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activated my, ah, emergency lights on my undercover vehicle. He had 
stopped, gave verbal commands and he took off on us. 

Okay. And this was a '99 Audi? Does that sound right, a grey '99 Audi? 

Yes. 

Okay. Um, once he was - he took off on foot, there was a female passenger in 
the car as well? 

Correct. 

Um, did she take off running too? 

She did. 

She did? Both were captured? 

Yes. 

Okav. Um. from what T nnileN.t:=mil thP: tn-w c..hPP:t - in t::all.ino urith nPtPr.t-ivP 
-7 ------ ---~- - ------~- -£- ~~-· -&& ____ -&~~ .. & ............................... ..., 

(Pearce) it sounds like everybody kind of converged and started helping out. 
You know, team mentality took over, everybody started taking whatever 
needed to be done. He said he started the tow sheet on it. Um, when that car 
got towed, there was no DR written on the, ah, tow sheet. It got towed 
without a DR. 

Okay. 

Um, that was something that happened. 

Oh, you know what? (Barry) did make a comment about that last month. 

He did? What - what was that comment? 

I had, ah, I had asked him about this item in particular when we were in that 
property room when all this was coming forth. And, ah, I said, "Hey what is -
what is that item from?" I go, "I think it's from that ah, out of state warrant we 
were looking for where the guy took off." He goes, "Yeah, it was." He goes, 
"It was screwed up. Ah, (Pearce) had did a tow sheet, didn't pull a DR." I 
can't remember if (Barry) said he pulled the DR later on and there was a cross 
reference DR or something like to that effect. 

Yes. Yeah, it was a DR mess. When - when - I guess when (Hamel) got on 
the air and keyed up and said someone is taking off ... 
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... they automatically assigned a DR number to it. 

Okay. 

Um, when (Pearce) came back later to do the - the tow sheet he didn't know 
that there was - well it got towed that night without a DR assigned to it. It 
should have had that DR number on there. 

Right. 

Um, later on about five weeks later or six weeks later, ah, (Julia) called him 
and said, "Hey, there's no DR on this. There needs to be a DR" He checked 
the, you know through there and found - and (Sean) thought hey, no - no DR 
Has been pulled so he pulled a DR at that time. 

Okay that was it. All right. 

So he nulled a DR at that time. Come to find out. and he never knew that 
---- - , -- --- -- -- --

these items that you're talking about here, and that's what I'm trying to clarify, 
the black kit with the heroin needles inside and the bullet ... 

Mm-hm. 

... those were inside the vehicle. 

Right. 

You were part of the vehicle search team at that time. 

I was. 

Where did you find these? 

The black container was found on the driver's sore - or driver's side console 
area, like the little pockets on the door. 

Okay. 

And the ammunition was - I believe it was like on the floorboard of the - of 
the passenger side. 
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Okay. Now when you put that into property, you used the DR that was 
originally assigned to it from what I understand, is that correct? 

From what I'm understanding. 

Okay. Fast forward a little bit. Six months or six weeks later I believe is what 
it was, um, the DR - there became a DR problem. A DR error came up or a 
DR - missing DR came up for (Hamel) because it was assigned to him and 
(Pearce) had pulled up another one. 

Right. 

Well what happened is the property that you impounded went to the original 
DR that was keyed up when he took off. 

Okay. 

(Pearce) pulled another DR and the car was towed, the co- the car tow sheet 
was put under that DR. 

Okav. 

So (Pearce) was told by (Hamel) to do a DR in error on the one he pulled and 
put everything under the one that was originally put in - given to the asset or 
the action_ 

Okay. Okay. 

That's where that whole thing became confusing. 

Okay. 

Um, when you found these things, the - it was just the two things according to 
the property invoice, the - the bullets and the little kit here, um, how was that 
secured that day? 

Ah, if you look underneath it, there was a Phoenix, ah, property bag. 

Okay. 

So it was secured in that, ah ... 

Which number are you looking at, Number 2? 

Number 2. 
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If you look underneath it, that's a Phoenix property bag. 

All right. 

And it was secured in there at that time. 

Okay. Why was it in a - in a Phoenix PD, ah, property bag? 

Because I don't believe anyone on scene had a search kit or a property bag 
with them at the time. 

Oh, and they eventually responded to help out? 

Phoenix was on scene with us, yes. 

Oh, they were? 

Because it was in the Slope - or Sunnvslope area. we had, ah, kicked it out - I 
. . . 

don't know who kicked it out and, ah, Phoenix had showed up. 

Okay. Um, so you secured it. Was there anybody with you when you were 
searching? Do you remember if you were a one man search team or a two 
man search team? 

No, everyone was searching, yeah. 

Um, let's - let's go to a couple pages here just to confirm. Ah, can you mo- go 
to Number 11? Eleven, 12, 13 and 14. Do those look like they - the same -
the things that were found inside? 

No, I don't remember the syringes. 

You don't remember the syringes? 

I do remember the baggies. I do remember the straw. Um, I - I don't have any 
memory of the syringes, but I do remember those things. 

Okay. 

And the bullet. 

How about the, ah, the scale in Number 14? 
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You know, yeah, I believe I do, because I remember the residue on there, yes. 

Okay. So you recall it, just not the syringe part. 

You know, and I might have not looked in tall the pockets on there. I just 
don't have any fresh memory of the syringes. 

Okay. Well, when you, um, when that was taken, um, during this event, you 
were one of the finders if not alone, with somebody else. Do you remember 
how that was transported that night? 

It would have been from an east sider. It could have possibly been me. I don't 
remember. 

Okay. It would have been transported. Do you remember specifically or it 
was - was it just a matter of, ah, the way you guys did business that everything 
was, ah, back to the property room in (Roeser) by the end of shift? 

Yeah, everything came back. There was never - there was - that was standard 
and it wasn't because of a standard ooerating procedure. That was because 

most of us knew that hey, this stuff need to be secured at some kind of 
location. 

So okay. You don't remember specifically who brought it over or anything 
like that? 

I don't. 

But that was the standard way that things would always be done? 

Correct. 

By the end of shift everything was secured into property. 

Correct. 

Okay. All right. Um, let's see. Let's take a break for a second here. It is 
3:49. 

1160 
.llllllll 61 
W62 

This transcript has been reviewed with the audio recording submitted and it is an accurate 
transcription. 
Signed. _____________________________ _ 
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INTERVIEW WITH DAVID PARRA 
Q=Lt. Brian Jakowinicz 

A=David Parra 

Okay. We are back. It is now 3:54. Uh, Dave, I don't have a whole Jot of 
questions left. There's only a couple things I wanted to go through. Um, the 
Jodi Arias case that, uh, Detective, um, Davison that was working, um, were 
you involved in that at all? 

No. 

You weren't involved in that at all? Um, I - I also wanted to ask you if you 
had any kind of emails or correspondences that, um, would be pertinent to any 
of the things we talked about. um. text messa11es. anv kind of notes that vou -- . 
you'd like to - to be considered? 

No. The - the only email I got was the email that I provided. The only 
communications were came - when it came to property and evidence clearing 
it out or having any mention of property and evidence was that original email. 
I gave the dates of going back in my deleted box and my in box and ... 

You're talking about the email on the 12th of June? 

Correct. 

Okay. 

I got nothing giving us direction nor do I got anything stating that, uh, items 
needed to be cleared out or any kind of direction from him on that. 

Okay. Um, and finally when - when y'all came under SID back - you said 
what was it, 2011? 

Yeah. 

2012? 

Yeah. Yes. 
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Um, in the time since then 'ti! now, have you ever been provided an SID, uh, 
standard operating procedure manual? 

I - we got one, uh, I believe that we signed for when, uh, from (Julia). 

Do you remember when that was? 

Um, I can't remember. Uh, if - if - if it's the same thing that we're talking 
about, it was a book and it had, uh, a sheet that you had to sign. 

Does it look like this one, 2012, this operations manual? 

Yes. 

Okay. So you have received this? 

Yes. 

You've had an opportunity to read it and understand it? 

I received it. 

Okay. And you said you signed for it back then? 

I did. 

Okay. All right. Um, I don't think I have any further questions. Is there 
anything you'd like to add? 

Uh, the only thing I'd like to add is on the marijuana that was in the trash can, 
you know, the marijuana was in there. The seal was broken on it. It was -
there was always an odor of marijuana in that area. It was - it was - you could 
recognize the odor once you walked in that area It wasn't masked nor was it 
faint. So the marijuana was there since the time it was put there that night 'ti! 
the time that it was removed. So the marijuana smell was always there. Uh ... 

Where - where could you smell it? As soon as you came into Sergeant 
Hamill's office or before that or after that? 

At the beginning you could smell it and when you would walk in the office 
obviously, and then, uh, as time went on and - you got to understand I didn't 
go in this property room every day. 

Right. 
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Uh, that pr- that room not only was it used for storage of property, it also had 
office supplies and he also, uh, had weapons in there and ammunition so - for 
our unit. 

There were weapons that were kept in that room? 

There was. 

What kind of weapons? 

Uh, we had, uh, ARI S's, uh, that detectives that would come and go that were 
placed in there. Uh, we also had an MPS. 

Office - office weapons? 

Yes. 

Okay. 

And then he had an MPS now that I - I now have, uh, that was left in there, uh, 

and different equipment. Um, I believe there - there was a shotgun left in 
there and that was in a cabinet, but the cabinet was never locked. There was a 
lock on it, but it was never locked. You could just go in and take the lock off. 
And then for a long time the shotgun just sat in the room. It wasn't secured 
inside that - that cabinet. And then there was like, uh, miscellaneous 
equipment that we would have in that cabinet. And that cabinet would be if 
you're looking at photo number one ... 

Mm-hm. 

... you would walk further north in that picture. 

Straight towards the black can? 

No. That's south. 

Oh,okay. 

So go, uh, north of the black can towards, uh, the far north wall of that room 
and it would be against the northwest comer of that room. 

So it would be to the, um, photographer's back? 
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Correct. And it was a brown - like it looked like a, uh, like a cabinet and that 
was - it just recently after all this started coming out was that ever secured 
with a lock. Before that was never secured. There was ammunition in there. 
Uh, there was, uh, weapons in there. 

Okay. And these weren't items of - of, uh, evidentiary value, these were 
squad weapons? Were they assigned to a certain person or. .. 

What happened is, uh, when, uh, the gang unit became VCU, we had received 
weapons from the old SW AT, uh, weapons. We brought those over. Some 
weapons were refurbished by SID and some were given to us. Some were 
placed inside that locker or that - that cabinet. The shotgun itself, uh, nobody 
wanted to carry a shotgun so, uh, I think our intention with that shotgun at 
first was to make it at least lethal because I remember it was green. 

Mm-hm. 

And, uh, it was (unintelligible) for a very short time, but nobody's ever cert- or 
I don't think anybody was ever certified on that, so it kind of just was placed 
in that room. 

Okay. How many, uh, so the weapons - do you know what - how many 
weapons were in there? 

I remember at one time when we had, uh, several of the AR's in there, there 
was upwards oflike four to five. 

Four or five at times? 

And then the one shotgun and then the one MP5. The MP5 was taken when 
Sean Edwards left the unit. It was left in that - in that, uh, d- or that cabinet 
and, uh, with the other weapons. And then I asked if! can, uh, get the sub-
machine gun. 

Okay. Um, if! could back up to the SOP, when y'all received that, uh, back in 
2012, um, did each person receive a copy ofit? 

Yes. Uh, uh, they were supposed to because, uh, I remember that people had 
to go sign and get it from (Julia). 

Okay. So each person would have signed for it, got their own copy. Was it 
ever briefed as a squad or anything? 

Never. 
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It was never briefed? What about when new people crune in, were they ever 
briefed on it? 

Nobody was briefed on anything. There was - there was no weekly or daily 
briefings. There was no, uh, hey, this is how things are going. Typically 
(unintelligible) ifwe received a new member, it was typically a person of 
veteran status who had an understanding of investigations. 

Mm-hm. 

And then, uh, they were just kind of thrown into the investigations. 

Okay. So it... 

It was very, very - there was a lot oflack of supervision. 

Okay. 

And that was from two th- or 2010 to current 'cause I've been him since he's 
been here. I've been with him since 20 IO to current. That's why we've lost so 
many members. 

Because of... 

It's lack of supervision. 

Oh, okay. Can you give me an example of what you're talking about? 

Gary Kaplan. Gary Kaplan no longer wanted to be on the unit because of 
Barry Hamill's, uh, supervisor skills. They - they would conflict so often that 
it was - Gary couldn't be here no more. There was other things that were 
happening, too, uh, on the outside with the unit and, uh, they were talking 
about sending us back to, uh, patrol has a gang unit. And Gary had already 
made his options to go back to District 1 as a District I detective because he 
couldn't no longer work with Barry and Barry couldn't no longer work with 
Gary. 

Oh. 

So I was kind of stuck in the middle with ... 

They were conflicted ... 

A lot. 
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So - and there was a lot of, uh, a lot of grumbling about Barry from prior, uh, 
gang detectives from the gang unit (unintelligible) gang unit because of the 
lack of supervision and lack of involvement as a supervisor. Uh, 'cause then a 
lot of it fell upon my shoulders to go ahead and say, okay, these are the hours 
we'll work, these are the days that we'll work, these are what we need to do. 

Um, you said since 2010, um, you've been working and you've - you've -
you've observed a lack of supervision. Um, have you ever mentioned this to 
any of your lieutenants or anybody else in your chain of command, the - the 
issues? 

Um, no. I - I - 1 don't want to throw him under the bus, you know. He's a g-
Barry's a good friend. Barry is a good person. But Barry's not a good 
supervisor at this level. Now, could he accomplish a supervisor position in a 
different position? I have no idea. But at the level when it was a gang unit 
and all the moving parts that were happening at that time and now as it 
progressed to a - a - a VCU which are long term intense investigations, I 
believe it's outside his realm. 

Okay. But since 2010 when he's been your supervisor, you never made 
Lieutenant Seagraves aware of anything? 

Prior to that it wasn't Seagraves. It was, uh ... 

Or (Englund)? 

Uh, no, I would never tell (Englund). Uh, uh, (Englund) was only here for a 
short time. When it first started out, it was Todd Bates out of District 1 and, 
uh, at the time that we had him there as a - as a sergeant, we never brought 
anything to his attention. I know later on Gary Kaplan had told Todd Bates 
some of the things that were going on and I know that Todd had called me in 
and asked me if those things were occurring at District 1. And, uh, I had told 
him they were 'cause he had asked me. And, uh, but by that time we were no 
longer District 1. We were over here at Roeser and there was no supervision 
of a lieutenant over him. So it was kind of hard because we were falling 
under District 1, but we were kind of falling under SI. There was that 
transition period. 

That weird transition time? 

So, you know, at - but at that time Todd Bates was our lieutenant and he 
called me in and he asked me what was happening. I explained to him what 
was happening. So at that point he was aware of it, but then right about that, 
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that was when we moved over to SI. And, uh, then we fell under - I think 
that's when we fell under Steve Bailey and things were just happening so fast 
and our investigations were developing and we were developing our own, uh, 
SOP's and, you know, our own - our own groove and trying to fit into SI. So I 
would never approach Steve on it and address it with him. 

Okay. 

I kind of - at the end of the day I kind of just lived with the circumstances that 
I had. Uh, I was told by him that I was walking a thin line as it was and that, 
uh, that ... 

You were told by who? 

Barry. 

He told you you were walking a thin line? 

Yeah. He told me I was walking a thin line. 

In what rel!ard? 

Being transferred out of SI and out - off ofVCU. So at that point I kind of 
just watched how I acted and watched what I said around him. 

Why would he - why did he say that to you? Did he give you a reason why 
you were walking a thin line? 

Yeah. We had a - we were - at the time we were doing a large wire and, uh, I 
had, uh, popped off to him, which was my fault and I apologized later on to 
him. And he had made a mention that, you know, he thought my attitude 
lately was shitty and that, uh, people on my squad were complaining about my 
attitude and how I was, uh, being perceived on the unit. And then he made the 
comment that, uh, the command staff at SI didn't want me nor Sean Edwards 
to be in SI. So he goes, "I fought for you to stay here. You're walking on thin 
ice. You do one more thing, you're out of here." So that's when I asked him, I 
said, "If my squad doesn't want me here on this unit, I'll voluntarily leave. I'll 
go back to patrol." At no point did I ever want to jeopardize people on my 
team nor did I want to, you know, impact my friends who I worked with my 
friends. Then he made the suggestion that the person who was complaining 
about me, uh, was a friend that I had brought over to the unit that was 
currently on the unit. And that - the only person at that time was (Steve Fax) . 
So then I said, I told him, I said, "Well, if they don't want me here, then I'm 
leaving." And he said, "No, everything is fine. I just had to get it off my 
chest." Like I said, I - the time I had popped off, that was my fault. I told 
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him, "I'll own up to that. Whatever you want to do, I'll own up." And he said, 
"No, 1 just wanted to talk to you about it." 1 said, "That's fine." But then 
when he brought this part up afterwards, 1 said, "Well, then I can leave, I'll 
leave." And he said, "No, you stay. Just make sure, you know, correct 
attitude." So there was a lot of time where I kind of just isolated myself in the 
unit and just said, you know what, I - I thought about leaving. I was thinking 
about maybe putting in for, uh, (unintelligible) crimes or something and I kind 
of hung it out. And then I confronted Steve on it sometime later, say, "Hey, 
this is what Barry said." 

(Steve Fax)? 

(Steve Fax). I said, "Barry made this comment. He didn't say your name. But 
when you put two and two together, there's only one person and that was 
you." And he said he never made that comment. He even told me ifhe had a 
problem with me like that, he would confront me, which that's Steve's 
personality. So I've always dealt with this - with Barry on this level and at 
times I really didn't want to cross the line 'cause I didn't want to be, uh, kicked 
out of SID nor VCU. 

Right. 

So I - and you can ask anyone on the squad. I limited my criticism of his, uh, 
his supervising techniques to absolutely nothing because I knew from the 
prior conversation that he had with me that if I stepped over the line, he was 
gonna have me transfer out of the unit more or less SID. So I never 
questioned the supervisor techniques. It just didn't happen because he made it 
clear to me at that - at that time, which was probably at least a year before this 
all happened. 

So it's about a year ago? 

At least a year. 

Okay. Is there anything else? 

That's it. 

Okay. I will conclude this interview. It is 4:09. 
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INTERVIEW WITH LT. KIM SEAGRAVES 
Q=Lt. Brian Jakowiniez 

A=Lt. Kim Seagraves 

Today is June 25, 2014. The time is 10:50 am. lbis is Lieutenant Brian 
Jakowinicz, Serial 1237. In my office is? 

Lieutenant Kim Seagraves, Serial Number 1018. 

Um, Kim, I'll read the, ah, the NOT - the NOT to you first. Um, this 
memorandum is to inform you that an official administrative investigation has 
been initiated in which you have been named as an investigative lead. This 
investigation is not to be discussed by you, any person - with any person other 
than the assigned investil!.ator. vour attomev. vour clerl!.Y or vour soouse so 

- - . .. 
long as he or she is not a witness, investigative lead or principal in this 
investigation, or a licensed mental health professional or physician during 
professional consultation, treatment or evaluation. Failure to comply with this 
order will result in disciplinary action. Do you understand that? 

Do you have any questions? 

No. 

Um, also want to inform you that if you like you - you are entitled to an 
empioyee, um, observer, ah, to be present as weli. Ah, would you iike an 
employee observer present? 

I'm declining. 

Okay. Thank you. Okay. Um, i had a couple questions for you today to stare. 
Um, can you teli me when you came to, ah, Special Investigations? 

Ah, l got transferred to Special Investigations, um, went to work in the (Hyta) 
Buiiding September 12th ofiast year 20 i3 and 1 remamed there until, uni, ah, 
probably shortly aftci Captain (Bailey) returned frorn the FBI Acadern.y,. 
which is May 5. Um, or was it April 5th? I think it was April 5th. Um, in 
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May, I got temporarily assigned over to Internal Affairs to assist, ah, with 
Captain (Bailey) after he got transferred to help with the (Charlie 
Armendariz), ah, death investigation and ongoing, ah, issues relating to his 
suicide. 

Okay. And ifl can, ah, kind of bring you up to speed of why we are here 
today, we're here to discuss, um, there are 25 photos that I've given you a copy 
of in front of you_ 

Yes. 

Um, they were discovered in the back of the (Roeser) Building. it's a building 
- it's a room that is adjacent to Sergeant (Hamel)'s office. It's under lock and 
key, um, where property was found, ah, just recently. Um, there's 25 photos, 
ah, of all the stuff that was found, if you need to take a little bit of time to 
review it. Um, the - the investigation is - is to look into, um, allegations of 
violations cf property management, ah, Property GE3 and, ah, command 
responsibility, GB2, ah, regarding the violent crimes unit. Um, first of all, 
have you ever been made aware of this room existing? 

I did not know lhat room existed at aIL 

Okay. 

Un1, I. .. 

't.}m, this ... 

IfI could just clarify. 

Yeah. 

Until I received a caii from, um, Captain (Aidorasi), i was - like i said, I've 
been temporarily transferred to, um, internal Affairs, and so I was out and 
about doing interviews, and he had caiied me, um, late one evening, or texted 
me iate one evening, asking me to call him first thing in the morning. And I -
l can look at t.lie dates on that, but t.½is ,-s,ras just within the last \-veek. ..~,.nd he 
asked me to give hirn a cal~ ~n the morning, which 1 did, and he "\vanrcd to 
know if l was aware of~ um, evidence room., ah, which \-ruS in (Barry 
Harnel)i:-: ,c;ffi_cc, Uin, that \Yas locked and .it \Vas - that I - and he asked if I had 
gis,-·en permis~iun fD.r anybody to keep evidence lhere, lo store evi<lt:nce. Af,t 
1 -- 1 !:Ed nrn: even know that this room existed. 

()L-qy. Iii;:,--,,~'"" ~o'-PO-P no k.nrn_:,Ar•,-~g<-~ _-fl-,-:;~'_ ~£ ..... g,...,~~-..-f (D•~-.y.,--.1) n, .. -vcr t,-,1,! }',-J'H 

ahnut tm~ ronm? 
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No and, you know, prior to this investigation corning to the point that it is that 
we're talking about it, um, (Steve Bailey) had told me that at one point, um, 
the folks that worked in this (Roeser) building wanted to have a building - or 
have a - have a room within the building that they could also use very similar 
to the storage lockers that they have over at the (Hyta) Building. And (Steve) 
told me that he, um, had given permission for them to use, um, an area within 
the (Roeser) building to do so as a temporary storage and they were still under 
the same con- you know, restraints of the - constraints of the policy a.'ld 
procedure about storage of property. But until this past week, before getting a 
call from (Aldorasi) and before talking to, um, (Steve Bailey) I did- I didn't 
even "l',.11ow this room existed. 

Okay. Um, in that room there was evidence from eight different cases, eight 
different DRs, um, ranging in time periods., ah, some were a little bh: farther 
away, um, one was actually taken back in, ah, March of this year up 'ti! the 
19th nf nh, June, ah, the day that raptain (Aldorasi) had discovered the stuff 
hack there. Ah~ there ;,vcrc two taken on that day Um, I kno\v some of these 
ca:-,;c,; had been worked~ um, so Ser- Sergeant (llrunel) or the detectives, they 
never .Gmde you a\vare that they \Vere hoiding any of this kind of ~iu..-if outside 
of the propet:~Y and ;-.:;vid.ence roorn~ itfn iO:r any p~Ll0d oftim.e, correct? 

No. And if y.ou \vm1i 111e to speak about specifics about these DRs I - .l'H tell 
vu ""'~1a~ ~mn,., about L~i:L:1fg_ \Irn~ sornc of thc:111: ! don't knov.,T ahout; hut th.ciC 

arc svnK. U.1.a~ I a.111111ore fa.milia.r wiLh tha:n Gt.hers:, and il~ yvt.1 -,;.,.-ci:u.i n:.: tv gi..., 
through that 

, . .if you ca., help me with what you are familiar wiLh. 

Okay. Um> now i'm gonna rci~r 10 th.e lvvo DRs 14-l 0564 and it's assigned to 
(fvfetzler), Her A Number is A 7098, and the date on that is 05-08 of '14. And 
then there's also ani:)thcr DR, !4-00647!, ah, assign..::d to (Griffin), 1'.J"umhcr 
AIJJ37, and it's dated 03- i 9 of' 14. Um, because I r.:cognize these names as 
detention officers" I believe that this is an investigation that Sergeant (Connie 
Davis.on) was working in rctCrcncc to a 1\fitigation Specialist assigned to Jo .. ji 
Arias and that case had lo do wilh, um, Iviiligation Specialist (ivtaria Delrosa). 
And~ m11~ at some point there was, um, an allegation that (Oeirosa) ,vas 
bringing in~ um, adm"iriistrativc e-ontraba.nd to Jodi Aiia~ a~ wdl a~ Jodi Ariaq 
was passing along, um, contraband back to, ah, (Maria Deirosa) so that she 
could facilitate her selling her artwork on tl1c streets~ passing intOnnation on 
to, um, fans, doing Twitter and so - so that's what this whole case stemmed 
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from. And ( Connie Davison) had worked prior to working this Mitigation 
Specialist, she had been successful in prosecution of two other additional, ah, 
Mitigation Specialists that resulted in them, ah, serving extensive time for 
their criminal activity in the jail. So the Jodi Arias thing, and the reason um, 
without looking at a report, I'm just telling you what my memory is at this 
point, there was some property that I became aware of when (Connie 
Davison) was working this case that had been collected for a period of over a 
year, um. in the jail where Jodi was staying, which I believe was - was at 
Estrell- Estrella And this evidence, ah, was contraband. Some of it was 
garbage and my understanding was that they didn't know what to do with it, 
and none of the ten- detention staff had written any supplemental rcpmts, um, 
so there was no chain of custody on this stuff and they were just randomly 
putting it in a - like a garbage bag liner. lbat was the way it was described to 
me. Um, ar1d it was coHcctcd so when this ,vhoic thing came to Hght with 
(Maria), um, passing along contraband, (Connie) began to talk iO jaii siaff and 
um, the jail intelligence folks and lean1ed t11at they had all this stuff that t..'iey 
;;:er~ having~ So at that point we were vvorking with, ah, Lieu.tenant (Bob 
I::astfa:nd) <-u--1<l (Metzler) and (Griffin) Lrying to have whoever was responsible 
for taking that property'.> seij--ing it, finding i1~ whatever the ~ituation may be, 
that they ;;,;rite a supplement to go a?ong with that:o hut r..ccausr: it had hccr1 

siHing there for so kmg that it really had nn evidentiary value and they were 
gonna throw it away. J\nd hccausc of the nature of the Jodi Arias case, the 
fact th,ti1 i1 ·..,-,.,-~~~'} };_i £;.h pn:_,fi.le, she's a death penalty ca;;,.';:'. tt.D.d <)_!.L, .Y ,,,,, -

kncvv~ the outcoine that could result in this case, we just '-Vf•J1ted to be s0 
l,ar\,,ful that we iw:tkl,.., ~UH..• t;.1&.i ....... "' d(h..,uttl1diti..-J vv"vt_{th;!lb 'o\,""'-, had. So hut. 
-;__:-;:n_:; Lie·,._1te.nan1 ( Eastfa.r1d) qa.id h_c ~.\:<-":H ·hc,1ir~ves that sc.me of 1he de1en1io.n. 
staff was putting their trash in th.is bag lik.e lunch trash, just trash. So he 
couldn't really detenninc what was seized~ taken~ confiscated, fOund~ \.vhatevcr 
you want to i::....tH it, um., so it really served no value it v.;as not gonna have 
anything to do with any prosecation - prosecution of Jodi Arias and/or (lv1aria 
Delrosa) so it really served no value. But looking at the bigger picture of what 
this whole case was about was to find out if whether or not this I'-v1itigation 
Specialist v,·as rrmking contact with Inmate A..-ias in addition to other L.1.,111ates 
that she doesn't represent and passing on infotmation and contraband. And we 
already knc--,v that jodi Arias had three or four packs of 12 pencils that v,,:ere 
the 12" pencils, which could be used as a weapon again"1, um, other inmates, 
detention staff or herself. This was concerning, so we wanted to - to try to get 
the doclllllentation. The bottom iine is they were unable to provide - the jail 
was unable to provide where they got it and so my direction was, okay, at this 
point just go get it Go get that bag, put it into our evidence and we used the 
numerous emaiis that J had documented from (Eastland), um, from (Con.,ie), 
from, um, (Barry), ah, and all other independent, um, folks ilial were involved 
in this process to include it as part oft.lie supplement to say that look, we were 
unabie to, ah, document where it came from. We're not gonna use it for any, 
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um, liti- litigation purposes and we're not gonna charge anybody, but based on 
the fact that this is a high profile case and we need to do this, we're gonna 
impound it as evidence and gonna keep it for exculpatory purposes, wn, for 
something - if something developed down the line, and my orders were to go 
get it and write a supplement and impound it as soon as possible. Um, at that 
time, um, I was working with Chief (Pat Lopez). Um, Captain (Bailey) was 
still at the FBI Academy, and Chief (Lopez) was involved in, ah, numerous 
command staff meetings with the jail commanders to include, um, (Jack 
McIntyre) and their chain of staff over in the jails, um, and I'd - rd have to - I 
don't have my iPad with me, but the names of the folks that we were dealing 
with. And they asked (Connie) to put together, um, a Power Point 
presentation so that she could present some of the issues that we're having 
specific to l'vfitigation Specialists, which included part of the Jodi Ali.as. And 
that's what (Connie) was working on. So when I found out that she was 
unable to go get the properly because she had to get it done in a certain period 
of time, and we were hoping to try to get the supplements, I gave that task to 
Sergeant (Hamel) lo do. 

Okay. Um, do you have any kind of documentation or do you have any kind 
of notes that can denote times and dates that you - that you had spoke with 
him? 

I do. I do. Now because rm TOY to Internal Affairs and rny computer isn't 
working over in (Hyta) I don't have all of them, but I did forward you, um, an 
email that 1 had, ah, had, and l do have additional ones, but this is the first one 
that I was able to get. And I sent this to you on rvtonday June 23, a..~ 2014 at 
8:45 pm in preparation because i knew That you were going to be doing an ad-
an admini,1.ralive inquiry or an internal investigation. At !.hat point I wasn't 
suiC. 1Jm~ I just }.:Siow that after I received a call fron1 Captain (Aldorasi), he 
-,-,~·.:1_72 ~jLi(-.01i01ring this property in then\ and I wanted to ensure him - to assure 
him that at t_hat point I had no idea what was in !here_ T mea_n he just said 
there 1-va:; a trash can~ but I didll't !~7.,;)'fV it ;.vas like a tra~h can iikc the kinri 

referring to a trash can in reference to 1ike the Jodi Arias case, you know, 
where it \¥as like a trash can fu1L a bag fuii, a trash bag, like a Iittk offi~c 

um, on my email and 1 did have some - some emails that I had sent 
specificaUy to (Connie Davison) and to (Barry Hamel) anrl they \Vere dated 
bti_ck_ or1; mn, it started IVfard120th of2014 and; ah, went through- that looks 
like that's it, March 20th of20- 2014, that I had sent to, ah, (Connie Davison) 
and (Ba,.,y Hamel) and the subject matter was regarding part of Power Point. 
And really what I was talking to was (Conni€) initially and then when l 
realized that the - what I had asked (Barry) verbally to take care of hadn't been 
done, I specifically put it in an email for docum.eniation purposes. So Llttt, on 
June 19th, when - it had to have been that was June 19th, the day that 
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(Aldorasi) had called me inquiring about that room, I had told him I had some 
emails that I wanted to provide him, and I did so. On June 19th I forwarded 
him a copy of this email that you're showing me in addition to Chief (Lopez) 
and I cc'd (Steve Bailey) and I also forwarded a copy for (Connie Davison) for 
her records should she need it in case she didn't have it for her file in her 
preparation for her meeting with you. 

Okay. Can you explain what, ah, the email in front of you, ah, says? 

Yeah. Now this email is just one of many and it's not only - it's a hard copy 
but I had verbally, um, had communication with both (Connie) and Sergeant 
(Hamel) about my direction on what I wanted this to do. But, ah, primarily it 
was -(Connie) had told me that she had, um, sent me an email on March 20th 
at 9:45 in the morning and she was referring to the contraband that was taken 
from Jodi Arias' cell and that she had communication with the Lieutenant and 
Captain and the Administrative DOs and she had expressed concern that, you 
know, that they were - it was her W1derstanding that they were gonna be 
writing supplements. So as my response to that I say, um, to (Connie) and to 
(Barry) on March 20th at l 0: 17 after she sent me this email. Now mind you 
we're in two separate buildings. (Connie) and (Barry) and the rest of the vie-
Violent Crimes Unit, is located in the (Roeser) Building. And so I am located 

-
i.,, the (Hyta) building, although it's just down the street. I didn't get in my car. 
I just sent an immediate response to her. ./~ .. nd what I said, um, in - in 
~xplanation to my response, (Connie) is telfa1g me that they were gonna throw 
away, they meaning li'le jail, the cap- I'm going to read a portion of her email . 
11 Captain told me,;' this is the capt,:dii of the jail, n_,AJ1., told me that they were 
eoing throw so1ne of the contraband away and since they didn.:t knov1 vvhy it 
was - was in the bag, I told him two weeks prior I wanted everyLlung 
impounded no matter v.."h.at it was. Tt wa,;; in the bag there. It \Vas th.ere t0r a 
reason. He said people :night have g0n.e ~md thought it was a garbage bag 
since it at around forever and things didn't have her name on it and it was 
gonna get - gonna get thrcrvvr; a.·v/ay t,;::;c. Son1e higher than us need to ten 
them; sh~;;-:.e they don1t care about my concerns. This is (.n1c more reason if ""'e 
have to continue monitoring investigating Jodi we can't when the jail isn't 
doing their end." So there - she goes on and she talks about she talked to the-
Captain fast v,:eek and the Lieutenant last week-:; referring to the detention 
staff, and the DO thought there was a box of full sized colored pencils that 
were 1--..eing allowed. l1nd she, um, Tuesday, Lieutenant was a.,;;;king who she 
couid draw the pinwheel color pen - with her pens if they werenrt a Unwed. 
{Connie) says, "I told them that they were in her cell and that they bettt, - and 
that they better not because since it's contra- he said it better not since it's 
contrabanda 1

' And so {Con.n.ie) goes on to say, 11 \Veil i hate to break it to you, 
but they're still in her cell,'' and as of this report, um, email nobody had 
searched Jodi Arias' cell. So I !--..ave to tel1 yo1.4 (Connie) is one of the IT1;.7st 
diiigent detectives that we have, and she's li.ke a pit bull and she wants to do 
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the right thing. It was extremely concerning for her that they were not seeing 
the bigger picture and not doing their job, which is supplementing. And even 
if a supplement was - I don't know where it came from, but it should have 
come from the jail. And when I talked to (Eastland) they were telling me they 
were not gonna write the sus- su- supplement. So that leaves us to we need to 
do our job. We, Special Victims - or not Special Victims, but VCU needs to 
do their - their job. So I say to her, to (Connie) and (Barry), "I agree that they 
need to do their job, but if they're not gonna get a report, I think you can still 
get the stuff and write your own report, saying exactly what you just said. My 
point is we need to document, period. Do not forward - do not forward your 
Power Point" -- I refer to it as PP -- "until I'm back and we can talk face to 
face unless you are being asked by the chain of command for it. (Barry), call 
back when the jail - and tell them if the DR has not been pulled yet, we" -- and 
I wrote we in capitalized -- "can pull it. Go get the stuff and put it into P & E. 
It's too late to write the inmate up, since there is no chain of custody on the 
items or documentation what exactly happened or where it came from. I am 
more concerned about getting the items and putting them into evidence. Just 
do it on our end. The contraband needs to be impounded as soon as possible 
before it's thrown away, as what you reported. If you" - and then second 
paragraph, "If you don't get their report - if you don't get their report, them we 
will document" -- I meant lo sav from them -- "we will document on our end. 

either with a new DR or the DR that is going to be pulled for the mitigation, 
for the MS," which means Mitigation Spedaiist. My question was - question 
are colored pencils allowed. Just do what we need to do. We will talk and 
review when l get back when you have time (Connie), our attorney on these 
matters. So, um, the, ah, actions that happened right after that was that 
(Connie) and 1 met with, ah,. (Tom Liddy) fron1 our Legal Depai---L.--nent in 
reference to, um, the contraband issue and issues relating specifically -
specifie to, ah, Mitigation Specialist (Rosa), ah, (Maria Delrosa) and w·e 
wanted direction on whether or not we were going to get her banned, not get 
her banned, and, um, so we wanted to make sure that if we ran ti'iis by the 
attorney that they could give us some~ Uff'1 legal advice as to how we should 
proceed, because we certainly did not want to jeopardize the crim1."'1fll 
investigation that was still pending, because she's still gonna go to court 
reference the sentencing portion and we didn1t ,vant nor did, mn, (Tom Liddy) 
and the Civil Department want their motion to have something to do with we 
were harassing Jodi Arias. But it - we were tied up with other things, so in 
reference to picking up the property, i.hat fell to, um, Sergeant (Hamel). 

Okay. So you mentioned - obviously you mentioned it in the - the written 
word in the email there. 

Yes. 

Um, what was the date on that email? 
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Okay. And you had mentioned you also spoke by phone or verbally? Or was 
it in person, do you remember? 

You know, both in person - there were conversations that 1 had with (Connie) 
and (Barry) in person. There were numerous conversations that I had with 
(Barry) specifically, um, because he seemed to lack the understanding of what 
I was trying to say is, "l don't care if there's a supplement or not. Just go get 
the property, that's one. Go get it. Go get it before they throw it away. And 
two, go put it in property." And, you know, um, both (Connie) and (Barry) 
initially thought, well we can't really get it if there's not a supplement. They 
need to do their job, but just because there is no supplement doesn't mean we 
can't get it and write our own supplement saying that this is what it is, this is 
why we took it, this is what it's relating to and unfortunately the jail did not do 
their oortion of it or it wmm't done in a timelv manner_ and now we can't oo 

r - - -- - - -- -- -- -- · ~-- - ----- -- - ------., ------, -- --- · · · - --- - o-

back and recreate it, because they'd just he guessing. That - that was a 
secondary issue to me, the supplement report. It was clear we were not gonna 
get it, so, um, I had told (Barry) on numerous occasion, "Go get that property. 
Go get that property and put it in." And the reason I asked (Barry) to do it is 
because (Connie) was over her head, um, buried, not - not that she's not able 
to comprehend that. That's not what I'm trying to say, is that she was on a 
tirneline with her mitigation case. She was listening to calls relating to the 
Mitigation Specialist on a daily, um, basis. She would come in and have to 
look and listen because there was so much stuff that was going on. Um, (Jack 
McIntyre) was asking for updates on the case as was, ah, the - the county 
attorney that was helping us, um, provide us direction. So she was - she was 
busy. And so that task fell to Sergeant (Hamel) and we talked about it on 
numerous occasions for him to go do it. 

Did he ever ask for clarification or did he give you the impression, okay, I 
understand what you're saying? I'm - he never had any kind of questions or 
any kind of issues with it? He led you to believe that he understood what you 
were saying, right? 

Yes. And until this whole thing came about, um, my conversations were with 
him before I, ah, moved it over to my Jodi Arias, um, binder that I keep on my 
computer, I wanted to know was this taken care of. And he said, ah, he never 
specifically says yes I did it. What he said was, "Um, it's been handled, it's 
been taken care of." 
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And my thought was he did it, it's in property and evidence and it's been done. 
Now it wasn't until this whole time that I learned, um, when this investigation 
was coming about, um, that (Connie) told me that it hadn't been done and I -
of course I learned that after - I mean I talked to (Connie) after I talked to the 
captain when we were - (Connie) and I were talking about the (Charlie 
Armendariz) stuff. I had to turn over property to her on an unrelated case, and 
she tells me it never was - (Barry) never did it. And I couldn't understand why 
and I, you know, I wanted to know why (Connie) didn't - why she didn't tell 
that to me. And, you know, (Connie) is, ah, (Connie) and both (Dave) Parra 
were telling me, ah, together that they both felt that they didn't want to be 
talking bad about their sergeant. They want to, um, feel like they were going 
behind their sergeant, they were following the chain of command. And, um, 
since I had no way of knowing, I said, "How would I have known that - that 
this wasn't handled, had Captain (Aldorasi) not, you know, stumbled across 
this - this room that was locked in (Barry)'s office?" And so, um, at that point 
there was additional conversation about how they were feeling and how they 
wanted to transfer because there was other things, and my question was to 
them. "Whv did not anvbodv come and tell me what was haooenin!!?" 

And they just said? 

They just - they're - they - it wasn't necessarily like a betrayal of a friendship. 
It truly was we were following our chain of command and, you know, there 
was a lot of things that you don't know and still to this day as I sit here, that is 
what they told me and in light of what was going on I figured you would just 
go down that route when you were talking to them, but I had no idea that they, 
um, were unhappy, um, that they were disgruntled, um, until they said that -
that there were other issues, other matters that were, um, that the command 
staff was unaware of and, um, that they had complaints with that they were 
gonna share with the internal investigator and, ah, I was shocked. The only 
thing that I will tell you is that at some point during my tenure over at, ah, 
(Hyta), (John Davison) is a Sergeant who works for me who is married to 
(Connie Davison), um, said - had made a comment one time that, um, that 
those folks feel like they may not feel comfortable coming forward and saying 
things in reference to (Barry) because of the relationship that (Barry) talks 
about with Chief (Sheridan) and the fact that his wife (Ann Hamel) is best 
friends with (Stacy Sheridan) um, that, you know, I'm in a different position. 
You know, I - (Barry) works for me. (John Davison) works for me, (Connie) 
works for me. So they, you know, they may not feel comfortable sharing 
things about someone, um, who - I don't want to say brags but, you know, 
talks about the - the personal relationship and - and the parties and the travel 
and, you know, the getting together on a weekly basis. And they may not be 
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in that spot that I'm in that I could be their voice had I known, but they may 
feel powerless about that because of that relationship. That I don't know. 
That was my impression talking to (john). I didn't expound on it. Um, it was 
something that I shared with Captain (Bailey) early on, um, myself when I, ah, 
was dealing with (Barry) and I had some issues with him very early on in 
September. Coming from the situation where I did with Sex Crimes I was not 
sure ifl had the support of the command staffifl needed to discipline (Barry). 
If things were not getting done in a timely matter or I wasn't getting follow-up 
or I wasn't getting clarification or I wasn't even getting notified about critical 
incidents, um, I wanted to talk to (Barry) about that and I was not sure, um, if 
I had the support of the Captain. And I told him, I said, "I know that (Barry) 
socializes with the (Sheridans) and he's shared, photographs, pictures as has 
(Ann) and I just wanted to make sure that ifl were to discipline (Barry) that I 
would have the support behind me." 

And this was Captain (Bailey)? 

Yes. 

Ah, what was his response to that? 

He said, "Absolutely." He said, absolutely, that regardless of what the 
outcome was, um, what I needed to do to talk to (Barry), discipline (Barry), 
that whatever the outcome was that I had the support of Captain (Bailey) as 
did, um, (Sheridan), Chief (Sheridan). 

Do you remember about when that conversation took place? 

Well, I do. Um, approximately, ah, I don't have the date but I can tell you the 
incident and you can refer to it by the, um, when this happened. But it had to 
do with the fatal accident that happened with (Sean Pearce). Um, I was fairly 
new here in SID and I was at a one week training course at the (Hyta) training 
facility, which is out off ofum, Wild Horse Pass. And I think it was on a 
Friday. And - either a Thursday or a Friday. I'm pretty - thinking pretty much 
it was a Friday, but I get a call. I was on my way home. I was gonna stop by 
the pumps at Durango and I was on 1-17 and it was after 5:00, probably 5:30. 
(Steve Ba)- (Steve Bailey) calls me and he wanted to know where I was all 
day. And I told him that I was, um, in a training class and he asked me if I 
was aware of what had transpired that day. And it was a fatal accident and I 
thought that he mean (Sean Pearce) was involved in - like he was the person 
that was killed. And I - I was unaware of it. And so he proceeded to tell me 
that, um, around 12 o'clock in the afternoon that (Sean Pearce) had been 
involved in a fatal accident while they were looking for a suspect involved in 
a homicide case and, um, I was unaware. And so I gassed up at the pumps 
and while I was there I ran into (Connie Davison). She showed me, um, some 
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photographs that she had on her county camera of the incident. I asked how 
(Sean Pearce) was doing. I asked where the guys were at and they were, um, 
conducting a search warrant with SW AT that evening, um, and it was in the 
area of 67th and Camelback, um, near Grand Canyon College out there. And 
so I called (Steve Bailey) back and told him that I had seen the pictures and 
that I was gonna go head on out to that scene. And, um, it wasn't until I got to 
the scene, which by that time was probably around, I don't know, 7:30-ish, ah, 
that I talked to - to (Barry) and I asked him, you know, "You would have 
think a critical incident like that where one of your guys is involved in a 
fatality that I would have been notified and I wasn't." So that incident, um, 
brought on communication between the Captain and I about (Barry) not 
providing me with information in a timely manner, not at all or informing me 
about things that should - should have happened. 

Did (Barry) ever at - at that search warrant ever come over and tell you about 
it at that point? 

Um, well, um, I was concerned that (Sean) was there to begin with, but I was 
told that, you know, (Sean) doesn't - had any family, um, he wasn't married 
and he was very upset and he didn't want to be alone and so with permission 
ofCantain ffiailev) he was allowed to kind ofiust be a citizen observer so to 

... ... --- -- -----

speak, um, with (Barry) in the truck, so I wanted to make sure that (Barry) and 
I were clear that I did not want (Sean Pearce) to, um, engage in any, ah, law 
enforcement capacity at that scene. I wanted him to - him to be a citizen 
observer and, um, I did not ask him any details about what happened other 
than I just asked him why he didn't call me. And he said he totally um, 
slipped his mind. It wasn't - it just - it ... 

It slipped his mind to call his chain of command? 

It slipped his mind. Well, he called the Captain and that's who he called. 

Oh. 

He just wasn't used to calling his supervisor and he wasn't used to calling me 
and I - and I will tell you that there are times that (Barry) has called me and I 
had not called him back. Um, there - maybe it happened three or four times, 
um, during the time I had the Blackberry phone. But that problem has been 
since resolved, so I just want to make it clear, because if (Barry) comes in and 
say I called and she didn't call me back, that's not the case in this particular 
situation. But during the time I had that Blackberry it was very difficult to 
operate and, um, I - there were at least three or four times that I did not call 
him back because I didn't get the message until later, but that problem has 
been resolved and it has nothing to do with these cases that we're talking 
about now. 
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Okay. Yeah, I do remember that with the cell phones at that time. I had the 
same problems a lot of people did and we were having a lot of problems. 
These new phones work a little better. 

So that - that's involved going back to your - your question about these, um, 
DRs. That's what I know about these two that are listed here. And if you 
want to ask me more specifics about the other ones I'll go ahead and let you. 

Um, how about this one right here, the, ah, it's gonna be DR - or IR 14-
014109. It's in front of you right now. Um, Greg Honea was the - was the 
case agent on this. It's a 928 case or 928 is the, ah, found property code. Um, 
are you familiar with this one at all? This one was just pulled on the 19th last 
week. 

Okay. Um, well here's what I am familiar about. Um, I'm reading the 
synopsis here and based on the synopsis, it's very clear that Greg Honea was 
asked to write this report, so this was - he was asked - he was asked to write 
this report just on June 19th in the morning after he received his - a text 
message from (Barry Hamel). So my memory of this situation that this 
occurred on, ah, May 12th, so he's being asked to write this report on June 

- -
19th. The incident occurred on May 12th. Um, Greg Honea wasn't out there. 
This is the big trash can. Is that correct? 

Right, it is. 

Okay, my memory of this incident was that (Barry Hamel) along with (Sean 
Pearce), and there may have been someone else there as well, they were 
doing, um, some - this is my memory. 

Okay. 

Doing some surveillance in reference to a wire case with, um, (Bob), ah, from 
Phoenix PD over in the (Hyta) group. Is it? 

ls that on the list here? 

Yeah, if you could? 

(Bob Johnson). 

(Bob Johnson). 

From Tempe? 
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Yes, thank you. (Bob Johnson) from Tempe and at some point, um, a 
neighbor said, "Hey, there's a trash can." And it was in an area where it was 
not really associated with any residence, like it was like a near a greenbelt 
area ifl remember correctly. This information that I'm giving you is what I 
remember (Barry) telling me. And, um, that it was taped and when they 
looked in it, it looked like it was remnants of a - of a grow. 

So it wasn't in front of a hose from what you remember him telling you? 

From what I remember it wasn't In front of a house. 

But you weren't - you want on scene of this? This was second hand that you 
got this information? 

I wasn't on scene. And it was - and the only reason that I even, you know, I 
asked (Barry) at the end of - if he's doing something for anybody like they're 
watching somebody, I want to know is your job just to watch somebody, um, 

- - - -
or are you there to take action, like do a traffic stop or something of that 
nature. And it was no, we were just there to watch. And I, you know, I didn't 
even remember that this one, just so you know when I - you're showing me 
this d- department report right here, and then I'm looking at this picture of this 
huge trash can, um, which is like a trash can you wheel out in front of your 
house, I didn't even realize when Captain (Aldorasi) was asking me, I didn't 
even remember this. Didn't remember this, but now looking at this I 
remember exactly ... 

The phone call? 

... the phone call I got from (Barry). So, um ... 

So he told you when he was out on scene what he had going on or did he tell 
you after the fuct of hey, this is what happened yesterday? 

No. 

Do you remember anything like that? 

Yeah, he was telling me, um, this was after the incident occurred, so that was 
back in May, May 12. Um, he said that they were done for the day, because I 
always asked him for either just text me, um, when they're on their way home 
when they're going I 0-7 so that way I didn't worry about them as far as - if 
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they're just doing surveillance in which was my understanding is what they 
were doing, it to me was not a real high risk thing for them to do. So he didn't 
necessarily have to give me a phone call. A text would have sufficed. But in 
this particular take - case, he tells me that when they're just sitting there that 
somebody approached them and they ended up taking this trash can and they 
we're gonna, um, put it in for destruction. No charges. It was just kind of for 
destruction. So as I'm looking at this report that you're showing me, Greg 
Honea has nothing to do with this. My understanding it was (Sean Pearce). 

Okay. 

(Sean Pearce), because he was out there with (Barry Hamel) and they were 
just gonna put it in for destruction. Um, never did I know that it was still 
sitting in there in that room. 

Did - okay. Um, you - did you ever give him instructions to assign it to 
somebody? I'm trying to figure out why Greg Honea's name was on this 
thing. Was there ever a conversation about that? Did he ... 

No. 

No? 

I never talked to - any of this stuff I have not spoke to (Barry) since other than 
hello ifl see him in the hallway since I've been gone, um, since three weeks 
I've been assigned to IA. So when this all came about, my conversations with 
(Connie), um, the ones that I have been having with her have been related to 
the (Armendariz) case. 

Mm-hm. 

So that's the reason, because she's doing the follow-up on the (Armendariz) 
property and evidence. So I have not talked to (Barry) about anything about 
this. 

Okay. 

I am unaware. Obviously ifl would have seen that I would have gone - I 
don't even think I would remember what it was, well what - where did this 
come from. And then ifhe would have said do you remember, this was a 
thing that was found in the greenbelt, I would have said yes. Did I give him 
permission or did 1 ever give him any indication that it would be all right or 
appropriate to do so to keep it in that room for this length of time? The 
answer is no. He said they were putting it in for destruction, although I didn't 
go hey (Barry). I mean we've got - I've got two squads doing two different 
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things. (Barry) is the sergeant who's got the least aniount of people on his 
squad, especially within this last six months, people in training, people gone, 
um, there'd be no reason why that shouldn't have been put into destruction 
shortly after they take it. As a matter of fact, their support for (Bob Johnson) 
in that group, this should have been a no brainer to do and to be put away. 
Um, do I think the Sergeant should have pulled the report? Well the Sergeant 
was out there with the detective. My assumption would be that he would have 
delegated that. My assumption would have been it would have been delegated 
to (Pearce), because my understanding is (Pearce) is the one who took it... 

Right. 

... not Greg Honea So if you're asking me, I would only be assuming why he 
did this is because (Sean Pearce) is assigned to look at videos, downtown 
Phoenix, um, at the headquarters and were under a time constraint to get that 
done by the DOJ monitors, so my assumption is that (Barry) would not call 
(Pearce), he would make somebody else do it, but I - I would just be guessing 
at that point. 

Sure. Okay. Um, there's a case right here. It's a big one, Greg Honea's case. 
This is a murder for hire case in which they've executed a - a bunch of search 

-
warrants. And this -this DR Number is gonna be 14-011117. 

Okay. 

Ah, it was originally taken on the 15th of May. 

Okay. 

In here, um, it's a murder for hire case. It's a large case obviously. 

Right. 

Um, there's another DR taken that same day. Um, that DR Number is gonna 
be 14-11132. So it's only off by what, 15, 16, um, DR numbers. And it's - it's 
the first one is a 471. This one is a 267, the second one, so assigned to (Dave) 
Parra Um, do you know anything - do you remember a second DR being 
pulled on that or a subsequent search warrant being pulled on that? Am, in 
reviewing the case, ah, I know it's huge and you haven't had time, is there 
anything that stands out in your mind about that? 

Well, I do know about this case because um, this was, um, Greg Honea's case 
and I was, ah, told by, ah, Sergeant (Haniel) that they were getting ready to 
meet with the, ah, county attorney. And I'm trying to remember her nanie. 
She's a female county attorney. And she was coming here to the, um, hold on. 
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Let me look through this real quick to see ifI can refresh my memory. Um, I 
was trying to see if there was any, ah, the attorney's name on here. She's the 
one who works with, ah, (Brian Green), who is also an attorney, and the 
county attorney that prosecutes a lot of the, um, the cases from this - from this 
unit, VCU. So they were having a, um, briefing here. I came to listen and to 
find out what the deal was. Um, it had to do with, um, something that 
originated from the jail. They were listening to a call. Um, actually (Connie) 
and (Dave) Parra were listening to something that was unrelated to this, and 
during the process they identified somebody who is going to, ah, take out one 
of the witnesses on one of a - a case. And - hold on a second. Let me think. 
So, so what they were gonna do, they were discussing the facts of the case 
with the county attorney here at the, um, (Roeser) Building and they were 
gonna go execute three search warrants. And I think the last search warrant 
which had to do with a suspect by the name of (Stacy Hamilton), she was the 
person that was, um, kind of more involved in the - in the case. And this is 
not a biker case, but it has, you know, a little bit of Hell's Angels kind of stuff. 
And they were gonna utilize SW AT for that. So they were gonna hit one 
place, hit another place and then go to the final place. Um, I had something 
that I was working on that I could not attend, and I don't remember - it was 
Aryan Brotherhood, not Hells Angels by the way. Um, so I could not go, 
something work related that I was doing. And so they were gonna hit them 

- -
and I asked for them to give me a follow-up and, ah, I was told that they went 
one place, made an arrest, went to the second place and went to the third 
place, and the third place is when they got the gal (Stacy) and she was not 
very cooperative. And, um, what they got they were looking for gang - they 
were looking for, um, evidence related to the murder for hire. And let me see 
here. 

In - in the report as they were conducting one of those search warrants, they 
discovered, um, I believe it was a purse. 

Okay. 

Um, and there were some items in there, and I think if I read correctly, um, 
they stopped and they wrote another search warrant for that. And what I've -
I'm kind of handing you right now is, ah, the property that was found in the -
in the back, um property area here in the (Roeser) building. 

Okay. 

Um, these are - this is some of the property that was found back there. 

Okay. 
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Some of it is from - it was just recently put into property, some of it is from 
the search warrant, um, that was conducted at one of those locations and the 
other one is a subsequent search warrant. Ah, the subsequent one was 
assigned to Detective Parra on that same date for, ah ... 

Okay. 

... for drugs. It was a drugs, ah, DR. Um, did they make you aware of any of 
the stuff? 

Um, yeah, because they ended up staying out kind of late and I didn't get a 
Code 4 for them as, you know, I kind of knew that they were getting ready to 
do it and they were inside the residence and I'd been in contact with (Barry) 
about that. And I do remember them telling me that they found something 
that they - required them to get an additional search warrant and they were 
waiting for the judge to sign. 

Okay. 

So there was a delay, and they just ended up there was a lot of down time for 
them while they were at the residence wruting for the search warrant to be 

. -
signed. But, um, I don't remember if it's a - was a purse, um, but I just 
remember whatever that they found they couldn't get into until they got the 
search warrant so. 

Okay. Yeah, and they did. Um, the items that were found in there were on 
the 15th I guess. That's when the DR was pulled the 15th of May. Obviously 
we're the, ah, 20 what, 25th of June? So we're, you know, we're well over a 
month. Was there any reason that you were made aware of that would, um, I 
guess necessitate holding on to that stuff for almost 40 days before getting that 
into the final property and evidence room? 

No, and - no. There - there was - there's no excuse for that, no reason. And of 
course nobody said that they had - they were storing this in some place. My 
assumption would be like any detective is that they have the property they -
they would submit it. Um, they were doing other things, you know, 
supporting like I said, you know, with the wire. Um, but this would come 
first. I mean this is a primary case. It's a Maricopa County case. Um ... 

So they never had any special permission for you to do that? 

No, I was unaware that there was any of these . 

They didn't even - they didn't even make you aware it was there? 
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No. I had no idea. There would be no reason for them to hold on to this. Ah, 
no. 

Okay. 

Considering I didn't even know that there was a room there, you know. 

Right. 

(Barry) always gives me impression things are taken care of, they're handled 
and - and, you know, I - I'm always telling him, "You need to wrap something 
up before you start another thing." And never would I think that there would 
still be property anywhere relating to this case back that long. 

Okay. And then of course the - like you said before, detectives never 
contacted you and let you know about this kind of stuff because they were 
following the chain as you said. 

Yes. Yes. 

Okay. I understand. Um, are there any of these DRs, any of these other DRs 
- - -

that pop out in your mind? I know we don't have all the DRs present right 
now to - to - to put in front of you. Um, do any of them for any reason pop 
out in your mind? 

Well um, our - I'm looking at the pictures. And you're showing me there's 
several pictures in here. I don't know - I don't - 1 don't even know what this is, 
which is Number 7. I'm looking at Number 7. 1 don't even know what it is. I 
don't know what Number 8 is. I don't know what Number 9 is. 

Seven, eight and nine are all ah, just same picture - or different picture, same 
thing. 

And Number 10 is just a bag that doesn't have anything written on it. It 
doesn't have a item number. It doesn't have a report number_ I don't know 
what that is. Um, Item 11 looks like two syringes and a bullet and it looks 
like there is some fluid in there, so my assumption it would be narcotics. I 
don't know where that came from. Um, I don't remember anybody telling me 
anything about that and it goes to 12, 13, same picture. Um, 14 looks like it's 
a marijuana scale or some sort of drug scale. I don't know about that. Um, 
Item 14, which, ah, has Arias' name on, I'm assuming that that's the bag with 
the - because it's a brown paper bag in a plastic bag, my assumption would be 
that's what came from the jail that I asked (Barry) to put into property. Item 
17 says (Sean Pearce), Item 200. I don't know what DR - let's see 11- the DR 
that's listed on here is 14-011117. 
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I believe that would have been in the, um, let's see. Is this - yeah, it's gonna 
be right here for the search warrant. 

Okay. 

It's gonna be from there. 

All right. Which I am familiar with the search warrant but not the fact that the 
item, this evidence was not impounded, um, which is - let me - let me finish 
this an then I'll finish my thoughts with you on this one. Um, this DR, Picture 
Number 18, DR 14-011646, is assigned to (Sean Pearce). 

I have the property sheet for you. 

And it's called found property. 

It's right here. Here's the property sheet or the transfer sheet. 

Marijuana cigarette, um, okay. I don't know anything about that. 

Okay. 

Now the - now when I say I don't know anything about that, if you were to 
give me additional information.. .. 

Information. 

... maybe it will jog my memory, but looking at that, 1 have no idea what it -
what it is. 

Right. I still - I still haven't spoke with Detective (Pearce) or anything ... 

Okay. 

... at this point, so I don't have the story for you. 



-55 
856 
857 
858 
859 
860 
861 
862 
863 
864 
865 
866 
867 
868 
869 
870 
871 
872 
873 
874 
875 -~ 878 
879 
880 
881 
882 
883 
884 
885 
886 
887 
888 
889 
890 
891 
892 
893 
894 
895 
896 
897 ,: 

A: 

Q: 

A: 

Q: 

A: 

Q: 

A: 

Q: 

A: 

Q: 

A: 

Q: 

A: 

Q: 

A: 

Q: 

A: 

Q: 

INTERVIEW WITH LT. KJM SEAGRA YES 
Interviewer: Lt Brian Jakowinicz 

06-25-14/10:50 am 
Case# 2014-0326 

Page 20 

And, the other DR with (Sean Pearce)'s name is in the Photograph 19, and it's 
DR 14-010564 which is Jodi Arias, yes? 

I believe so. 

(Metzler)? 

It's gonna be the one assigned to (Metzler). And according to the DR Number 
that's what it seems to match up to, the (Metzler) DR, um, which was back on 
05-18. The original was originally pulled on the 18th- or the 8th of May. 

But then you've got (Davison)'s number - name here which leads me to 
believe when I was talking initially ... 

Right. 

... that this is (Metzler) the detention officer and (Griffin) the, um, the 
detention office staff. 

Right. As I understand right now they were the original people who pulled 
the DRs and then (Connie Davison) was the one who was, um, doing 

additional on those ... 

Okay. 

... with the stuff you were talking about before ... 

But then I don't ... 

... with the stuff found in cells and whatnot. 

Then I don't understand why (Sean Pearce )'s name on here. I don't know. 

Unless he was helping with property is my guess. 

Item 202, (Sean Pearce). It's the same DR Number and it's um, 20, um, 02-18. 
I don't know what that is. (Osborne). This is a different DR, DR 14-11117 
which is the, um ... 

The search warrant. 

... the search warrant that you were just referring to ... 

On the murder for hire case. 
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... on - on the murder for hire case. Okay. I don't know what that is. Same 
goes for Item 22. The same goes for Item - Picture 23, I mean. And Number 
24, I don't know what that is. It's a cardboard box but I don't know what it is. 
Return ... 

To ID, LID. I think that one was - had nothing to do with property. I have to 
check with ... 

Okay. 

... ah, Captain (Aldorasi) to find out. He actually took the photographs. 

All right. And then Item, urn, Picture 25, um, I don't know what that is. 
There's no report number on it, no person's name. It just looks like a plastic 
container. It says something. And a stick. I don't know, is it a cinnamon 
stick? I don't - I don't know what that is. 

I think that is a marijuana cigarette, a blunt. 

Ohokay. Ah ... 

I think that's what it is, and plastic container containing green plant material. 
It's gonna be, ah, DR Number 14-014108. Ah, not marked on there, but, ah, 

But on your list is shows assigned to (Pearce). 

It shows assigned to (Pearce) and it, urn, it was entered into property, ah,just 
recently on the, ah, the 19th of June. I'm going off of the transfer receipt at 
property and evidence. 

And my question would be, I'm looking at this murder for hire case. It's 
obviously almost 2 inches thick. 

And still ongoing. 

Um, it's still ongoing. Um, and I know that there has got to be more - more 
evidence that was taken that was not in the property room, in this make shake 
- makeshift property room. Could I be right about that? 

There is more - more evidence that has been taken that has - yeah. The - it 
wasn't here. 

So I'm ... 

It's in the property and evidence room down in ... 
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... downtown, the main property and evidence room. 

So. 

I mean that's where it's ... 

My question would be and maybe since you're doing this and I'm just thinking 
about some things that I'd want to know, is why was some of this held behind 
while others were taken? 

That's my question. 

You know? 

That's why I was wondering if they had special permission or if there was ... 

No. 

.... something that needed to be worked that you were made aware of. 

No. Now ... 

And, ah ... 

... maybe (Barry) knows. Now if it was something maybe to do latent prints 
on or they were gonna - they were gonna do some other things to it, you'd 
have to - you'd either have to ask the detective or you'd have to ask the 
sergeant what he knows about that. But um, it's not all the property by 
looking at this report that's in there. So I don't know. 

Okay. 

All I know is that nobody had permission to leave something for that length of 
time, nor did I know about it being in there and nor did I even know that room 
existed until just recently. 

Okay. Um, you had mentioned you have other, um, files, other notes and 
stuff. 

I do. I do. And so does (Connie Davison), because we were going back and 
forth and I, you know, I do save a lot of emails. Um, some of them can be just 
back and forth and I'll save only the ones that are truly relevant. Obviously if 
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you really needed to go back I'm sure somebody can look at my - all my 
deleted and find the ones but I - I do have some. I wasn't able to print them 
out. I'll be happy to forward them to you when I, ah, get somewhere where I 
can use a computer. 

Okay, yeah. I'd appreciate that if you could. 

Okay. Okay. 

Ah, unless you have anything else, um, that comes to mind, ah ... 

You know what? I just - since this whole thing has come about you know, 1 
know Captain (Bailey) has told me some things, um, that I was unaware of 
and I know that, ah, just it's kind of off the subject, but it's somewhat related is 
the fact that, you know, my issue with (Barry), you know, I think he's a great 
guy and I think he, you know, he loves what he does. He likes to go run, run, 
run and have a lot of fun but he's just not good about doing the administrative 
portion or he's not good about, you know, um, clearly I gave him a direct 
order to go down and take that Jodi Arias stuff and put it in property. I didn't 
tell him to hang on to it. I didn't tell him to put it in. I didn't - I just said I 
wanted it keot there because what he's doinl! here is no different than what the . 
jail did. And in addition to that, I told all the sergeants. I told (Clint Davis), 
um, (Clint Doyle), (John Davison) and (Barry Hamel) that, um, I know we're 
gonna be moving, so now is the time for us to clean up our offices. Um, the 
Captain's orders were, you know, if you've got something, ah, a disk laying 
around that you're reviewing for a report or for, um, to listen to it to make sure 
that the transcripts are correct, they need to be, you know, put in a file 
somewhere and not laying around so that if somebody independent of our, ah, 
department were to come and look that we would, you know, we wouldn't be 
not - we wouldn't... 

We wouldn't look out of place? 

Well yeah. You know, this (Charlie Armendariz) thing clearly has taken us 
for a loop and it's not how we do business normally as an agency. And I 
certainly didn't want some, ah, one of the monitors to come down and see 
some stuff that, you know, if the guys were working on it, that's one thing. 
Put it in a working file. Put it in your - in your desk so that way it's not just 
laying out like even though we're a secure building. Told the guys to just 
make sure if they've got anything pending to get it taken care of before the 
move. So all three of them, although (Clint) doesn't work for me, I let him 
know that that's what should have been done. Um, um, you know, 1 think 
(Barry) is just not used to - doesn't like to is probably what I should say, have 
to follow through and he sometimes puts his administrative duties onto the 
detectives rather than doing that himself. And, um, you'll have to ask him 
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why he didn't do that, but my understanding was that it had - it had been done. 
So, um, I'll give you another example of something that happened that I just 
learned about from Captain (Bailey) was that there are (We) tips that we get 
that are random tips that come in. Sometimes we're the primary agency 
They're anonymous tips that come. Some of them are - don't provide enough 
information to follow up on. Some provide information that, um, we could 
work and one of them was a, um, I thought was a fairly good one and I passed 
it on to (Barry Hamel), um, and I logged that through (Lacy Pena), because 
when I got there, um, initially I would get a couple of them, and then they 
started coming in so frequently that I just thought that we should monitor 
them, so log them and log the status. Sometimes they're just inactive, because 
ah, I think my neighbor is selling marijuana or I think, you know, there's 
nothing specific. Or sometimes they could have some really good information 
in them that are worth following up on. And in this particular case I gave it to 
Sergeant (Hamel). He told me he assigned it to, um, Detective (Osborne). I 
have a dry erase board. I put that on there. Dry erase board that that case, 
because I wanted additional follow up to happen, and, um, I learned from 
Captain (Bailey), who said he had a conversation with, um, (Chris Osborne) 
and (Chris Osborne) said that (Hamel) told him, "If Seagraves asks you about 
that, just tell her that you're working on it," but um, from what I was told that 
(Hamel) threw away that (We) tip, and so. 

Who told you it was thrown away? 

Um, Captain (Bailey) told me. 

Captain (Bailey). 

All this comes from Captain (Bailey) who got it from (Osborne). 

Geez. 

So, you know, it's been a constant thing. You know, I had considered 
replacing (Barry), um, but frankly I thought that the unit was so cohesive and 
working so well and they were successful at so many things, um, now I'm 
learning probably in spite of (Barry) that, um, I just didn't want to rock the 
boat. I was just trying to work with him to see if I could get better follow up -
follow through. And I was working on that until I got transferred and I was 
told that after I left he - he appeared to be much happier that I wasn't around. 
I got that from (Connie Davison) and (Dave) Parra. 

Did, um, did Sergeant (Hamel) ever ask you for additional training on any of 
this kind of stuff or any kind of guidance on this kind of stuff or indicate that 
he needed help with anything? 
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Never came to you looking for help or anything like that? 

No. He was - he's a senior sergeant and my assumption would be that he 
would know how to impound evidence. Um, he does it all the time with his 
squad. 

Always gave you the impression that it was being handled correctly, never 
asked for - never said there was an issue? 

Never, you know, I am telling you that, you know, on my numerous 
conversations about various other tasks it was I got it covered, I got it taken 
care of. Now did I specifically go, (Brandon Hamel), did you go pick up that 
box from, you know the jail, yes or no? (Brandon Hamel) did you go put that 
in property evidence? I was clear. He got my email. I asked him if it was 
taken care of and he said it was handled. So my assumption would be we're 
all adults here. He's a supervisor. Um, that unit kind of is a support unit, um, 
but there's a lot of down time. They have a lot of opportunities to work (We) 
tips. They have a lot of opportunities to be support. And they can just 
basicallv make uo. vou know_ make un their own cases hased on some of the 

., - -- ---- 7 ------ -_r ----- - ··-- ----- -~-- --- --

things that they learned from the (Vac) system. Um, it's a great unit. Those 
folks seem to work very well. I had no idea that it was crumbling from the 
inside until recently. Um, and I don't think that they would have said 
anything, had this not happened. I think they would have just - I know that 
(Connie Davison) shared with me that they felt like things were changing 
when (Steve Bailey), um, made Captain and I came over and that (Barry) was 
just, you know, being made to follow through. He was tasking off his 
administrative tasks to, ah, Chris, um, (Chris Osborne) and then I found out he 
wasn't doing his, um, his money that he should have been doing and 
Lieutenant (Stutzen) said he was going to take over the money aspect of it and 
I... 

When you say money, you're talking about the confidential source money? 

Dis- yeah, distribution of the - of the funds. And I - I told (Stutzen) no, under 
no circumstance. (Brandon Hamel) is going to do his administrative duties. 1 
know that he was late on two evals. Um, Chief (Lopez) was extremely upset 
about that. Um, the evals came in around the time of September, October. I 
got here in September and either it was the month before I was there or the 
month after I was here, and - that those evals came through for, um, either two 
or three of his guys. I don't really remember. But the bottom line was that, 
um, they were late, almost a year late. And they weren't logged ... 

A year? 
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Yeah. They weren't logged in. So I had no idea whether or not - I couldn't 
really hold them responsible for that because (Julia) didn't have them logged 
in and I know (Lacy) is new, so she wouldn't even be part of this process, but I 
couldn't find out whether or not (Barry) had actually received them. So he got 
a break on that, but he did have to write a memo, um, about why they were 
late, and I asked him to get it done. And he chose to go out in the field with 
his guys, so the memo I asked him to get done one day was three days late, 
and I couldn't - even though (Steve) says you need to call him off the field, I 
just didn't feel right about that, because the manpower staffing I just - I needed 
him to be there for the safety of the guys and I just, you know his memos were 
late about... 

How many times did you have to - did you run into an issue like that where 
the staffmg was so minimal that you had to let him go? It was ... 

Well, you know, it depends on what they were doing. But in this particular 
case, the fact that they were late, I told him, "T don't want you to go out and 
play until you get that paperwork done." And he told me that they were - they 
had to work something. It was something - whatever it was, I agreed with 
him. It, you know, it was - I think they were looking for a sexual assault 

. -
victim, or suspect rather, so it rose to the level, or it could have been a guy 
that got out of jail. Whatever the situation was, in my mind I could articulate 
to the chain of command why his memo was gonna be late about his late 
evals, due to the fact that what they were out on was a higher priority and it 
required additional manpower. Now could I have pulled other people? I'm 
sure I could, but, um, I don't remember what the situation was at that time, but 
I just made that call that ... 

But that only happened on rare occasions when they were short handed and 
they needed manpower out there. 

Yes. 

So he - normally he would have enough time to do that kind of stuff? 

Absolutely. 

It was - it was the rarity that he was ... 

Absolutely. 

... permitted to go out there and bypass on some administrative duties because 
of safety concerns, immediate safety concerns on a - on a dangerous criminal? 
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Okay. Okay. I'm sorry if you had more, I didn't mean to cut you off. I just 
wanted to clarify. 

No, and if you need additional clarification after you talk to the folks then let 
me know. But that's - just looking at what you've shown me the pictures and a 
couple other reports and what I remember, um, I'm just going on my memory. 
I will provide you with any - any of the documentation like I did with this 
email. And I have to see ifl have anything. But I can assure you that ( Connie 
Davison), if you ask her in advance, she'll be able to provide far more greater, 
because it was, um, it was such an issue to her. Like I said she's like a pit bull 
and she wanted things done right and, um, she's one of the best investigators 
as - as really I think highly of all of them. They - they're very good but. 

Mm-hm. Okay. Um, unless, ah, there's anything else you can think of I'm, 
ah, I'll conclude this interview. 

Okay. 

Okay. 

I 193 lbis transcript has been reviewed with the audio recording submitted and it is an accurate 
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INTERVIEW WITH DET. CONNIE DAVISON 
Q=Lt. Brian Jakowinicz 
A=Det. Connie Davison 

Today is 6-23-14 at 2:38 pm. This is Lieutenant Brian Jakowinicz, serial 
1237. In my office is ... 

Connie Davison, 1198. 

Uh, we're here to discuss a notice of investigation on IA number 2014-0326. 
Um, the memorandum reads, "This memorandum is to inform you that an 
official administrative investigation has been initiated in which you have been 
named as an investigative lead." Um, this investigation is not to be discussed 
by - by you with any person other than the assigned investigator which is 

- - -
myself, your attorney, your clergy or your spouse so long as he or she is not a 
witness, investigative lead, or principal in this investigation, which John's not 
involved so ... 

Okay. 

Or a licensed mental health professional or physician during professional con-
consultation treatment or evaluation. Failure to comply with this order will 
result in disciplinary action. Do you understand? 

I do. 

Do you have any questions? 

No. 

Okay. I also want to let you know, um, by the end of this week, possibly next 
week I'm - I'm hoping to start talking to everybody. At that time you're -
you're, um, welcome to bring a citizen observer in, um, to - to be in during 
the, uh, the interview. Um, if you do, there'll be some paperwork for that 
person to sign. Um, any questions? 

No. 
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Uh, when you say citizen, meaning anyone? 

Well, it's a citizen observer. I can read the - the sheet for you. 

Can John? 

I'll have to find - I think he can. Let me find out for you, though, to make 
sure. 

Okay. 

I'll have to find out for you. But I - I am fairly certain he can. 

Okay. 

So, um, I will, uh, unless something changes, let's - let's, um, let's go with, 
yes, he can. 

Okay. 

If - if he's not able to, I'll - I'll let you know. 

Okay. 

Okay. Do you have any questions? 

No. 
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INTERVIEW WITH DET. CONNIE DAVISON 
Q=Lt. Brian Jakowinicz 
Ql=Sgt. John Davison 

A=Det. Connie Davison 

Okay. Today is June 27th, 2014, at I :15 pm. This is Lieutenant Brian 
Jakowinicz, serial 1237. In my office is ... 

Connie Davison, serial number 1198. 

John Davison, serial O 103. 

Okay. Uh, I've provided the Garrity warning to Connie already. Um, you've 
read it and signed it. Do you have any questions or anything you need 

clarified? 

No. 

Okay. 

No, sir. 

And John has pr- been provided the employee, uh, observer ad- admonition as 
well. Um, you've already read and signed. Do you have any questions or 
clarifications you need? 

No, sir. 

Okay. This is for internal affairs investigation 2014-0326. Um, the main 
thing that we're talking about today is going to be property management 
policy, which is GE-3, and, um, well, that's the main one to be concerned with 
right now. The other one would be, um, command responsibility, GB-2. You 
can't take any notes. 

I can't take notes? 

No, you can't take notes. 
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Yeah, (unintelligible). 

I thought I just couldn't record it. 

No. 

I can't take notes. Why is that? 

I'm not sure. I could find out. 

Are you ser ... 

Yeah. 

Do you know why? 
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Do you want to stop, we can make a phone call? 

No. It said it on that uaoer I iust read. too. that I'm not allowed to take anv 

written or electronic notes. 

Okay. 

Why ... 

It - it doesn't matter. 

... why don't we call and find out. 

It doesn't matter. 

I'll find out. 

Just go ahead. 
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INTERVIEW WITH DET. CONNIE DAVISON 
Q=LL Brian Jakowinicz 
A=Det. Connie Davison 

Okay, we are back. It is 1 :25 pm. Um, just read (GH2) on Page 12 under, uh, 
(Number 5A) that, uh, states that, uh, "Employees being interviewed are 
prohibited from taking notes, making any electronic recordings, or 
transmitting any portion of the interview in real time." So, um, spoke with, 
uh, Det., uh, Davison and she understands and she won't be taking notes. 
Okay, um, the - the reason we're here today is to talk about the - the property 
that was in the, uh, Property and Evidence Room in the (Rosier) Building. 
Um, I'm sure you've, uh, kind of caught some sort of wind on that. I've got, 
uh, 25, uh, photographs for you to take a look at, if you wanna do that right 
now. 

Sure. Ya want me to go one-by-one ... 

No, just - just take as-

... or do you-you me to ... 

Take a second to go look through 'em, just to kind of get an idea of- of what 
we're -what, uh, we're talk:in' about. This is stuff that was found, um, last 
week by Captain (Aldo Rossi) in the - the Property and Evidence Room here 
at the (Rosier) Building. Uh, the Property and Evidence Room is the room, 
um - you can only get through it - get to it, um, by accessing, uh, Sgt. 
(Hamill' s) office. 

Right. 

And it looks like it's a- it's a locked, uh, room, um, not- not a real big room. 
Almost, um, like a big closet, really. So there's just 20- 25 pictures in there. 
A lot of them are duplicates. 

'Kay. 

Um, that you're at the same thing from different angles, um .. _ 
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Just take a second and kind of familiarize yourself with it. 

Okay. 

Now you've got a rough idea of what we're talkin' about. 

Right. 

Okay. Let's - let's - startin' a little bit towards the beginning here. Um, 
when did you come to the (VCU) unit? How long have you been in the - the 
-the Unit? 

Mrnm, um, it's been two - 'bout 2-1/2 years. 

2-1/2 years? 

Yeah. 

Okay. 

Believe so. 

And it wasn't always housed in this building, correct, or was it? 

N- No, it was always housed here. 

Oh, I thought it started in (District One) at the beginning. 

Um, I wasn't part ofVCU at the time when it was at (District One). 

Oh, but it's always been here? 

But since I've been part of it, it's been at, uh, (Rosier), and they were just only 
here for a short time. 

They were all... 

Before I came - gonna ... 

Oh, they had just recently ... 

... before I got transferred, yeah. 
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Okay, um, how did that come about? Did you have to test for the position? 
Were you selected? 

Uh, no, actually, my position that I was doin' at the time was taken away from 
me. 

Oh. 

So I was given a home. I was delivering subpoenas and, uh, that was kind of a 
whole deal with (Hendershott, Black), all of them of taking on the 
responsibility at (District One) for delivering the, um, (pre-lims). And once 
the captain, chief -- I don't know really where it all came from -- but - realized 
that I was basically doing a position out of (District One) that should've been 
the Civil Division ... 

Mm-hm. 

... the Civil Division took on that responsibility, and so they knew that 
someone - they needed help with (VCU), so that's where - I was just told 
that's where I'm gonna go. 

Oh, okay. All right. So you've been here about 2-1/2 years, and it's been in 
this building the whole time. 

Right. 

Um, has -who's been your supervisor in that... 

It's ... 

... in that span? 

It's been (Barry Hamill) the entire time. 

(Barry Hamill) the wh- whole time? 

Yes, and a short time it was, uh, Lt. (Travis England) until he was demoted 
and transferred. 

Oh, with- okay. (England) was the - the lieutenant. 



• 136 A: 
137 
138 Q: 
139 
140 A: 
141 
142 Q: 
143 
144 
145 A: 
146 
147 Q: 
148 
149 A: 
150 
151 
152 
153 Q: 
154 
155 A: 

A,56 
,.,.57 Q: 

158 
159 A: 
160 
161 Q: 
162 
163 A: 
164 
165 
166 Q: 
167 
168 A: 
169 
170 
171 
172 
173 Q: 
174 
175 A: 
176 
177 Q: c: A: 
180 

Lieutenant at the time. 

When he got f. okay. 

When I initially came. 

INTERVIEW wrrn DET. CONNIE DAVISON 
Interviewer: Lt. Brian Jakowinicz 

07-07-14/3:36 pm 
c.,., # 2014-0326 

Page4 

Okay, um, since the time you've been in the unit, um, have - has that room 
always been a designated property room? 

No. 

No. Do you know how that came about or when that came about? 

Um, initially, when we came here, there was still the, um, oh, the -I don't 
know what they're called, but the, uh, jail- inmate, uh, telephone service 
people, you know, that sat back here ... 

Oh, yeah. 

... and monitored, kind of where your guys are sitting now. 

The (Jail Intel) units? 

Right. 

Okay. 

They were all here still, and then there was a lotta stuff, uh, people who 
worked for Lt., um, (John Bailey) ... 

Mm-hm. 

... that at the (ACTIC) - that they had their offices back there. So where 
(Barry's) office is right now was taken up with someone else at the time at -
from another unit - storage - I'm not sure what it was - but (Barry) was not 
always in that. 

Oh, okay. When did- when did he ... 

And then there was a back room. 

When did he go into that room? 

So he got moved back in that room -- if I had to guess, I mean, I'm completely 
guessing -- maybe a year ago, um, when the guys, um, from (ACTIC) got all 
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of their stuff out They only moved to this office right here and this office 
right here; and they cleared out everything back there and made more room 
for us. And then (Barry) went into that office. 

Okay, so it's been about - roughly about a year that Barry's been ... 

About a year. 

... in that room? 

Ifl had to guess, yeah. 

Okay, um, how soon after (Barry) moved into that office did you guys begin 
to use that as a Property and Evidence Room? 

It actually was never designated as a Property and Evidence Room. It's just 
been a supply room, but eventually has turned over to a Property and 
Evidence Room. Um, we initially had a small closet in the hallway by the 
restroom, after you turn the corner, um, you know, right now, where there's 
all those file cabinets ... 

Yeah. 

... in that room. 

That long room? 

Right. 

Are you talkin' 'bout the one just to the left? 

The one right next - yes, where your old office was, right across the hallway ... 

Okay. 

There was a small room in there. 

Right. 

Um, that's where we initially were keepin' all of our supplies, urn, but then -
and then, we had a lot of equipment also; and once (Barry) was able to move 
into that - realized that there's kind of that storage room that's back there 
also ... 

Mm-hm. 
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... that's able to be secured. That's when he moved, uh, a locker in there. I 
think he or others maybe keeps weapons in there. I know that there was rifles 
laying around at one point. 

Okay. 

I don't know necessarily who they are. But, uh, it kind of eventually turned 
into a property room, just because when we were doing search warrants -
different stuff that it would take - it'd be late at night, whatever it was, that we 
knew that we could secure it there ... 

Mm-hm. 

... until the following day to process it. So that's kind of how it became ... 

Okay, so there wasn't a date that you're aware of that it was, "Okay, today, 
from here forward, this is a Property and Evidence Room." 

No. No. 

It wasn't anything like that. 

No. 

It just kind of evolved over time. 

Right. 

Um, who has keys to that room? 

There's only one key, and I have - m- majority of the time that I know of, it is 
always just designated to stay in my office; and it's usually just in the top 
drawer. At one time, I wanna say it was, like, hanging on the wall; but all of 
us detectives are the ones that just know where it is on my squad. I'm sure 
there's other people that have came in before that have needed supplies and 
see where we grab it from, or we say, "Hey, it's on my top drawer," and 
everyone just knows to go in there and to get it. 

Into the evidence room is what we're talkin' about. 

Into ... 

Okay. We're not talkin' about... 
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... the supply - 'cause you said supplies, I'm just making - do you k- know 
other ... 

Well, it is a supply room. 

... things that are kept in there? 

It's ... 

Are there - there's supplies kept in there as well? 

That is exactly what it is, a supply room. 

Okay, but it's been used for property and evidence. 

Right. 

All right. In speaking with Lt. (Seagraves), uh, yesterday, I was - or the day 
before, um, Captain - now Captain (Steve Bailey) had iuven permission for 

- ' - -
that to be used as a Property and Evidence Room. I don't know what date it 
was. 

Okay. 

So, um, so it was a - a Property and Evidence Room, so to speak_ Um, was 
there ever a time that you were told, "Hey, we've gotta get this stuff outta 
here," or a generally accepted time - time frame that things could be left in 
there before they went down to the - the main Property and Evidence Room? 
Did - did (Barry) ever mention anything like that? Uh, was there ... 

It's never been an issue as far as - um, that I recall, anyways, of"We've gotta 
get this stuff outta here," other than the recent memo that he sent out. And I 
have a copy of that. 

Oh, okay. I'd love to see it. 

Um, yeah, this - this is what he sent out on June 121h at 12:10, and it just says, 
"From (Barry) to (Sean Pierce), Connie Davison, (Dave Parr) (Greg Honey)." 
The subject is "Office Move." It says: "We will be moving over to the 
(HIDA), possibly as soon as the end of next week. We need to have the 
Property Room completely cleaned out ASAP. If you have anything in the 
Property Room" - um, in there - ''please complete it and get it down to 
Property. (Barry)." And then I responded the following day, on June 13lh, and 
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said, "I don't have anything in the Property Room. Monday, (Para) and I will 
be at the Property and Evidence Room repackaging everything. I'm sure it 
will take a few days." Reference this other case that we're, uh, working, and 
that's the main facility downtown that I was talking about. 

(Unintelligible). Okay, um, so this is basically talking about cleaning it out 
and if there's anything left in there, let's get it cleaned out. 

Right. 

Let's get it down to Property and Evidence ... 

Right. 

... downtown. Um, was there anything that he ever sent out before saying, 
"Hey, here are the guidelines for the room." Was there any some - anything 
talked about in a briefing? Um, did he ever say, like, "Hey, this is good for 48 
hours. Tbis is good for 24 hours." 

No. No. 

"Hey, this is a longstanding facility." Did he give any kinda guidance on 
anything like that? 

Oh,no. No. 

No. It just kind of evolved over time into a Property Room. There wasn't 
really a hard date on it, and he never gave really gave timelines or anything. It 
just kind of developed. 

Right. 

Okay. Um, there was one key - only one key, and that was kept in your room 
- in your office in the drawer, 'cause you were in the office probably more 
than the rest working the (back) system. 

Right. 

It's more available. 

Right. 

Isn't that the idea? 
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Well, n- n- n- not necessarily that, it's just I've been the one responsible for 
holding on to everything, so ... 

Okay. 

Of inventory. Whatever that it is, it's, "Hey, everyone needs to make sure we 
have access to it." If it's only one, whatever it is, it's, "Hey, can you keep a 
copy? Can you keep a copy? Can you have this?" And everyone's just 
always known that if somebody stumbled onto something, they couldjust 
leave it in my office and it'd be available. 

Okay. How did you - how - I guess, how did you get that position? Did, uh, 
did Sgt. (Wa)- er, Sgt. (Hamill) ask you to do more of the administrative 
duties? 

Yes. 

He did. What - what other administrative duties, uh, were you put in charge 
of? 

Well, when I initially came to the unit. is - I was coming iust to do - work 
. . 

intel, and not be, you know, on (callouts) to do all that other stuff. It was just 
to come over and to do the intel portion ofit, just because of having a flexible 
schedule. With (John's) schedule and everything else, as Captain (Campbell) 
knew, 1 needed somewhat of a flexible schedule; and they needed help with 
doing the intel stuff. So when I came, evidently, I also was part of being the 
administrative person, which I initially was not going to be coming over and 
doing. But (Barry) decided to put a lot of those rules on me, so I then started 
doing everything that evidently (Barry) or someone else was doing 
beforehand; and (Barry) had me start doing it, as far as filing all of his 
paperwork for him, urn, filing the paperwork for the office - our - our squad. 
Um ... 

Wh- What kind of paperwork you talkin' about? 

Uh, just people that are inter- I guess write memos to him. I don't know. I 
haven't really read it, but he just says, "Hey, can you create a file for this?" 
People that are interested in coming to our squad write memos of - of interest. 

Like, a memo of interest. .. 

Yeah, so ... 

He gave 'em to you to file? 
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He give - yeah, he gives me those - um, inventory of, like, the vehicles; 
inventory of all of the equipment any time that we get; all radios, cameras, cell 
phones; all the computer asset numbers, I mean, all of that stuff. Ordering - I 
took on that responsibility, which 1 absolutely hated, but, um, ordering all the 
supplies, and, um ... 

Now, were you charged with tracking all this stuff, too? 

Yes. 

Or just file it in to something and he would give you updates? 

Oh, no. No. He had me do all that. 

Oh, you were doin' all of the administrative duties for the squad, it sounds 
like. 

Uh, not all of it ... 

Or quite a bit. Quite a bit. 

... but the stuff that I just mentioned, yes. Um, I'm not sure what other stuff 
there was, but yeah, I - I took on a lot of that. And then, once it finally 
evolved into I'm not just doing intel - is now I'm just like everyone else on the 
squad - is I still took on all those other responsibilities. So it was very hard to 
have the responsibility of everyone else on that squad, but yet try to keep track 
of all the other stuff and do all the extra stuff on the side. 

Sure. That's a lot. I see you've got a lotta paperwork with you. Um, do you 
have any kinda correspondence from (Barry) that - that asked you to do any of 
these things? Do you have anything like that - or notes that you may have 
taken? Um ... 

To take on the administrative stuff? 

To take on the, yeah - take on some of the administrative, uh, tasks that he c-

Oh, no. 

That he gave ya. 

God, that - no, that was early on when I, you know, a couple of years ago 
when - I don't even think that there's notes ... 

But ... 
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But your - but your squad mates all knew, hey ... 

Oh, yeah. Yeah. 

Connie's the one tracking this stuff. 

Yeah. It actually was kind of a annoying joke is, "Hey, we have the admin 
person here to do it," and that's n- I don't refer to myself ever as an admin 
person. 

Right. Right. Um, in the time that you've been in this, um., this group - in 
VCU, have you ever known anybody to do any kinda audits on the - on the 
Property Room before? Have you heard - has (Barry) ever done one or 
anybody else or, uh, (Travis England)? 

No. 

Gone into the Property Room, done an audit, a spot audit, anythin' like that? 

No. 

Um, was there ever any kinda correspondence saying, "Hey," um, any kinda 
guidelines that were ever given to everybody, um., saying, "Hey" - I think I 
kinda asked this before, but, um, there was - was there ever anything that said, 
"Hey, we need to," uh, "get this stuff outta here within 24 hours," aside from 
the one you gave me here saying, "Hey, let's get this stuff' moved up• 
"cleaned up," and, um, uh, what's it say? "We'll be moving over to (HIDA). 
Anything in the Property Room, let's get it cleaned up ASAP. If you have 
any property, please complete it and get it down to Property." H- Were there 
any other wor- uh, emails or any kinda correspondence that you were • that 
you recall... 

No. 

... regarding somethin' like this? 

No. The only other thing is - is, um, I was asked to have (Barry) try to get 
him and the others to take care of their property, and to get it done timely. 
And I asked (Barry), "Hey, this stuff - the Property Room needs to get cleaned 
out. You gotta tell the guys. You gotta take care of it." You gotta this, you 
gotta that. And he was, like, "Yeah, I know. It needs to get taken care of." 
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So he would make comments like that. "Yeah, I know it needs to get taken 
care of." But he would never give any guidelines ore- ever say, "Hey, it's 
been there ... " 

So ... 

" ... for two days or 12 hours." None of that. 

So you would make him aware, hey, there's stuff in there that needs to get - to 
get down to Property and Evidence, and he wouldn't act on those - on that. 

Right. I act- I... 

He would just tell you, "Yeah, I know." 

I don't know if you're interested, but I - I've narrowed it down to the 
conversations of me having ... 

Absolutely. Yeah. 

... with him about it. 

Yeah. What do ya have? 

Um, I kinda was just taking my notes as this stuff was starting to happen, and 
then some of 'em - that's just that same email. 

So, while you're lookin' for that ... 

Yeah. 

Um, it was kind of - and tell me ifl - ifl'm understanding this incorrectly -
there wasn't much of a check-and-balance with stuff goin' in there. It was 
almost on the honor system of hey, you're gonna get your stuff down to 
Property. 

Yeah. 

The sergeant wasn't following up, saying ... 

No, you're right. 

... "Okay, that thing's - it's been there for three days and that's gotta go," or. .. 

Oh,no. 
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Mm-mm. No. Um, so this is approximate, but, um, it was April of this year --
the 22nd, 23rd, or 24th -- um, (Chris Osbourne) and I were asked to go to a 
house, uh, by (Rob Schutler) in Phoenix. And when we went there, we had, 
you know, see if there was anything that was obvious as far as a marijuana 
grow, different things like that; but that's why I could kinda narrow down the 
time of when we were asked to go out there. It was the day after, uh, he asked 
me to - ifl could help him out with one of this cases when I was at the 
shooting range, and I knew I went to the shooting range on the 21st. So, um, 
is after, uh, that we went there, (Chris Osbourne) and I actually talked for a 
couple of hours about some of our - being disgruntled, I guess, with our work 
environment - work - how we work cases, um, and stuff like that. And as we 
were talking about it, is - oh, you know what? That - that will be important 
later on. That actually is not - that's not the right one right now that I want. 
This one is May 6th. 

Okay. 

Is it recording? 

Yeah. 

You're good? Um, this is where I'm guessing - this may be around, um, May 
6'\ is we had the (Corrective Statement Training). 

Okay. I remember. 

Over at (HIDA). 

Mm-hm. 

And during that ti.me, that's when they were talking about how the - that's 
when we learned that the monitors were gonna be coming around to the 
offices. Um, the beginning of May is also when we learned about the 
(Armendariz) incident that occurred, and learned about the property that was 
not pound- impounded at his residence; and several times (Chris Osbourne) 
mentioned -- because of both of those, like, happened right around the same 
time -- is this stuff in this Property Room has to get taken care of. And 
mentioned it around all of our squad, and mentioned it in front of (Barry) 



-85 
586 
587 
588 
589 
590 
591 Q: 
592 
593 A: 
594 
595 Q: 
596 
597 A: 
598 
599 Q: 
600 
601 A: 
602 
603 Q: 
604 
605 A: -~ 608 Q: 
609 
610 A: 
611 
612 
613 
614 
615 
6)6 
617 
618 
619 
620 
621 
622 
623 
624 
625 
626 
627 Q: ,: 

INIERVIEW WITH DET. CONNIE DAVISON 
Interviewer: Lt. Brian Jakowinicz 

07--07-14/3:36 pm 
Case# 2014--0326 

Page 14 

several times. It was almost like he was our supervisor saying, "This stuff 
needs to get taken care of. You guys need to take care of it in there." And it 
was - it was well known that it was a concern to him of getting it out of there, 
just because of knowing monitors or different people, or just because of the 
allegations of someone, you know, keeping ahold of property too long. 

Mm-hm. 

Whatever it was, so stuff like ... 

He said that in - in a group conversation with everybody? 

Several times. 

Like, you know, in a briefing or at lunch or ... 

Right. Right. 

Okay. 

I can't narrow down exactly who was there. He's iust mentioned it several 

times ... 

Okay. 

... of being concerned about it. And then, um, when we started helping out 
with the (Armendariz) cases, (Osbourne) got transferred down to IA building 
(TDY). And it was about the first week of June when he came to our office --
him and, uh, his partner (Zebrow) -- and right before he left, that's when he 
came into my office and asked me, uh, to do a favor for him. He said - he 
asked ifI could stay on top of (Barry) for getting the property taken care of. 
Um, he said, "I know that you, you know, stay on top of things. Can you just 
do me a favor and make - have him get that Property Room taken care of back 
there?" So I said, "Yeah, 1- I'll tell 'em, but he's the supervisor; and it's 
already been mentioned to him before and - and it hasn't been taken care of 
yet." So, uh, later on that day, I went and told (Barry), "Hey, you've - you've 
got to have this property taken care of in here. It was mentioned out of 
concern from someone else. You need to get it taken care of." And he said, 
"Yeah, I know. (Chris) has already told me." And I said, "Okay. So he did 
tell you?" So he knew who told me, evidently, which didn't really matter -
but never did. 

Okay. And even after (Chris) told him this - you guys had this conversation 
around the first week of June, you said? 
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Um, there was still no directive given out to everybody of, hey, let's - let's get 
this stuff down to Property. 

No mention of it ... 

Not until... 

... other ... 

Not until... 

... than that email. 

... the - the 12th ... 

Right. 

. , . which is a full - full week at least, later on; um, and that was in light of 
moving to a new building that he said, "Hey, let's clean this up." But, um, at 

that time, from your conversation with him on the first week of June - do you 
know what day it was? Did you say June 2nd? 

No. No, I don't. I just know it was the first week. 

The first week of June? 

Right. 

Okay, um, but there was nothing before that date, um, saying, "Hey, we need 
to get this stuff straightened out." 

No. 

Okay. 

No. 

Um, the -the stuff that was in there, you've seen the pictures of- of some of 
the stuff, and I've got some of the cases here as well. Um, you're - you're not 
an act-you're not the, um, the case agent on any of'em according to records, 
uh, but - but you've told me that, um, two of these cases were things that you 
were working on. Um, one was assigned to - the - I guess they both have to 
do with the - the (Arias), um, case that you've been working. 
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From awhile back. Um, in the cases that you were working back then, is there 
anything in there -- um, and I can tell ya what they were if ya give me a 
second here -- is - is there anything in there that would require additional time 
for processing - that would say, "Hey, this needs to be in here because we're 
still workin' on this or that" or anythin' like that? 

Not that I'm aware of, and if you're referring just to my case ... 

Just the ones that you have personal knowledge of. 

Oh, no. No. No, that should've been taken care of months ago. 

Okay. All right. Yeah, there's - if - if I'm remembering one, um, yeah, the -
the (DR) that was pulled in March 19th, um, what - in the paperwork it says 
(Arias) documents. I think that was just drawings, is that what it is? 

Um, no. There's ... 

Just paperwork? 

There's actually two different ones. Um ... 

Now, one of'em looks like, uh, is stuff from a search warrant. 

Uh, a search warrant for (Jodi Arias)? 

Um, yeah, well, it - I think it originated off that, but then it went to a search 
warrant. 

There's no search warrant for her. 

It's, uh, (564). Let me find that for ya. 

I don't have the top part of this, but - oh no, I do. Um, the (6322) is reference 
to the drawing that was a contraband drawing. 

Which one is that? 

Do you have that? The (6322)? 

No, that's not on here. 
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... are these bottom two right here. It's still back there right now? 

Oh, I'm sorry. No, it's not. That actually is the one that, um, It- eventually 
turned back over to, um, Chief (McIntyre). 

Oh, okay. 

Um ... 

There's only - there's two. It's the (564) and I'm sorry, I - I did misspeak. 
Ub, it's not a search warrant. It's a. um, glass oioe with (seal of) crvstal 

, _, .. ,. ' , 

substance, Marlboro pack, seven green pills - it says, "Percocet, question 
mark" - homemade bong-style pipe and a 22-caliber (Marlin) rifle. That's 
assigned to (564). 

Ub ... 

(Unintelligible). 

I have no idea of what that case is. 

No. Okay, so maybe that one isn't yours. 

No. 

Okay. All right, then we're just talk.in' about the one (DR) that's back there, 
then. 

Um, (6471) is the one that should be back there. 

(6471), yes. 

Yes. 

Okay. So that isn't yours. It's just - it was - the other one was ... 
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Right. Right. That's the (Jodi Arias) case. 

Right. 

The other one - the, uh ... 

I - I've never heard of that. 

Okay, so that's not yours, then, 'cause that was pulled by a (D.O. Metzler). 
Um, that's not yours. Okay. 

No. 

Um, so the - the - of the (Arias) case, there was, uh, there's documents back 

there. Um, nothin' that was still being processed. It was still just back there. 
It just never got down to Property and Evidence. Uh, there was no ... 

No, it needed to be processed still. 

Oh, it did need to be processed. 

Oh, yeah. 

Oh, okay. What did you guys have to do to it? What would - what still 
needed to be processed? 

Um, Lt. (Seagraves) instructed (Barry) to go down to, um, the facility to pick 
it up - (Estrella) Jail - to go get the property is - it was an ongoing issue that 
we were having with them, is the command staff down there at - or even the 
detention officers - they just weren't processing things correctly down there. 
And they were holding on to evidence, uh, different things that coulda helped 
us out with the case. And especially just because of the, I guess, the high-
profile case that it was, of being able to document everything very well is -
that's why we wanted go down there to take possession of this stuff, and make 
sure that it is documented properly like it is supposed to. So I have the emails 
in here where, um, it was sent to me and (Barry) from Lt. (Seagraves), 
instructing him of going down there and picking it up, making sure that it's 
processed, um, and then impounded into Property and Evidence as soon as 
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possible. And then, uh, it still wasn't taken care of; so then I have another, uh, 
in my case tracking where I've talked about - or asked (Barry) to have him or 
someone else to get it taken care of since I - it was still sitting back there. 

Yeah, I'd like to see that - what you have. 

Um, do you wanna see the emails that I'm talkin' about first, or do you ... 

I - I have some here where I see, uh, (Kim Seagraves) sent it to both you and 
(Barry), um, but just, uh, so we know we don't miss anything ... 

Okay. 

Why don't ya gimme what ya have, and if it's duplicate, then that's fine. 

You could kinda see how the, you know, how the emails go back and forth 
of... 

Mm-run. 

... the communication is. I think where I am talking h- about here is this is 

from (Seagraves) to ... 

What dates are we talking about? 

... (Barry). This is March 20th. 

At what time? 

At 10:17 am. 

Okay. I've got that one here. 

Okay. So you do have that one, where it talks about that. 

Mm-htn. 

Okay. And then ... 

You can go into that, though. I mean, feel free to speak on it. 

Oh, well, if you just know what it says. It just says, "(Barry)," uh, "Call back 
the jail and tell them if a (DR) has not been pulled yet, we would pull it. Go 
get the stuff and put it into Property and Evidence. It's too late to write the 
inmate up, since there is no Chain of Custody on the items or the 
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documentation, what actually happened or," uh, "where it came from. I am 
more concerned about getting the items and putting them into evidence. Just 
do it on our end. That contraband needs to be impounded ASAP before it is 
thrown away, as what you reported." Um, "if you don't get the report from 
them, we will document it on our end with a new (DR) or on the (DR) that we 
are going to pull for the Mitigation Specialist." That's kinda just what sh- she 
writes about that. 

Do you know if anybody acted on that? 

Yes. (Barry) did go down there. 

(Barry) did? 

Uh, the 21st. So the following day, he went down there and picked it up. I 
was off, and that's what I think this other email - yeah, here it is. So, you 
could kinda follow this conversation also, ofme telling her how I've 
requested some of these things from the captain and lieutenant down there. 
These are the things that I still need to have done. I mention about how, you 
know, (Barry) went down there and picked up the items on March 21st - just 
goin' about that. But then here's one that. um. (Sea<rraves) sends to. um. 

- ------, ----, ,-- ---=---- --, ----~- --; ---; 
sends to (Barry) but then later on in the conversation, it's sent to me. Oh. 

What's the date? 

It's sent to me because it's part of the - a PowerPoint that I was doing for the 
presentation. 

Uh, what's the date on that? I can tell ya ifl've seen it or not. 

Oh, you know what? Sorry. This - uh, April 15th at I 1 :26. 

I don't have that. 

Okay. Do ya want me to read it or you wanna read it? 

Yeah, if you could explain it. 

Okay. It just said - um, it's from (Seagraves) to (Barry) on April 15th at 
11:12. And then it's sent to me, same day, but just a few hours later, um, 
says, "(Barry), unfortunately, we are left to complete whatever we don't have. 
Write a supplement, attach your documents, emails, showing that we 
requested the information but we did not get it. Let's make this happen and 
move on. Based on our conversation this morning, and because the items we 
took cannot be used for anything due to the lack of Chain of Custody, let's 



-00 
901 
902 
903 
904 
905 
906 
907 
908 Q: 
909 
910 A: 
911 
912 Q: 
913 
914 A: 
915 
916 Q: 
917 
918 A: 
919 
920 -~ Q: 

923 A: 
924 
925 Q: 
926 
927 A: 
928 
929 
930 Q: 
931 
932 A: 
933 
934 Q: 
935 
936 A: 
937 
938 Q: 
939 
940 A: 
941 
942 Q: -! A: 

INTERVIEW WITH DET. CONNIE DAVISON 
Interviewer: Lt. Brian Jakowinicz 

07-07-14/3:36 pm 
Case # 2014--0326 

Page 21 

just cut our losses and complete this. We can show in a bullet format the lack 
of documentation in the preservation." Uh, "contact (Eastland) for the CD he 
said he was making yesterday. Please handle that personally." Uh, "give me 
a real estimate of when the PowerPoint might be completed. We can make 
arrangements with the Chief to make the presentation. Sorry to disappoint. 
(Kim)." That was just sent to (Barry). But then, later on, she sent me the 
same thing at, uh, 1418. 

Okay, and I can have copies of all this? 

Yeah. 

Uh, where was it on this page? 

Um, right here. 

This one right here. 

And if you kinda wanna follow the conversation of what we're talkin' about, 
this is where it ac-- actually starts, and then I think it ends here. 

And this is the part you just read, right here? 

Right. 

Okay. 

And you have this one. Do you have the conversation leading up to it, or do 
you just have that one page? 

Um, gimme dates and I can tell you dates. 

Um ... 

Does it go up to June 19th? 

June 19th at the 10: 17 is what you said you had? 

I have June 19th, March 20th ... 

I'm sorry. March 20th at 10:17. 

10 s- um, yes, 10:17. 

And then, the prior conversation from that is March 20th at 9:45? 
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Oh, it - it's just what kinda started off this email, and it's just from me, um, to 
(Jentry) and (Seagraves); and it just says, "These are pictures - these pictures 
are just a few I couldn't wait to share with you guys. It's extremely 
alarming." And then it goes on to the other ones you had. This is about. .. 

That are pictures ... 

... the pictures reference to (Jodi Arias). 

Oh, okay. 

Uh, and the - the cell and stuff, so ..• 

Reference the - reference the case, not ref ... 

Right. 

Not pictures of anything. 

No. No. No. 

Okay, 

Had nothing to do with that. 

I can get a copy of that as well, then? 

Sure. Yeah. 
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All right I - I see you've got a lot of different paperwork, so I don't wanna -
if you've got a flow ... 

I do, but this ... 

... to all this kinda stuff. 

.. .is - you have this. Did you want a copy of this, what he sent out? 

I'll take a copy of everything, yeah. 

Um, it's the same thing. I just wanted to ... 

This one right here? 

... make sure you had the other one. Yep. 

Okay. 

That is it. 

And this one I already have . 

Okay. Um ... 

What's - what ... 

What do you want next? I - I know that I mentioned ... 

Whatever' s up next. 

... this about my case assignment. 

Why don't we stick with - okay, yeah. Why don't we stick with that st ... 

So ... 

... the emails first, right now? 

Well, this is just a recent email, um, on June 18th, but this is for the - my, uh, 
case assignment log, uh, when I was working the (Jodi Arias) case. 

Mm-bm. 
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Majority of the case, I worked myself. There was very little that I had help 
with. But one of the things that, um, I was still waiting for documentation and 
stuff that the detention officers were supposed to do; so these are kinda my 
notes of keeping track of when I asked them to do it, ifl'm still need, you 
know, a supplement from them, memo, whatever that it was. And this just 
documents on here that on, um, March 21st is when (Barry) went and picked 
up the property reference, uh, the (DR). 

Okay. 

And then, I just noted also in here that on March 31st, uh, I asked (Barry) to 
have himself or assign it to someone else to impound the br- brown bag and 
the items, uh, into Property - and also everything needed to be photocopied, 
you know, so on. 

Uh, and if you could go through the pictures and find out which number that 
was. Did - I think there's a brown bag in the pictures that said ("Arias") on it. 
I just wanna make sure this is the same brown bag you're speaking of. 

Yeah. I've seen that (unintelligible) in there. It is. This actually is mine, too, 
if you wanna talk about that later on . 

Okay. 

Not necessarily mine, but something that I. .. 

Have knowledge of. 

... gave to (Barry) at, like, a year ago. Hm. Oh, okay. 

I know it's in there. 

Number 4. 

Number 4. 

This is the clear garbage bag, but inside is a, um, envelope. Let me see. 

That's reference the (Arias) case? 

This is - I believe so, yeah. 

Okay. 

And - sorry, I made a mess of your ... 
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... pictures here. What happened? Sorry. Um, I know there was a close-up of 
it. Oh, okay. Here we go. 

Number 15. 

Yep. And yes, that - that is the brown paper bag - trash bag. If you refer to -
if you see in any of the emails when they're referring to the brown paper bag 
or the trash bag is - this is the brown bag ... 

Number - item - the ... 

... that they are talking about. Number 15. 

Number 15. Okay. 

Right. 

And that's the one you're talkin' about in the email right here. 

Y- that's right. 

Okay. 

I'm gonna put this back in order here. 

Okay. So go ahead with what you were - you were saying? 

Well ... 

Did I cut you off? I didn't mean to. 

No. No, not at all. 

J just wanted to identify it. 

I just didn't know, I mean, I was kindajumpin' all around what - but I just 
noticed this, um, is just in reference to when I asked (Barry) - well, when 
(Barry) picked up the items and then I'd still notice that they were i- in 
Property and Evidence - that he didn't impound it yet. So I just wanted to 
make sure that I ask him for himself or to have someone else, uh, impound it; 
because at that time I was the only one workin' the case and I was completely 
swamped with working it. And others asked if I needed help, but it was kind 
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of - I was so deep into it that it almost was too hard to even have someone 
help me, and a lot of the investigation - that when he knew this is somethin' 
that is easy, that someone doesn't need to know details about the case is - he -
someone could've helped me out on this. And it was one of the few things 
that I asked for help, and it just never got done. It actually is the only thing 
that I asked for. It's the only thing in the entire case that I know of, other than 
Lt. (Seagraves), um, helping, uh, you know, make contact with all the 
different, uh, our attorneys and stuff that I got - I asked for help and it didn't 
get done. 

Okay. So, just to confirm, this is, um, the (DR) that add• that ends with 
( 64 71 ), numerous documents which were taken from (Arias') cell as well as 
confiscated by detention staff. That's Item 15, er, Picture 15. It was picked 
up, uh, and in your email here. That's - it was originally picked up by Sgt. 
(Hamill) from jail staff. 

Correct. 

Brought to the (Rosier) Property and Evidence Room, and it eventually just 
recently on the 19th, uh, made its way to the - the final Property and Evidence 
downtown. 

Right. 

Okay. 

There's a · there's quite a bit of a story behind that. I don't know if you want 
me to get into all of it, but ... 

Go for it. 

.. .if it's later on gonna come out, but just to kinda go in somewhat of 
chronological order of what an issue this - you • you could check it. 

I don't know where that's even coming from. 

I - I gotta - I know. I - I was wondering ifit was mine ... 

(Unintelligible) 

... but it kind of sounds like over here. 

Oh. It was mine. 

Do you need to get it? You good? 
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Is - it's - it - this case - extremely aggravating and disappointing to me. To 
know that this property is still there is - I don't know if you were here at the 
time or even knew how much work I did on this (Jodi Arias) case, that it was 
weeks and hours and hours and hours that this huge mess was put on me. And 
I kinda volunteered to help because I'm familiar with Mitigation Specialists -
how they take advantage of the - the jails, and what they do, and so forth, but I 
just took on a lot. And I should've initially had someone help me or (Barry) 
should've had someone help me with it, and I never did. Then it just - kinda 
just started snowballing. It was something that eventually (Barry's), like, I 
really feel bad that, you know, you had to do all of this. Someone - we 
should've had other people helping you, you know. All the guys out here feel 
bad because they don't have a lotta work going on right now; and all they do 
is see you sittin' in there, constantly working and pulling your hair out 
because of having to deal with the detention staff or just some of our policies 
that just aren't in place, or some things that just simply just could not even get 
taken care of that should've - but we just couldn't. 

But you mentioned that you did ask for help at one point, right? 

Urn, I, well... 

And you didn't get any help? 

It actually wasn't that I asked for help, is he was told by Lt. (Seagraves) to go 
and get that property; and he didn't do what he was told to do - was to go get 
it and to impound it and to document it. So seeing that his lieutenant told him 
to do something and didn't get it taken care of, I had to go and tell him, "Hey, 
can you help me out?" - which really I sh- don't wanna tell my boss, "Hey, 
can you do what the Lieutenant told you and process this?" 

Right. 

So that's why I say I asked for help, is I said, "Hey, can you" ha- "you or 
someone else get it taken care of?" 

Oh, you had ask- asked for help in that regard. 

Yes, and that was ... 

Okay. 
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... on the 31st, and he - he, um, never had it taken care of. But the day that he 
did go pick it up is - I was gonna be off that - that is, uh, one of the reasons 
that h- he was gonna go and get it. Other than that, he very rarely ever goes 
and picks up items for us or gets involved in any cases like that. Um, but I 
was off, and there was something that happened that was during the day. I 
remember just that night - I don't know ifwe got called out or somethin' 
happened that then I was able to come out later on, but I remember -- or 
maybe it was even the next day -- he was drivin' around with the bag. I don't 
think so. I think it was the same day, but he had that bag that's in the picture 
in his car; and we were out on a call. We just arrested this guy, and he says, 
"Hey, here's the bag. You wanna take this back?" And I said, "Absolutely 
not. I've got way too much stuff to take care of. That's on you. I'm not 
taking that bag right now." And he's - he's, like, well, wh- "They were just 
gonna throw it away." You know, we were just kinda joking around it, but I 
was dead serious ... 

Mm-hm. 

... as far as, I'm not taking that bag. Is - someone else could process that, 
meaning you or have one of the other guys that are not involved in a case like 
I am. Um, so he kept the bag. 

And this was how long after he'd (unintelligible)? 

I wanna say it was the same day. 

So it was the same day. 

Yeah. Right. 

Okay. 

I wanna say so, 'cause I w- I wanna say he said, "Hey, this is the bag that I 
got." But when I go back to the emails, and even, I think - I don't know if my 
text goes back that far - is, it does mention in there how I wasn't gonna be in, 
and that's why (Barry) was gonna be doing that, you know. So I knew I was 
off, but for some reason, it was that day 'cause I wanna say, "Hey, this is what 
I got today," so ... 

Mm. 

That day or the following day is - it's when he showed me about the bag. And 
then, since then, the bag's been sitting in the Property Room. 

When was this picked up? 
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So this was picked up on March 21st, and it just now made it to the Property 
Room. 

And the only reason that it got, um, well, so - I don't know if you need exact 
times, but as - as kind of all this stuff started to go on this last couple of 
weeks, is - that's when I started notes on this stuff. But, um, on June 16th, 
just last week ... 

Mm-hm. 

Uh, is when, uh, (Para) and I received hundreds if not thousands of pieces of 
property in reference to the (Armendariz) case that we' re working. We went 
down to Property and Evidence and checked out tons of property that needed 
to be reprocessed and re bagged, recopied - i- i- it's - i- a r- really, really long 

process. And we knew it was gonna be a long process, um, and we needed 
that room to secure everything. Everyone that is in charge of working the -
the property knew that we're gonna reprocess it here at the (Rosier) facility. 
Well, we went and picked up bags and boxes full of property; and when we 
walked back into the Property Room, you couldn't even almost move in there, 
because there was just too much stuff. 

Wow. 

So I mentioned to (Barry) on - it was either the 16th, the same day that we got 
all the property, or the 17th, because we had stuff just piled on top of each 
other and we needed to rebag it, and then when - so, say there was I 5 license 
plates and one bag all smatched together - we're gonna take all of those 
license plates and put it in individual bags; but it's gonna take up more space, 
so I knew as the time went on, we're gonna need more space in this room. So, 
(Para), (Barry) and I were in that Property Room, and I mentioned to him -
Bar- (Para) and I both said, "Hey, there is so much stuff in this room, we need 
more space. This is gonna take" -- w- at the time, we thought days, and it's 
been taking now over a week of reprocessing all of this stuff -- and said, 
"We've - we've gotta get this stuff," and pointed to all the stuff that was 
sitting around there, uh, meaning what's in this - these pictures - "outta the 
way so we can have more room." And he - that's when he said, "Well, I've 
told the guys. They're supposed to be coming here tonight or, uh, tomorrow 
night." And I wanna say it was - it was Monday that I said this, because on 
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Monday night, I worked late; and no one ever came and took care of it. Well, 
then, the following day, it's still there. 

Monday night, um ... 

The 16th. 

The 16th. Okay. 

Um, but during that time, though, that we're mentioning, "Hey, this stuff 
needs to get taken care of," he - we're pointing out to some of the stuff; and 
he's, like, I don't even know what some ofthis stuff is or whose it is. And so 
- and you know, he's pointing out to the stuff around there, saying, you know, 
pe- "The guys need to get taken care of." Well, I don't know which guys he's 
talkin' about; but later on, he did say (Honey) and (Pierce) were gonna come 
and take care of their part of the property that was in there. 

Now, did he say he didn't know whose - whose stuff this was, or is this what 
you were sayin - you didn't know. 

No. He said, "Some of this stuff, I don't even know whose it is or what it is." 

You know, some- somethin' to that effect, is ... 

Oh. 

... what he was saying. 

He didn't know. Okay. 

Right. And (Para) points out that trash bag and says - and I was around the -
the back end taking care of all these boxes - and he says, "We11, whose bag is 
that?" And I didn't know which one he was talkin' about at the time. And he 
said, "lbat bag." And I - I look around, and he's pointing to that trash bag of 
(Jodi Arias'). 

Mm-hm. That we saw in Item Number 4? 

4 and 15. 

Oh. 

Well, right. 4 is when it's in that ... 

4 is the bag you're talking about . 
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... the bag, but inside that bag is the brown one that's in 15. 

Okay. 

Um, says, "Well, who's that?" And he says, "Oh, I don't even know whose 
that is." And he goes over and he picks it up and he's - he goes, oh, well, I 
guess it's that girl's. And (Para) goes, what girl? He said, "You know, that 
girl at the jail." And he goes, no, I - I don't know what you're talking about. 
And he goes, oh, you know, the - the - (Jodi Arias). And I turn around to him 
and I said, "That bag that I asked you to have that taken care of months ago is 
still not done?" And he's like, well, yeah. It's just garbage• just gonna get 
thrown away. And I go, that is not garbage. It is evidence. We went down 
there to pick it up. You cannot throw it away. As - I don't know if you're 
joking or not. He's - was dead serious, but I - I'm like, I don't know if you're 
joking or not, but it needs to get taken care of. And I was furious. 

Do you know - he made mention of throwing it away. Do you know if 
anybody ever threw any kind of property away? 

I have no idea, but the reason I believe, anyways -- and I'm just assuming that 
he says it's garbage -- is because that is in some of the emails when the -

we're referring to the trash bag, is people o- over the course of the last year -
detention officers with (Jodi Arias) - they knew, you know, what the 
Mitigation Specialist was bringing in, the contraband that she was caught 
with; and they knew that they needed to document things a little bit more than 
that they typically would for all the other inmates. 

Mm-hm. 

But they necessarily still didn't do it right. So they just knew, hey, here's -
here's a garbage bag; and everything that we start collecting, either from her 
cell or from the Mitigation Specialist that comes in, let's just start putting it in 
this trash bag. Well, that trash bag evidently was there for months; and when 
we learned about it - I learned about it later on, I went and said, "Where's this 
trash bag that I'm hearing?" Well, then I went through the trash bag; and it 
clearly appears that some people truly did think it was a trash can, because 
there was stuff in there that I'm, like, the - we - no (DO) would have taken 
this. I mean, it looks like garbage. 

Mm-hm. 

So some people would've walked by and thought it was garbage and put it in. 

In the facilities. 
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Right. So it really was some of the stuff, and it - and it has no - no value as 
far as the Chain of Custody - that we're gonna be able to prove if it came out 
of (Jodi Arias') cell or from the Mitigation Specialist, just 'cause they didn't 
have proper documentation. But plain and simple ... 

Yeah, the Chain of Custody's shot. 

Right. But plain and simple, knowing that it came to our attention, and 
knowing that there is some stuff in there that is addressed to (Jodi Arias) from 
the Mitigation Specialist that we were investigating - said I don't care if 
there's garbage in there. Whatever that it is, we're taking it all. And that's 
what (Barry) and Lt. (Seagraves) knew. We're taking everything. And, um, 
there also was a envelope that I believe - I don't know for sure, but I know 
that there was an envelope that he picked up that day on the twe- March 21st 
also, that, um, was from a Lt., uh, (Eastland). And (Eastland) said, "Well, this 
is something that I kept in my office." Is - "this is something," you know, 
"that (Jodi Arias') Mitigation Specialist mailed in. The mailroom caught it. 
They brought it to my attention. I went to (Jodi Arias) and said, 'Hey, this is 
contraband. It's not allowed,' and since then, I've had it in my office." And I 
said, "Oh. Well then, that's important. Okay." You - "you've kept ahold of 
that. Let""s iust keen thilt_" vm1 l::nnw ~'for c10f".nmPnfation nnrno~P~" r tnlii 

(Barry) about that. (Barry) also got it. (Barry) hasn't covered the supplement 
about that. He hasn't covered the supplement about getting the trash bag -
which is which, out of all of it. All I know is, that is what is in the Property 
Room. 

So on March 21st, he picked up two separate things - there's the item that 
we're talkin' about, then there's another thing as well? 

Right, but I think it's included in that clear bag, 'cause I don't know ... 

Oh. 

... where the clear bag came from. I think they just said, "Hey, this is all the 
stuff (Eastland) had. This is all the stuff. .. " 

It just all got (unintelligible). 

And they just threw it in a clear bag that they had. 

The - the one item that we have a photo of was one of the things in the bag. 

Right. 
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'Cause I haven't seen the bag myself, either. I just - I'm going off of what 
those (unintelligible). 

Right. Right. So I don't have any documentation from (Barry); and I asked 
him to do a supplement also, picking up the stuff - what things he got from 
(Eastland), what things he got from the officer - and he even made mention of, 
"Well, I don't even know who I got it from." The - the detention officer's 
name. I said, "Well, then, you're gonna have to go back and get her name." I 
mean ... 

All right. So he never wrote you a supplement. 

No. 

You've asked for a supplement. Correct? 

Right. Well - well ... 

Did you do, um, do that? 

I told him that that's what needed to he done . 

Okay. 

... prior to going. And he already knew that, I mean, this was a - a lotta 
conversations that we had about this bag with our Chain of Command 
multiple times, also. And their Chain of Command. 

Is that included any of these emails that you have? 

Um, some of it is included in - in those. 

It is. 

But some of it is a lotta meetings that we went to, also. 

Okay. So it was a lot of face-to-face conversations. 

Right. And on the telephone, yeah. 

And you haven't added a supplement to any of that kinda stuff, have you? 

No. No. None ofit. So I was very frustrated that that was in there and his 
comments about saying that it's trash- is -that it's just gonna get thrown 
away or it's garbage, whatever. And I didn't know, are you talking about 
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'cause everyone prior thought it was garbage, or do you think it's garbage? 
And I took it as he thinks it's garbage and he's gonna throw it away. And so, 
the following day, is - I called (Chris Osbourne) and vented on him about the 
frustrations about this bag and the evidence not gettin' take care of; and how 
even (Chris Osbourne) has asked me, "Hey, can you keep on top of(Barry) to 
try to get this property taken care of? Get it out of the room." And so I'm 
talk:in' to him about that, and I said, "You know, and there's this bag." And 
he goes, "Well, I'm sure he's gonna put it off on you, like everything else." Is 
- he never takes care of stuff, and he just puts it off on someone else. And I 
said, "I am not taking care of that. I was around here pulling my hair out for 
weeks and weeks, if not months, getting no help; and now, this is gonna get 
put back on me. I am not getting - I am not taking care of it." So I came in 
that morning after I talked to (Chris Osbourne) and I sent a - an email out to 
(Barry). And this is the day after, um, (Barry) tells me, you know, about the 
garb- thinking that it's garbage. Going back to when he thinks that it's 
garbage, and he sees the amount of work that just got put on us for having to 
reprocess all of this stuff in reference to the (Armendariz) case, the room is 
full of property and it is our supply room. There is - have you been back 
there? 

Mm-hm. 

I - can you picture it? 

Yeah. 

Okay, so there's all the shelves that are up against the wall. That is all full of 
supplies - at the time, was - this day on the 16th - or 17th, that I'm talkin' 
about - and then, there's a locker that's to the side. There's property behind 
that. There's property on the sides. (Barry) looks at me, knowing that 
(Barry's) not assigoed to IA right now like I am, and so is (Para), and the 
people that are helping out with this. He has nothing - he's not workin' on 
anything. He doesn't have a squad. The rest of the guys on his squad also 
was down at, um, IA viewing, uh, some of the videos in reference to the 
(Armendariz) case. So (Barry) says to - to me, as we're mentioning whose 
property is this, and he talks about this - this bag - he looks at me and says, 
"Well," all this - "all these supplies in here and all this stuff that's in here, you 
know, if you want, you know, you can take all that out. And you can take out 
all these shelves and stuff to make more room, you know, 'cause eventually 
you're gonna move over to (HIDA) and it's all gonna need to be packaged 
anyways." And I just looked at him. I said, "I do not have time to be packing 
up all of these supplies to get our evidence in this room." Is - I'm - "I'm not 
gonna do that." And he's like, well then, I g- guess you're just gonna have to 
stack all this other stuff up here. And I was just so frustrated. I was - I 
couldn't believe he actually told me to pack up all the supplies to make room 
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for this stuff that we're processing. And I said, "Well," I - "I'm not gonna do 
it." Th- "There's all this stuff in here I've already told you is not mine. 
There's all these supplies. I don't have time for it. I have to" s- "get working 
on this stuff." And I just left the room. Well, when I left the room, him and 
(Para) started packing up all the supplies that were in there. There was, I 
think, several rifles that were layin' on the ground. There was, like, headgear 
that was layin' on the ground - all sorts of stuff that I think is our equipment 
or (Barry's) equipment that he keeps stored in there - that the next time I went 
into the Property Room - is all the supplies were moved out. They're all, um, 
packaged in boxes in (Barry's) office. I think maybe some were in the garage. 
That - he cleared out space, and all of this stuff that is all packed in here is -
that was all spreaded out around there. So he - he tried to pack it all into the 
corner to give us as much as space as we could. So ... 

Okay. All right, um, do you have any more emails that you - you wanna go 
over right there? 

Well, um, going back to - so the following day after that whole conversation 
happens, and I call (Osbourne) and I start to vent to him about the - all the 
property and how it wasn't taken care of; and he's like, you know, y- it's -
he's 11.onna out this back on you. You're 11.onna ha- he's 11.onna want you to - ., ..., --
take care of. 1 said, "I'm not going to do that. Not only that, I've gotta get all 
this stuff for the (Armendariz) case. There's no -I just don't have time." He 
should've had that taken care of, or he - he shoulda had son else do it, then. 
That - I sent this email to (Barry), um, on June 18th, and I just put, (Barry), I 
need a supplement on picking up the brown bag, 3-21-14, and I emailed you 
on 3-3 I asking for you or someone else to process it and impound it into 
property. Seeing that the bag is still in our room, can you please have 
whoever you assigned it to to impound it ASAP? And then I attached my case 
tracking. Um, when I mentioned that ... 

That was - this is on June 18th? 

Right. 

So this is last week, Wednesday. 

Right. 

Okay. 

So, um, that's it- is I just asked him to have that done, um, and he didn't. 
And he still hasn't. The next that I know is ... 
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The - so you haven't had the supple- you haven't got the supplement, is what 
you're talkin' about. 

Right. Well... 

The property's not there anymore. It's the - the ... 

Right. 

... supplement you're still waiting on. 

The - the supplement is still not done, and he didn't - he didn't take care of 
getting the property done at that time, so ... 

Right. 

Later on, he comes in this same day ... 

(Unintelligible). It got done on the 19th. 

Right. 

(But we've got some emails on the I 8th)? 

Right. I'll get to that in a second. Right. So just to kinda go in order of - of 
whose responsibility he thinks it is, is when he came in that day, he saw my 
email. And he said, um, "I' II get your supplement written for picking up the 
property, but I told (Chris Osbourne) to impound that evidence and the 
property; and he never got it taken care of." 

Was (Osbourne) part of the unit the - at that time? 

Yes. 

He was still here? 

Oh yeah. Yeah. He's been with us for quite awhile. 

No, I was thinkin' he was in IA by then. 

Oh. No. Three months ago? No. (Osbourne) has all... 

I thought we were talkin' 'bout June 18th. 
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June 18th is when I had the conversation with (Barry). I sent him the email 
about getting that stuff impounded and getting a supplement. 

Mm-hm. 

That same day, he comes in and he says, "I asked (Chris Osbourne) to take 
care of that. He never did," meaning, he took - he asked him three months 
ago, I guess. 

(Oh, I see). Okay. But he didn't say when he asked him, he just said I asked 
him. 

No. Right. 

There was no date given. 

And he didn't know that I called (Chris Osbourne) in the morningtime, 
venting about it. 

Okay. 

And obviously, if it woulda been (Chris Osbourne), just knowing him and the 
type of person he is - and knowing he's already wanted all the property in the 
room to get taken care of - he would've tooken care of it. 

Right. (Right). 

You know, he's wanting everyone else to get it taken care of, and he didn't. 
So - so he's - he tells me that he asked, uh, (Chris Osbourne) to get it taken 
care of and he didn't. And he said, uh, you know, I'm really- "I can't believe 
that he didn't get it taken care of, knowing - because of," you know, "how he 
was frustrated with me and you that you weren't getting any help. I ask him 
to do somethin' for you 'cause you need help, and then he doesn't even do it," 
meaning that conversation that I was talkin' about - of(Chris Osbourne) and I 
when we went to the house in Phoenix ... 

Mm-hm. 

That was, like, April 22nd, 23rd, 24th. 

Right. 

That conversation that I had with (Osbourne)- I came in a couple a days later, 
and I was just upset, because (Barry) - (Osbourne's) upset with (Barry). The 
whole squad's upset with (Barry) - the way, you know, some things are just 
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pushed off on others. Nothing gets taken care of; or they feel like they're not 
included in the case, so that they - they don't help out, or they just kind of feel 
like they're, um, doing, you know, the lest interesting stuff, I guess, in the 
case, and just, like, our little helpers and they can't get involved. And he's 
like, I - I wanna get involved. I wanna - I'm gonna make myself, you know, 
get more involved. I know he only wants you and (Para) to take care of these 
things, but I'm going to - you know, so it was, like, a huge conversation. I 
mentioned it to B- (Barry) - hey, (Osbourne's) frustrated and so am I 
frustrated that you always put all the work off on - on (Para) and I. These 
other guys want to help. They - and they want to, um, get involved, but you 
don't give them the cases. You don't this, you don't that. And (Barry) and I 
had a huge, long discussion about all of it, and he said, "I know. Things are 
gonna change and we're having a meeting on Monday about the change." 
And that was in April, and we still haven't had that meeting. Nothing's ever 
changed. 

So out ofr- pertaining to this case only, or to cases in general? Most of this 
was (put out in the emails). 

Cases in general, but just knowing on the a - just last week, when he said, 
"Yeah, I asked (Osbourne) to have that taken care of and he never did. And 

(Osbourne) said he was gonna have (Honey)" take care of- "help him with it, 
and then both of 'em never did. I just can't believe, you know, h- he's the one 
that's upset with us 'cause they wanna help out more. Then, I ask him to help 
out and he never got it done." It was, like, I - I just didn't believe him. ls -
(Osbourne) has been asking to help; and every time that we've asked with 
new cases, he has been helping since April. So I don't know if he was just 
trying to put off the blame to someone else so I wouldn't be mad at him for 
the - the property. Whatever it was that - I - I text, um, (Osbourne), knowing 
that I talked to him in the morning about the property. And he said, "Well, 
I'm gonna get with (Chris)" and a- a- "about the property." So I'm thinking 
now he's gonna call (Chris Osbourne) and have him take care of the bag that 
he asked him to take care of, you know, months ago. 

Mm-hrn. 

W- whenever he asked him to. So I text (Osbourne) and I said, uh, "FYI, 
(Barry)" s- "said he assigned you to do (Jodi's) property, but you must have 
forgotten. He said he will call you_" And he responds back, "F no." He said, 
"That is not true. No way." So he's - he's saying that he never took care ofit. 
As far as I know, (Barry) never contacted (Osbourne). (Barry) never told me 
that he contacted (Osbourne). And now, we're on the following day, the 19th. 
I get a text from (Sean Pierce), um ... 

So (Barry's) saying that he had told (Osbourne) to process the property. 
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We don't know. He - he never asked him, is what he - is what he is alluding 
to, correct? 

I - I'm assuming. Yeah. 

I'm gonna have to clarify that with (Osbourne). 

So on the 16th between, uh, 12 and I in the afternoon, um, well, earlier - it 
was about 12 o'clock, um, I don't know exact time - but anyways, on June 
19th that I get a text from (Sean). And (Sean's) asking me what my (DR) 
number is for the Item Num- what (DR) and Item Number do you want for 
this (Jodi Arias) stuff from her cell? So, like, well, why - why's (Sean) now 
texting me about the property? So I guess (Barry) had (Sean) now take care 
of the property that's been sittin~ in there ... 

On the nin - this is June 19th? 

... for months. Right. So I was busy. I was down at - at the - the Property and 
Evidence Room checking out, uh, more stuff - whatever I was doing down 
there at the time, looking at stuff - and, um, I didn't get back with him right 
away. And it was, like, you know, 15-20 minutes later - is now (Greg Honey) 
textes me and says, "What Item Number do I use for the bag of (Arias) 
garbage?" 

That came on - I'm sorry, what day was that again? 

On June 19th. 

The same day. 

Right. Same day that (Sean) asked me. It was just, like, 15 minute - 15-20 
minutes later. 

Okay. 

And so I respond back to both of 'em in a text, and I said, "Really trying not 
to be a bitch to you guys, but I don't have this information with me. Ask 
(Barry) since I gave" it - "him that information months ago and yesterday. I 
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don't know why you guys" are going - "are doing it, but (know) all of it is not 
garbage. Some is, some isn't, and not all this was found in the brown trash 
bag. Some was from" staff, uh, "staff' s office who was holding on to it. 
(Barry) should know since he is the one who located it. Photos need to be 
taken of all copies and documents, what items are garbage, which ones not." 
Um, some, ub, "photos need to be taken and documents of what items came 
out of the bag, what items came out of the envelope, who the envelope was 
addressed to, who it was from - needs to all be processed. A supplement 
needs to be done on where it is going." You know, I just put everything needs 
to be covered, of all of it. I never got a response back from them, so l 'm 
assuming they contacted (Barry) or looked it up; but they were not happy with 
me after that, I could tell you that - or (Barry), 'cause all of it got put off on 
them for whatever reason. 

All right, and I've got, uh, a (DR) number that matches that. It's (6471). It's 
the (DR) number. Um, uh, I'll let you see this. It's a property invoice. Um, 
look in the description of the different stuff, uh, uh, you've seen all of the stuff 
that's in there, correct? In the (Arias) bag? 

No. 

Oh, you never even saw the Ar- the stuff that was in the (Arias) bag? 

Oh, no. Yeah. No. You're right. Yes, I did. 

Okay_ Can you take a look at this and see if those sound like the things that 
you remember seeing before? I just want to find out if I've got the right 
property invoice. 

Um, I don't know for sure. Like the• the medication box, I don't know what 
that is. I - but if - if I seen it, I would probably remember. But majority of it, 
yes, does seem like it is the stuff that was found inside there. But, um, this 
has a diff. .. 

Oh. 

I guess - where did this even come from? 

That's from Records. When we requested a copy of, um, that (DR), that's 
what I got. I guess that's when it's originally found. There - that could be ... 

Oh. 

... one of a few. 
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You know what? Um, 1 would have to go back in my notes. I- I tbink now 1 
remember what this is. Um, we asked them to impound all of it; and then, 
later on, (Barry) gave me supplements from when some of the jail intel found 
some of the items that were not in this bag - and somewhere else - and this 
was attached. 

lt's a portion of it. 

And - but this has nothing to do - or, the other stuff, though, had nothing to do 
with the brown trash bag and the stuff that he picked up. It was something 
else with (Jodi Arias) that someone was covering for me. 

So this wasn't even the same ... 

A - of a cell search. Didn't have anything to do with it. I tbink this is what 
was attached to the supplements that he was giving me, and 1 said, "Well," 
this - this is a supplement - or "this is an impound for the stuff you picked up, 
but they didn't process it right." They - they didn't take any photos. They 
didn't do any of the stuff, I don't tbink. So that's why it still needed to be 
processed, and that's why (Barry) picked it up ... 

Oh, okay. 

... for us to see. So this - these items never made it down there. That's why 
(Sean) and (Honey) were texting and impounding that - 'cause this stuff is in 
that bag. 

Okay. Number 4. 

Right. 

(The multiple) pictures. 

Right. 

Okay, um, is there anything else, er, to the (Arias) case? 

No. 

Um, there's a couple - there's eight (DRs) here. Um, I don't know how 
involved in any of these you are. Sounds like you've got your hands full with 
plenty to do already. Um, I just wanted to go through a couple of 'em and see 
if you've had any kind of involvement in them. Um, I - I guess the biggest 
one would be the murder-for-hire case. Uh, (Greg Honey's) the case agent on 
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that one. Uh, several search warrants have been authored, um, and executed 
during that. Um, have you been involved in that case at all? 

It - it initially was my case, and it was something that I came acrost all the 
information because of the (back) system. 

Okay. 

And a other case that I was tracking, and that's how this came up. But 
because of being so involved ins- so many other things - is - I told (Barry), "I 
cannot do this case. Someone has to do it." And he turned it over to, um, 
(Honey), surprisingly, 'cause usually he doesn't. And he just still has me take 
care of it. But he did have, um, (Honey) be the case agent on it. And yeah, I 
was • I was involved in it, and know a - a lot that has to do with it, I guess. 

Okay. Well, it - it's been done. Um, some of the property that was found in 
there, wn, is from a - a search warrant. There are search warrant logs. 

Okay. 

Um, there's one part that I - I just need to be clarified, and I don't even know 

if you were on-scene that day or not. Um, they were <loin' a search warrant 
one day, and when they got inside, uh, (Para) recognized, wn, I think it was a 
- a bag. It was a, um, a woman's purse. Inside it, I think there was weapons. 
Uh, there were some drugs. 

Okay. 

(I can) tell you exactly what was in it ifl - ifl ... 

It w- was a gun, and it - that - I - I wasn't on that scene, 'cause we ... 

You weren't on that scene? 

We did two search warrants at the same time, and 1 was on a different one 
than what (Para) was on. 

Okay. That's what I was tryin' to figure out, if you were on the scene of - of 
some of these. Um, and I - and I know subsequently, uh, (Para) recognized it 
for what it was and we needed another search warrant. (Honey) wrote another 
search warrant, um, so some of the property that is under (Para's) name was at 
that location. It was from that location, when they did the subsequent search 
warrant to that. I just wanted to see if you were on the scene for any of that. 

No. 
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Um, how 'bout the trash bag, uh, or the trash can of marijuana? 

Yeah, I- I have no idea about that. 

You weren't on-scene for that one, either? 

No. No. 

Okay. 

I just heard about it. 

Okay, uh, let's see. That's the trash bag. The trash can. 

The - That can's been in there for a very long time. Months. 

Yeah. It's, uh, it's - it's been there for months? 

That - that I can remember, yeah. 

I've got a date of, uh, May 12th. Date's got 2015, but that's got to be a typo, 
obviously. Uh, about May 12th, is what I've - I've got that date being - or that 
trash can being discovered. 

May, (June). 

So it's over a month, about six weeks. Um, but if you weren't on-scene ... 

Could be right. No, I was not there. 

You weren't on-scene, so, uh ... 

I wasn't involved in it at all. I have no idea where it came from. 

Okay. Well, if- if you weren't there, then ... 

Right. 

I'll talk to somebody who was there. 



.28 A: 
1929 
1930 Q: 
1931 
1932 
1933 A: 
1934 
1935 Q: 
1936 
1937 A: 
1938 
1939 
1940 
1941 Q: 
1942 
1943 A: 
1944 
1945 
1946 
1947 Q: 
1948 -~ A: 
1951 
1952 Q: 
1953 
1954 A: 
1955 
1956 
1957 
1958 
1959 
1960 Q: 
1961 
1962 A: 
1963 
1964 Q: 
1965 
1966 A: 
1967 
1968 Q: 
1969 
1970 ,~ 

Yes. 

INTERVIEW WITII DET. CONNIE DAVISON 
Interviewer: Lt. Brian Jakowinicz 

07-07-14/3:36 pm 
Case # 2014--03 26 

Page 44 

Um, how 'bout any of these other, um, items that were in the photos? Do any 
of these ring a bell? Do they look familiar to ya, aside from ... 

Yes. Yeah, uh ... 

Were you - were you there when they were - when they were seized? 

Um, the property that was, um, I know some of the stuff that had (Sean's) 
name and some of the stuff with (Honey's) name are from search warrants 
that l was involved in. 

Okay. 

Um, and I - l believe those are already packaged - the - the ones that I'm 
referring to with their name on it and - and the boxes, the stuff that 
(unintelligible) (on the top side) looked like some of that stuff. l have ... 

Yeah, there are several in here where it's - it's got a (DR) number and it's got 
a property bag with a name affixed to it. 

Right. 

Um, (unintelligible). 

Um, but as far as Number 2, l have no idea where that came from. Glancing 
at this Number 3, from what I can read on here, I don't think I had any 
involvement in that. Number 5, the trash can, l didn't. 4 was mine - the (Jodi 
Arias) (Barry) was supposed to take care of. Number 6 was a trash can. Um, 
7, I have no idea where that came from. Never seen that before. 

l believe 7 is a ... 

I'm sorry, 7. 

Yeah, l believe 7' s a bit of heroin. 

Okay. Yeah, I don't... 

It was from - from a day when g- the unit was watching a guy, uh, a violent 
criminal. He took off through a neighborhood in his vehicle, dumped the 
vehicle. They ended up towing the car. They - they caught him, um, Det. 
(Pierce) caught him a short time later. Um, they came back to the car, um ... 
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And that's the same day that (Barry) picked up the property and had it in his 
car and said, "Here's the stuff. Do you want it?" And I said, "No, I'm not 
touching it." 

That's the same day? 

Yeah. 

Yeah. In that car, they found heroin (in the floorboard). 

Yeah, so that should be March 21st or 22nd, then. 

I've got March 12th. Does that sound impossible? 

Mm-mm. That's gotta be the 21st, then. March 12th. Mm-mm. I was there -
that - and ... 

The (DR) was pulled on March 12th, so it couldn't have been the 21st. Is it 
possible you just... 

Mm-mm. 

... reversed the numbers? 

Mm-mm. Oh. No, because the emails say, "Go down there and get it," and 
it's on the 20th - March 20th. I am certain that that is where that came from, 
'cause we were out in, uh, I think it's (Sunny Slope) ... 

You were on the ... 

... was where we chased the guy. 

... on the scene? 

Mm-hm. 

Maybe • was there more than one time that happened? 

No. There was, uh, not that I can remember. 
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Okay. Um, okay. Let's go through the numbers real quick. Uh, 7, I - I 
believe is the - the heroin. S's another photo, 9's another photo. Um ... 

Yeah, I don't know, um, I don't recognize that, anyways, coming from that -
that scene. I don't recognize it. Uh ... 

II? 

11, I have no idea. 

Never seen that one? 

No, I - I'm actually shocked ... 

Close-up. 

... that there's syringes in there. 

Yeah, a close - close-up of the syringes. 

I - typically, when I'm out on the scene I put it in a ... 

A (sharpie) bag? 

... in a safe - yeah. That's ... 

12, 13, all the same. 14, would-looks like it's the same container. 

Uh, 14 is a scale. I don't know. 15 is (Jodi Arias) and these are the garbage. 
Um, the 15th - I know I... 

That's ... 

I helped on this (DR) 'cause I remember writing it. 

Yeah. 

I just can't remember. 

The - the 15th, that's from the murder-for-hire case. 

Okay. 

It's, uh, one of the search warrants from there. 
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Okay, and this one - Number 18 is? 

Number 18, um, would be a different case. 

No, that... 

Number 18. Right? Is that what you're look:in' at? Number 18? 

Yeah. 

Okay. 

Okay, I - I don't ... 

Don't recognize ... 

Just glancing at this, no, I don't. No. Tbis is my handwriting on this one for 
(Pierce's), so obviously l was out there helping on it. Um, L .. 

Which one are we referring to, Number I 9? 

Picture Number 19. 

Number 19, that's your- oh, that's your handwriting. 

Right, for the (DR 10564). 

Okay, let me see ifI can refresh your memory. Um ... 

Think it was a search warrant for a (Hell's Angel) or a (AB) guy. 

That is a (10561) or (64). That's one that's related to, um, the detention 
officer that pulled that (DR). Uh, (5814) - that was the one where I was 
mistaken. I thought it was assigned to you. (10564) - let me check and see 
what - what exactly was in there. I can tell ya. It's a search warrant. (10564) 
is a search warrant done, um, syringe, crystal substance, green metal pipe, 
(Cricket) phone, (Marlboros) .. . 

I think that was this - was this .. . 

... bong pipe. 

Do you have our - oh, no, that's not the search log. But yeah, I think this 
was ... 
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... the gun that was taken underneath his, um, the bed. 

38 caliber? 38 caliber (Rutger)? 38 Special? If you don't remember, you 
don't remember. 

I- I... 

Don't - don't - don't force it. 

I just know that I was ... 

Okay. 

... had to have been there for that. It's my handwriting, anyways. 

What number is that again? Number 19? 

Yes. 

Okay. 

Next one has the same (DR). 

Uh, Number 20? (567). Correct. Uh, that's not your handwriting. (10117), 
that is gonna be the (Honey) case - the murder-for-hire case. 

Mm-hm. Right, and that's, um ... 

(Osbourne's) name is on there. 

(Osbourne) and (Para) were out on the other scene where the purse was found 
that they were talking about. 

Okay. So you weren't on-scene for that part. 

I wasn't on-scene for that. I was in the other one. 

You were at the - the other location? 

Yeah. 

Uh, okay. 22 would be the same, right? 
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23 as well. Uh, 24 - you said you knew what that was. 

Yeah, that's my handwriting on it. It says "Return to," um, "ID/Lab." 

What is that? 

ls - this is, um, a lot of high-end cameras that are inside that box. Uh, when 
we initially got started with this unit, we didn't have a lot of equipment. Um, 
I believe if I remember correctly - is, uh, (Barry) got a lot of cameras from 
(Cheryl) that I think (GID) just recently turned back in 'cause they got 
upgrades or somethin' like that - but she gave us a lot of cameras. And I went 
down there and I picked up the cameras. They were checked out, though, for 
(Barry). 'Course he gave me them, and gave me the inventory, and I had to 
go pick 'em up for him. So I had the inventory. He said, "Hey, can you file 
that that I got from (Cheryl)? Can you file," you know, "on our inventory list 
all the different cameras, and assign 'em out to all the different people and 
different stuff?" Well, later on, uh, months later, we ended up getting a - our 
own cameras, so we didn't need these anymore. So I boxed up everything 
from the inventorv. and I gave it to (Barry) and said. "Here's all the cameras. 

... - - ' ... f 

I don't want it in my office." 'Cause I - I used to have to keep all the supplies 
in my office, too. Um, and - or not, uh, supplies - equipment that he wanted 
that were extra that he didn't wanna hold on to, so he gave it to me. And I 
said, "I don't want this in my office anymore. Here's all the stuff. It's all 
done. Bring it back to (Cheryl)." 

Do you know (Cheryl's) last name? 

Uh, I think it's (Meisner). 

(Meisner, Cheryl). Okay. How long had that been sittin' in there? If you 
don't remember, that's fine. 

It's, like, a year. 

Oh, it's been there that long? 

Oh, yeah. And I've - I've seen it several times. And I keep telling him, "You 
still have that? You still never returned it?" meaning, I know he's not going 
to, 'cause that's just the type of person that he is. But it's just irritating that 
it's sitting there; and he's most likely going to tell me or someone else to - to 
go and do it - that I keep mentioning, "Hey, I told you," you know, and trying 
not to get it pawned off on me. 
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So, that - that actually is several cameras in there that other people within the 
agency could be putting to use; and it's been sitting in our closet. 

Okay. Well, why don't we take a bathroom break? Couple - five minutes, get 
some air. Uh, we can ... 

Okay. 

... come back in and wrap it up in a minute. 

Okay. 

(Feel pretty good) with that? 

I'm good. 

1bis transcript has been reviewed with the audio recording submitted and it is an accurate 
transcription. 
Signed. ____________________________ _ 
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INTERVIEW WITH DET. CONNIE DAVISON 
Q=Lt. Brian Jakowinicz 
A=Det. Connie Davison 

Okay, I'm back. It is the 27th of June at 3:19. Um, we took about a 25, 30 
minute break. Um, Sergeant, um, John Davison had to leave to take f. take 
care of family. I'm in here with ... 

Connie Davison. 

Um, we're just continuing on the discussion we had earlier. Um, Connie do 
you have anything else that you'd like to add, clarify, uh, questions, anything 
else you'd like to speak on? 

No, I don't think so. 

There's nothing else? Do you have any final comments to make? 1 - I don't 
think I have any other questions. Um, after reviewing everything I seem to -
uh, I feel pretty comfortable at this point, um, unless you have any other notes 
or anything that you've discovered that you'd - you'd like to bring up? 

No. The only thing is is just in some of my notes is just the day that, um, I 
think it was J- June 19 that I got the text from Sean and Honea assuming that 
they were the ones who, um, took care of the Jodi Arias property - well, I was 
told they did. Um, but that they took care of the rest of the property, uh, that -
that are in these pictures. 

Mm-hm. 

Um, I don't even know if it necessarily was their case or not, but when we 
came back later that day, it was all gone. So they must have been the one to 
clear out everything. I don't know if they were asked by Barry. Since they 
were asked about the Jodi Arias I'm assuming so. But it seemed like a lot of 
this got pawned on them of taking care of it, um, because ... 

Uh, Pearce and Honea? 
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It - right because it all of a sudden was gone. And earlier in the day, um, after 
I got the text from Sean and them, it was like within an hour that I got a text 
from them. I was down at IA, um, the headquarters and they were, uh - the 
captain was talking about how Sean and them were down there and they were 
gonna be - they - you know, viewing the video and I - and I told them how 
Sean and Honea I just got a text from them and they were having to take care 
of property that Barry was supposed to take care of months ago. And it upset 
Captain Bailey knowing they're supposed to be down there helping out on the 
videos and now they're getting pulled from the videos to go take care of 
property that someone else could have been taking care of that. I was sitting 
there at the time that he made the call to Captain Aldorasi, and Captain 
Aldorasi - he was on speaker phone - said that he was gonna contact you, then 
you were gonna contact Barry to let him know those guys needed to get back. 
Well, from what I understand they didn't get back. Tuey still had to go and 
take care of all that property for Barry and whatever - that was their 
responsibility. 

Yeah, I never heard anything about that. It's the fust I've heard of it. 

Oh, of - oh, so you didn't contact Barry? 

Nobody got a hold of me. 

To have the ... 

No, um, it was ... 

... guys get back? 

Well, it was a conversation I had. It's ... 

Okay. 

Yeah, it was taken care of. Um, myself and, uh, Captain Aldorasi. If I 
remember what - ifl remember correctly what you're talking about. Um ... 

I just know later on Honea came in hours later and it was very obvious that he 
was mad. And Barry said, "Well, I don't know what happened to him. He 
was fine earlier," when - meaning when he had to come in and take care of the 
property. And I thought, well, he's got to be mad at me because he had to take 
care of something from my case, but really someone else was supposed to. 
Barry was supposed to. So I called him and he was just very short and he just 
said he's - he was just upset just because a lot of the stuff got put on him to go 
take care of. And I said, "Well, I thought you got called off of it. I thought 
you had to get back to view the property or to view the videos. Why did you 
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still go down to property then?" He goes, "No, we never got called off of it. 
No, we had to take care of it." So I was, like, well, then the message from 
sitting in Captain Bailey's office never did relay all the way to you that you 
still had to still go take care of the property even though, you know, both 
captains are thinking that you stopped doing the property and you got back to 
viewing the videos. 

97 Q: Yeah, I was - I was out of the office that day and Captain, uh, Aldorasi was 
handling it. That's why I didn't have the inner scoop on it. So he would have 
spoke with, uh, Barry directly, and I don't think he ever let Barry know. Um, I 
- I don't know how that conversation went so. Um, is there any ... 
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102 A: These are just a lot of incidents that happened, though, that if we didn't know 

any better, because of how much stuff like this - not necessarily the property -
but is - it would make us on the squad get upset with one or another having to 
take care of each other's stuff when really it's not our stuff. It's something 
that, you know, a supervisor was responsible for. You know, just by Barry's 
comment of, oh, well, I asked Chris Osborn to do that is - then that would 
make me be upset with someone on my squad going, gosh, the only thing that 
I - that someone needed to help with and it never got taken care of and I 
would have been unset with Chris. I don't know if Barrv ever asked him or 
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not. You know what I mean? 

Mm-hm. 

And it's like just to - to put the blame on someone else is frustrating and to put 
the responsibility of all this stuff on someone else is frustrating because now I 
don't know if Honea, you know, thinks, gosh, I had to take care of Connie's 
property, I had to take care of this and this and this, and I don't even know 
where this stuff crune from. 

Yeah. 

So that's all I have. 

Okay. Well, we will conclude this interview. The time is now 3:25. 

This transcript has been reviewed with the audio recording submitted and it is an accurate 
transcription. 
Signed. _____________________________ _ 
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INTERVIEW WITH DET. CHRIS OSBORN 
Q=Lt. Brian Jakowinicz 

A=Det. Chris Osborn 

Today is the 30 of June, 2014. It is 2:02 pm. Tiris is Lieutenant Brian 
Jakowinicz, Serial 1237. And in my office is? 

Chris Osborn, (unintelligible). 

All right, Chris. I know you've already reviewed a couple of these, ah, these 
sheets of paper. We'll go through 'em real quickjust for the record. 

Okay. 

Um, first of all is the Notice of Investigation. Ah, you've already signed and 
dated, ah, indicating that you're - you understand. Ah, I just want to go over 
it and just let you know that you - you aren't-you're not allowed to discuss 
this with any person other than the assigned investigator - myself - your 
attorney, your clergy, or your spouse - as long as he or she is not a witness, 
investigative lead, or principle in this investigation. Or a licensed mental 
health professional or a physician during professional consultation, treatment, 
or evaluation. Failure to comply with this order will result in te-- in di--
disciplinary, ah, action. 

Okay. 

Understand? 

Yes. 

Ah, next one is the Garrity warning. Ah, Garrity is - is sometimes confused, 
um, with the NOi among people. Um, Garrity actually compels you to tell the 
truth_ It doesn't have anything to do with not talking to other people. A lot of 
people sometimes confuse the two. Um, the - the thing I want to impress 
upon you as - as much as humanly possible is just tell the truth. If you tell the 
truth, um, you'll always be better off. And that's - and that's basically what 
this is. Tiris compels you to speak. Ah, any questions on, ah, the Garrity 
warnings? 
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Okay. And then the last one is, um, you've already signed and dated, um, 
your, um, voluntarily choosing to conduct this interview right now without an 
e-- employee observer. 

Correct. 

Okay. Thank you. Okay. Ah, first thing we'll do is I-I'm gonna show you 
a series of pictures here. There's 25 pictures. 

Okay. 

Color photos. They're all numbered. Ah, go ahead and take a look at 'em. 
Kinda familiarize yourself with them a little bit. 

All right. 

Um, there's 25 photographs. Um, they're all numbered in the upper right-
hand corner with a number iust so we can -we can talk to them ifwe neerl to 

Okay. 

Um, these were taken June 19, urn, which is, ah, a little over a week ago by, 
ah, Captain Fred Aldorasi. 

Okay. 

Um, these were items found in the (Rosier) Property and Evidence room. 

Right. 

Ah, this is a room that can only be accessed through, ah, Sergeant Barry 
Hamill's office. 

Right. 

And it is - is - it is locked. 

Correct. 

Yo-- you know what room I'm talking about? 

I do, yes. 
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Okay. I want you to take some time, kinda get an idea of what the photos are 
of. 

Okay. 

Okay. Had a chance to take a look at 'em? 

Yes. 

Okay. Um, this investigation started when Captain Aldorasi, um, went in the 
room and he saw this - this - this property in there. He was concerned. Some 
of the stuff was marked, some wasn't. Some of the stuff was dated a while 
back, some wasn't even dated. So ... 

Right. 

... um, the - the idea is to find out why the - the property room is in the 
situation that it was in. 

Okav. 

Ah, mainly. So, ah, let's start with a- a couple basic things here. Um, how 
long -- when did you start in VCU? 

Whew, approximately two years ago. 

About two years go? 

Approximately. 

Okay. 

I'm tryin' to think. I remember it was, ah, hot. It was dur-- during the 
summertime. I came over specifically, ah, kinda, like, a TOY to help out with 
the, ah, Mexican Mafia case. 

Oh okay. 

I just don't remember exactly what year that was. Ah, but I'm thinking 
approximately a couple years ago. 

About two years ago? 

Mm-hm. 
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Was it to this building or were they in, ah, District 1 at the time? 

This building. 

This building? 

Yeah. 

Okay. When you came to the unit, um, have you had any -- who have been 
your supervisors? 

Ah, Sergeant Barry Hamill. 

Anybody else directly? 

No. 

Nobody? So it's been Sergeant Hamill the whole time. 

Yes. 

Okay. When you came to this building, um, did Sergeant Hamill give you a -
a VCU briefing so to speak? Kind of, ah, catch you up on how we do things? 
Was there a -- whether formal or informal -- ah, discussion, anything like 
that? 

Um, it would - it would be informal. 

Informal? 

It would just be kinda day to day things as things would come up. Kinda, like, 
"Hey how do you guys deal with this or do this," or whatever, on various 
topics. 

Okay. Did he ever bring you into the - the Property and Evidence room and 
discuss anything with the Property and Evidence room? 

No. 

He never introduced you and said, "Hey this is where Property and Evidence 
room is?" He just ... 

I don't remember if it was him specifically or if it was others. But basically, 
um, it was my impression was, like, "Hey this is where we secure Property 



• 181 
182 
183 
184 Q: 
185 
186 A: 
187 
188 Q: 
189 
190 A: 
191 
192 Q: 
193 
194 A: 
195 
196 Q: 
197 
198 
199 
200 

ao1 
'9!02 A: 

203 
204 Q: 
205 
206 A: 
207 
208 Q: 
209 
210 A: 
211 
212 Q: 
213 
214 A: 
215 
216 Q: 
217 
218 A: 
219 
220 Q: 
221 
222 A: 

C! Q: 
225 

INTERVIEW WITH DET. CHRIS OSBORN 
Interviewer: Lt. Brian Jakowinicz 

06-30-14/2:02 pm 
Case# 2014-0326 

Page 5 

and Evidence. Ah, our supplies are in here. Um, weapons in a locked closet 
right there." 

Okay. So you don't remember if it was Hamill or somebody else? 

No. 

It was kind of an informal kind of ... 

Right. 

... kind of figured it out. 

Mm-htn. Absolutely. 

Okay. All right. Um, in that room obviously there's - there were eight 
different DRs that were found in there with stuff in there. Um, when he -
when you came to know that room obviously not ev-- from what I've - l've 
come to find out not everybody has a key. That there's -- and tell me ifl'm 
wrong -- there's one key to the room. Is that correct? 

Yes. 

And that is kept in (Connie), ah ... 

(Davidson)' s desk. 

... (Davidson)'s desk? 

Mm-htn. 

The office is - is locked. 

Right. 

But it is - her office is keyed with the same key that everybody else has? 

Right. 

So you all have of-- access to each other's ... 

Correct. 

... (unintelligible). 
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So, y-- you know, if I needed in there I'd just unlock her office if she wasn't 
there, go to her desk, get the key, unlock it. Then I would secure it in reverse 
order. 

Okay. Okay. Key- all right. Ah, have you ever known anybody, whether 
Sergeant Hamill or anybody in the unit to just take it upon themselves to do 
any kind of a - an audit on that room? 

Not, like, an official audit. 

Not an official -- well ... 

There -well ... 

... whether formal or informal I guess. 

Well informally, ah, we've gone in there and it's, like, "Okay there's property 
here, you know, it's been here for a while. It needs to be taken care of." Um, 
you know, that's happened a couple of times. So ... 

Okay. So iust informallv vou wvs have been in there ... 

Yeah. 

... "Hey let's ... " 

Ah ... 

" ... ta-- get this taken care of?" 

... kinda, like, policing our self, if that makes sense. 

Yeah. All right. Um, some of the stuff that was found in there has - has been 
there for a little while. Um, some of it goes back to March. 

Okay. 

Um, obviously there's some concern for that, why- why it would take so 
long. Um, one of the photos that were - that I had you take a look at. .. 

Mm-hm. 

... ah, your name was on the Evidence stickers. See ifwe can talk about that. 

I think I saw that in the back. 
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Now none of these cases have you -of the eight DRs that I have ... 

Right. 

... um, none of'em have you listed as a, ah, case agent. 

Correct. 

Um, but there was the one pi-- the piece of property that did have your name, 
so I just wanted to ask you about that. 

Sure. I - I believe it was towards the back. 

Right here. 

Twenty-one. 

Number 21 is what I'm finding. Yeah. 

Twentv-two and twentv-three_ 

Yeah. And IOI, 102 and 103. 

Okay. 

Um, this is date o-- date of impound 05-15 of'l4. 

Right. 

Um, this- these items were placed into property, um, June 19. Ah, you know, 
so it was a little over a month ... 

Okay. 

... they - they made their way to the Property and Evidence room Downtown. 

Right. 

Um, this case -- I'll refresh your memory a little bit -- is a murder for hire 
case ... 

Okay. 

... that, ah, Detective (Honie) was workin'. 
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Ah, 'cause I know you guys were workin' at-- a couple of'em. 

Right. 

This was a Hell's Angels one. I think they actually both are Hell's Angels 
ones though. Um, where there was a search warrant done ... 

Right. 

... um, hell-Hell's Angels indicia search warrant logs, um, items. And I- I 
can go through here and find out what they are for ya. We've got 101, 102 
and 103, correct? 

Right. On Number 2-- on Picture Number 23 for Item I 01 I'm able to ... 

Mm-hm. 

... recognize that one. That's what I remember this. ah. evidence soecificallv 
~ 

to a specific search warrant. 

Okay. Can you- can you tell me something about that? 

Yeah. Um, off the top of my head I don't recall dates. Um, but I would go 
by, you know, this would be a good help going by the dates listed on the 
property. But I assisted by executing a search warrant. Um, there was two 
locations where search warrants were done at the same time. 

Mm-hm. 

I executed, ah. one. And I remember in specifically in Picture Number 23 that 
this was ah. ah, like, a, ah, roster. So I remember taking that. And then in 
Picture 22 on the bottom here looks like a rocker. Would be, like, a 
motorcycle club rocker. 

Right. 

So that's what makes me remember that incident. 

Okay. Um, these - and you were the - what was your role in this 
investigation? 

Um, I took care of the, ah, execution at that location. 
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Okay. So we've got-- and it was IOI, 102 -- give me one second here to find 
out. I can kinda tell you what the logs - or what they were entered into 
property as. 

Right. 

10 I says, "Phone lists." 

Okay. Yes. 

So that was - that's what you were talking about. 

Right. 

Um, I 02, ah, "Motorcycle helmet with, "Mesa," and Hell's Angels death head 
log - logo on it." 

Yes I remember that. I couldn't - I can't tell by this photograph, but the 
description of that I remember that. 

You - you recall that? 

Yes. 

Okay. And then 103, let me see. 103, "Cardboard tube container containing a 
law enforcement restricted Hell's Angel, ah, roster/poster." 

Okay. 

Does that ring a bell? 

It does. 

Okay. So that's what was found at that location. Um, when you all packed up 
the - the property that day what was the procedure that was take-- that w--
that took place I guess? 

When we, ah, we would, ah, secure the items that would be transported to, 
um, (Rosier) and secure that building pending processing. 
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Um, and specific to this case I remember coming in and processing, taldng 
photographs of what needed to be photographed, or- or actually, ah, 
documents, ah, photocopy - make the copies, ah, photocopies to go along with 
the report. 

For the case agent? 

Correct. 

Okay. 

So a-- any type of processing that needs to be done that would be done. Then 
it would be secured, ah, packaged and I would enter it into the computer for 
Property and Evidence. 

Mm-hm. 

And, ah, have it ready, ah, to be transported to Property and Evidence. Have 
the stickers out on there and checked in. 

Okay. And these were logged into Evidence that day? 

Um, I don't believe on this day it was. I don't remember specifically when it 
was. Ah, but it would have been when I was done completing, ah, the 
processmg. 

Okay. Let me check. I might have something. Is this a suspect (Keith 
McCullough)? Do you remember that? 

Yeah it sounds familiar. 

Okay. Take a look. (Stacy Hamilton)? 

Yes-yes. 

Okay. Here's some of the -the Property and Evidence receipt. 

Okay. 

If you want to take a look at that. That might be able to help you a little bit. 
Again this is a big case. I know multiple search warrants, ah, were conducted 
that time. 
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Um, when this case, um, took place I guess there were two search warrants 
simultaneously. 

Right. 

From what I understand. 

Mm-hm. 

Um, one Joe-- and- and (Greg Honie) went back and forth between the two as 
the ca----<:ase agent. One of the locations, um, (Dave Para) found a-a, ah, 
there was a woman there with a purse. 

Yes. That was my location. 

You were at that location? 

Yes. 

Okay. 

Right. 

Okay. Um, you remember the - the purse being found. And- and who · who 
found that purse? 

Ah, (Dave Para) did. 

(Dave Para) found it, okay. 

Yeah. 

He at that point from what rve been told contacted (Greg Honie) said, "Hey 
we need another search - we need another search warrant for this." 

Right. 

It was within her reach. Greg has already told me he wrote the search 
warrant. And then the items found inside that, ah, that purse were a 
Springfield .45 ... 

Right. 
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... um, magazines with, ah, with - with rounds in 'em. Ah, I think some, ah --
let me check. Let me tell you exactly how it reads here. 

Okay. 

Ah, her identification. Yeah here it is. 

Correct. 

Ah, her identification, her Arizona commercial driver's license, ah, (Janice) -
(Janice Louise Rudy Martinez). And a, um, small crystal bag with white 
colored granular substance that field tested positive for meth. That was found 
within the same search warrant that this was at? 

Correct. 

Okay. Um, did you see these items at all? 

I did. 

Okay. 

Yeah. 

Now obviously all the items we're talkin' about, the ones in front of you in-
in Photos 21, 22, 23, and then the items that were taken from this -the other 
search warrant that was drafted ... 

Okay. 

... um, which, um, Detective (Para), ab, took case agent status on, um, all 
ended up back here at, ah, the (Rosier) Building. 

Right. 

Okay. So this was on the 15 of- of May that this took place. 

Okay. Right. 

Now we're gonna fast-forward to the 19 of June, over a month later and the 
stuff is 'till all there. 

Okay. 
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Um, is there any reason that it was still there? Was it still being processed, 
did it need special handling? Was there anything that still needed to be done 
with any of it? 

Specific to - to this case I thought that I had entered it into Property to the 
computer system after it was all processed. And so it was waiting to be taken 
down. I remember (Sean) and I had a discussion about, ah, collecting 
everything we could. And then there was also I believe a discussion about 
maybe borrowing (Para)'s truck. 

Okay. 

Or, urn, maybe even (Honie)'s van. Ah, so that's kinda what we were dealing 
with as far as, ah, waiting to get it to Property and Evidence. Um, and then 
after that, urn, a short time later, and I don't remember exactly when, but I 
was pulled, ah, to a special assignment at the Headquarters building. 

Okay. So as far as you - you understand it was ready to go. It could have 
gone down to the main Property and Evidence building? Is that what you're 
saying? 

I - I can only speak for this stuff. 

That stuff that you ... 

From - from - from this - from the particular - the warrant at the particular 
house. 

Okay. 

Yeah. 

Okay. So that was good to go. There was-do you know if there was ever 
any special permission given by Sergeant Hamill or anybody else to - to have 
the stuff stay there longer? 

No. 

Ah, no? There's no special permission? 

No. 

Okay. 

I'm not aware of anything. 
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Um, do you know if Sergeant - Sergeant Hamill was aware of all the property 
in there? 

Ah, yes I would believe he was. 

Okay. 

Um ... 

Did you have any kind of conversations with him, or do you know firsthand 
conversations, or emails, or texts, or anything? 

No it would be a firsthand conversation. I remember walking in -- and I can't 
say it's specific to this. 

Okay. 

Um, I think- or I just remember walking in, ah, to that room and seeing 
property in there. And Barry was sitting at his desk and I commented to 
Barry, I'm, like, "We really need to get this stuff out of here." And, ah, he's, 

- . -
like, "Yeah I know." And I'm tryin' to - I think what stood out to me at the 
time was the trash can. 

The trash can of marijuana? 

Right. And that - I think that's what I was, like, you know, "We need to get 
this out of here." 'Cause I remember it took me by surprise when I went in 
there and I saw it. I wasn't expecting to see that in there. Just the size of it 
and everything else 

Right. Yeah. 

It just kinda stood out. So the door was open and I kinda stood in the 
doorway. I'm t-- looked at Barry and talkin' to him about, you know, "We 
really kinda need to get this stuff out of here." 

Sure. 

So-and ... 

And what was his comment to you? Did he ... 

He acknowledge me and, ah, said that, ah, I believe he was having discussions 
with (Sean) or (David) on that. It was - it was a real casual conversation. 
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Um, and it was a real brief conversation. And I took it as that he was aware of 
it and dealing with it. And so I moved on. 

Okay. So you - you weren't, aiJ, from - from what I've been told so far you 
weren't on scene when the marijuana - the big trash can was taken. 

No. I remember when it was 'cause we were helping out (Hida) with a search 
warrant in Maryville area. 

Mm-hm. 

And at the end of it l remember Barry telling (Dave) and (Sean), um, to go get 
it. Because l' d - I actually -- that's right. I'd received a initial phone call 
from (JP Garcia). He had been called out to a - a reference a suspicion. They 
wanted him to use his, aiJ - his, ah, bomb dog to see if there was explosives in 
there. And in doing so he realized that it was actually related to drugs. And 
then that's when he called us askin' for help to - to deal with it. 

Okay. 

So that's how I remember that. 

Okay. All right. Well that - that DR number wasn't pulled until the 19th, the 
day that all this stuff got cleaned up. That was sitting there without a DR 
number. Um, there was a couple other things as well. Ah, like I said you -
you're not a case agent on this so I don't know how much firsthand knowledge 
you're gonna have on any of these things. 

Right. 

I'm just asking if - if you were involved in any of the cases if you could, you 
know, fill in a couple blanks possibly. Um, did you work the (Arias) case at 
all? 

No I was ... 

The ... 

... in the Canine Academy. 

Okay. So you wouldn't have any knowledge on that. 

No. 
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Um, do you remember a case on, um, ah, it was a 250. There were -- and-
and again I don't believe you were there but I just wanna make sure. Ah, they 
were trying to find a - a violent, um, felon from out of state. Um, and the bad 
guy ended up taking off in his car, bailing out and (Sean) ended up getting 
him in custody. And they towed his car. 

In Sunnyslope. 

I believe it was Sunnyslope. 

Yes I was there that night. 

Oh you were there? 

Yeah. 

Okay. 

Yep. 

And a DR -- the - the car 11ot towed ... 

Right. 

... from the scene. And inside, ah, apparently there was some, ah, some drugs 
inside as well. What the heck is that? Just give me - give me one second to 
find that ... 

Mm-hm. 

... report for ya. Here we go. Yeah this was, um, a location of   
 in Phoenix. Does that sound familiar? 

It does. I remember that, ah, the guy had dru-- ah ... 

A9 ... 

... (unintelligible). 

... a '99 Audi? 

A s-- yeah that sounds about right. 

Okay. 
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Oh I just remember he had, ah, drive into a, ah, it turned out to be a driveway. 
I thought he - he - he probably thought it was a little road - dirt road. 

Oh. 

And, ah, end up I believe coming into a tree or a wall. And then him and a 
female bailed on foot. 

Okay. And you were on scene on that one? 

Yes. 

Okay. Um, this one sounds a little bit fro-- little bit confusing. From what I 
understand, and tell me - and fill in the blanks for me - he takes off, end up 
taking him into custody. The vehicle got towed without a DR number affixed 
to the DR - a-- affixed to the, ah, the tow sheet. 

Okay. 

The vehicle got towed without a - without a tow sheet. Um, quite some time 
goes past. 0-- well over a month goes by and it's -it's- it's noticed that 
there's no DR on there. 

Mm-hm. 

But at - while they're at the scene somebody - somebody else, I think it was 
Detective (Para), and I haven't had- had a chance to talk to him yet, 
impounded property to the DR that was given to the original incident. Now 
stay with me. 

Okay. 

(Pierce) gets the paperwork a month and a half later and says, "Hey there's no 
DR. I need to pull a DR." So he pulls a DR, although there's already a DR 
assigned to the whole thing. 

Okay. 

So property is ta-- property is taken in the original DR and put into Evidence . 
(Pierce) pulls another DR not realizing that for the tow sheet, because this 
was towed without a DR. 
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They go down and it all gets entered in. And then Sergeant Hamill becomes 
aware that, "Uh-oh, there's a DR assigned "em me for the original. That 
needs to be the primary. You need to cancel the other DR." If that makes 
sense. 

(Unintelligible). 

And it's created an issue with the property. Has anybody come across this? 
Has anybody discussed any of this? 

No. 

Or is this completely ... 

It's - this is ... 

Okay. 

... new to me. Yeah . 

Then I won't get into it any longer. .. 

Okay. 

... 'cause it only gets more confusing. 

All right. 

I just wanted to see if- if I could jog your memory a little bit ... 

Right. 

... about it if- if -- ah, that would be enough to job a memory. 

Yeah. 

For sure. Um, okay. Um, I guess my- my -- if you were on scene for that 
and then you were on - you were there for the (Para) thing, the - where (Para) 
is the case agent on the, ah, the bag. And it was all impounded and it all came 
back to the Property and Evidence here. Which in speaking with, ah, 
Lieutenant (Seagraves), Captain- now Chief, ah, (Lopez) has approved that to 
be a Property and Evidence extension. A-- almost, like, a District. 
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So prior to was there an issue with property being in there? 

Prior to what? 

Prior to, ah, the Chief (Lopez)' s, ah, authorization now? 

I - I don't know I haven't got that far yet. 

Oh okay - okay. 

I haven't found out when that took place. 

Right. Okay. 

Um, but yeah there was - there was a-- according to, ah, Lieutenant 
(Seagraves) there was a approval for things to be ... 

Okay. 

... in there. So, um, put your mind, um, you know, just - just realize that. 

Okay. 

Um, a month and a half if a long time to have property in there though. 

Right. 

Obviously. 

Right. 
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Um, did you ever speak to - to - to Sergeant Hamill and make him aware, 
"Hey this is a problem?" I mean you said the one time you informally. Do 
you have any notes, any kind of text or anything that you could ... 

No. I - I just dealt with him verbally face-to-face. 

You didn't take any notes on it or anything? 

No. 

De-- denote the day or anything like that? 

No. 

All right. So you've -you've made him aware. 'Cause I think it was, ah, one 
of- one of your other detectives had said, "No I remember Chris actually 
telling, ah, Barry, "Hey this stuff needs to be taken care of." 

Right. 

And that, ah, it - it upset you. 

Yes. 

That it hadn't been taken care of. 

Right. 

Um, is it just the one time that you mentioned it, or you mentioned it more 
than once? 

That's the one time I men-- well there was another time that I mentioned it. 
Ah, there was a time - and again I apologize on dates. 

That's okay. 

But there was a case that we helped out with (Brian Mackowitz). And he had 
left property in there for quite a while. And - and quite a while, I can't give 
you exact timefrarne. But to me it was just it - it was just too much as far as 
time. And I had talked to Barry. I said, "Do you know that (Mackowitz) still 
has property in here?" And, ah, Barry said, "Yeah I gotta get with him and 
have him come deal with it." 

But you don't remember dates or anything? 
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... maybe a year or so ago approximately. Maybe even more. I wish I could 
give you better, ah, dates. But these were truly informal conversations just, 
you know, "Hey, Barry," you know, just talkin' to him. 

Okay. Um, did he ever give direction to - to you, your squad about, "Hey this 
needs to be done now?" Or was it kinda left to each person to - to police 
themselves 

Yeah. 

How - how did that work out? 

What mv imoression was we iust would oolice ourselves. 

Police yourselves? 

Yeah. 

And you said you -you don't remember anybody ever doing an audit? The -
the Sergeant or anybody else in the squad every doing an audit? Saying, "Hey 
this is ... " -- any of that. 

No. 

Matching up any, you know, paperwork with what's in there or anything like 
that. 

Right. No. 

It was just always detectives would put it in there, it was on them to get it 
taken care of. Ah, the Sergeant never - did the Sergeant follow up on that 
kind of stuff? 

Not that I'm aware of, no. 

Okay. Did - did anybody ever discuss confusion of not understanding the 
property process? Saying, "Hey we need training on this," or anything? Wa--
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was it clear? Did everybody understand how to do property? If they wanted 
to everybody knew how to do the property? 

I believe so. 

Like, how to get it processed correctly. 

A-- as far as processing, you know, entering it into the computer, um, 
physically checking in the property into Evidence, ah, I believe everybody 
was fully aware of how to do it. 

Okay. So everybody knew how to do it. Nobody said, "Hey I need to get 
trained up on this. This is ... " 

No. 

So there was - there was nothing. It wasn't a - an issue of not being able to 
get the property taken care of. People knew how to do it. It just. .. 

Right. 

... for whatever reason it just it - it sat there for a while . 

Right. 

Some stuff. 

0-- over - over the history of me being with the unit, um, especially on in 
custodies, the, ah, priority obviously was dealing with the mandatory time 
limits for the in custody as far as paperwork. Also processing the evidence. 
Um, and then the actual transportation and securing it into the Property and 
Evidence building that was always, like, last on the priority list in the totality 
of the investigation. 

Mm-hm. 

Um, and that's pretty typical of how all these cases were handled. 1-- if that 
makes sense. 

In these type of cases? I mean you - you've worked as a detective a number 
of places in the office. 

Right. 
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Is that typical of detective units within the office, detective - of- of just the 
VCU,um ... 

No that's pretty typical of every detective unit I've been assigned to. 

Okay. Um, what ware some of the places you've worked? 

Ah, District - District 3 detectives. Ah, I did the, ah, detective for the El 
Mirage contract for a short time, Homicide, Criminal, Internal Affairs, and 
vcu. 

Oh you've to a- a long detective, um, resume. 

Yeah I do. 

So in - in your - in your observations and your experienced it's pretty typical 
of the way property is - the way a case would work. 

Correct. 

It would- it would be - it would be done but it wasn't - there wasn't any -
-

one of the- none of these places would say, "Hey you got 24 hours to get it 
from this building to that building." 

Correct. 

There - were there time constraints like that? 

Right. 

It was ... 

It - it was always - it was always well known that you needed to get the stuff 
in, ah, as soon as possible within reason. Um, you know, there was never any 
type of a time limit or anything like that. A-- as long as we had a - an 
approved secured area within the work area, or station, or location, um, then 
we were okay. But the priority was obviously the in custody documents 
within, the, ah, timeframe, you know, for the County Attorney. 

Mm-hm. 

Processing of the evidence itself, ah, packaging and then, ah, getting into 
Property and Evidence . 
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Okay. All right. Well it sounds like - it sounds like you - you - like you said 
you guys would take care ofit. Um, the- some of the stuff that you've dealt 
with, and like I said you haven't been involved in a whole lot of these, um, 
that were discovered. And that - that might be a personal thing that if you're a 
case agent maybe you're more pertinent about getting it in quicker. Maybe 
that's- it's just a personality thing. 

Ah, yeah. Um, or ifl know that, ah, I've been tasked with the property part. 
Like, for example the search warrant reference the Hell's Angels. 

Mm-hm. 

I had been tasked with that search warrant. For me, um, I take responsibility 
for that property. And that's why I processed it, packaged it. Um, I believe I 
entered it into the, ah, computer pro-- system ... 

Mm-hm. 

... for Property and Evidence. And, um, I was - I know (Sean) and I were 
coordinating trying to get it trans-- transported down because of the amount of 
property. 'Cause the two different search warrants and evervthing. And then. 

. -
ah, after that is when, ah, um, I ended up going to Headquarters. 
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Okay. Okay. Um, let's take a five minute break. Okay? 
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A: Okay. 

This transcript has been reviewed with the audio recording submitted and it is an accurate 
transcription. 
Signed~-----------------------------
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INTERVIEW WITH CHRIS OSBORN 
Q=Lt. Brian Jakowinicz 

A=Chris Osborn 

Okay. We're back. It is now 2:44. Uh, still in my office is, uh, Chris Osborn. 
Chris, after reviewing all the stuff here, I don't think I have any other 
questions. I just wanted to give you an opportunity to - to have a final remark 
if you have anything. 

Okay. 

Um, if not, uh, we'll wrap it up. It's your call. 

Okav. Um, uh, I would like to sav. uh. first of all. um. Barrv is a oerson - he -
, , ., .. 

he's a very good person. I believe that as an individual he'll do anything. If 
you need help, he'll give you the shirt off his back. Uh, work wise, very 
frustrated with him. Uh, specific to this property, you know, and as you had 
mentioned earlier, uh, you know, any - or asked as far as any confusions or 
anything like that, uh, that was a lot of things, uh, that was pretty - I'm trying 
to find the right word for it. Basically, um, confuse - confusing. Um, if - for 
example, you know, there was plenty of times when, uh, you know, we'd be 
talking about something and it kind of didn't make sense or - or you kind of 
question it, you know, and, um, Barry would be like - kind of tum it as like, 
oh, yeah, remember you probably just forgot about it or you, you know, you 
know, kind oflike a, um - well, I look at him - quite honestly I look at him the 
way he speaks as almost like a used car salesman. Um, he - he's a good talker. 
He knows how to - to speak to kind of, um, deal with things almost like a 
political or how I would view as somebody, uh, you know, a politician 
talking. They're giving you an answer without answering you. And a lot of 
times it would be - I personally would walk away doubting myself. It was 
like, well, did that ever happen or what is he talking about or he - he would 
make me doubt myself. And some of my frustrations is I - I've been doing 
investigations for a long time and I've never really felt to where I - I've 
doubted myself as far as being an investigator. Um, you know, like I - when I 
was at the canine academy, (unintelligible). When I was at the canine 
academy, I came back and, uh, I think it was towards the end of April I 
believe. And I remember at that time hearing that Connie was doing a case 
reference, uh, Jodi Arias. And I was talking to Connie. It's like, "Well, did 
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anything criminal come out of that?" And she said nothing criminal. She was 
now tasked with kind of like helping identify policy issues and things like 
that. 

Mm-hm. 

And that's frustrating to me because I feel that historically Connie has been 
given those kinds of tasks and kind of just dumped on. And it's hard for me to 
understand that because I'm used to specialty units tackling a case, everybody 
doing their part and helping out. And, uh, I remember talking to Barry about 
that. We were in the big room at the big table. I believe Connie was there. 
Um, I think - I believe Connie was there, uh, and, uh, Barry. And I remember 
talking to Barry about that and Barry was like, well, that's what we do - we do 
do that. And I was like, no, Barry we - we don't. We don't handle, um, and I 
gave the example of when I was in homicide. You know, a big case would 
happen. The whole unit would respond. Everybody would divvy up their 
different duties. We'd come back together. We would brief. Um, we would, 
uh, go back, you know, figure out what we needed to do, go back out and do 
that, come back again, brief. There was such a, uh, a great line of 
communication. You know, you have multiple people handling a big case. 
You needed that communication. And the communication here was verv 

-poor. And Barry was telling me that that's how we handle it. We do handle it 
that way. And I remember just being so frustrated and because I'm just not 
seeing that. And, um, I just believe - my whole point in telling you this is I 
believe that this issue with the property, it's just one little element that kind of 
stems out from that type of communication, that type of, uh, supervision. Um, 
and - and I'm very frustrated and, uh, I'm very frustrated that it's come to this. 
Um, you know, uh, again Barry as an individual as a person, he's a very good 
person. He's a good person. But as a supervisor working underneath him, it 
was very frustrating. Um, even - again and I'm keying in on communication, 
but, um, every day when I go to work, my wife asks me what time - what time 
I'm coming home. Every day I tell her, "I don't know." Um, we would - you 
just never know what we're doing. You never know what direction we're 
going, um, unless we were specifically dealing with a - a - a specific case right 
there in - in the heat of the moment. But in the lulls and everything else, um, 
it - it was hard. The communication was very, uh, lack of communication was 
very frustrating to me. 

Okay. Well, communication can play a big role within a, uh, a small group of 
people. If people aren't talking, it's gonna cause a lot of problems. I can 
understand that. Um, okay. Um, anything else? 

No. Thank you for letting me have my, uh, have my say. 

Okay. You're welcome. Uh, we'll conclude this interview at 2:51. 
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93 This transcript has been reviewed with the audio recording submitted and it is an accurate 
94 transcription. 
95 Signed. _____________________________ _ 
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MARICOPA COUNTY SHERIFF'S OFFICE Memorandum 
To: Sgt. Barry Hamill #1372 

Special investigations Division 
From: Lt. Brian Jakowinicz #1237 

Special Investigations 
Division 

Jo h M. A aio Sheriff 

Subje.:t: Notice of Investigation (Principal) 

IA# 2014-0326 
Date: 06-23-14 

This memorandum is to inform you that an official Administrative Investigation has been initiated in 
which you have been named as a Principal. This investigation stems from allegations of violation of 
Sheriff's Office Policy GB-2, Command Responsibility. This is an official Administrative Investigation 
as defined in Office Policy, GH-2, Internal Investigations. 

The alleged facts/allegations of misconduct that are the basis of the investigation are: On 06-19-14 
Captain Fred Aldomsi observed many items of evidence from multiple cases in a room connected 
only through your office. These items were obtained by your unit over a mouth prior and still bad 
not been properly processed and entered into Property and Evidence. 

Copies of the complaint(s) that contain the alleged facts (except in matters pursuant to Federal EEOC 

laws) are available for your review. 

This investigation is not to be discussed by you with any person other than the assigned investigator(s), 
your attorney, your clergy, or your spouse (so long as he or she is not a witness, investigative lead, or 
principal in this investigation), or a licensed mental health professional or physician during professional 
consultation, treatment, or evaluation. Failure to comply with this 11nler will result in disciplinary 
action. 

If this investigation could result in major discipline, you have the right to have an employee observer 
present. At the conclusion of the interview, you are entitled to a period ortime to consult with your 
employee observer, or take time to yourself and may make a statement not to exceed live minutes 
addressing specific facm or policies that are related to the interview. 

The assigned investigator is: Lt. Brian Jakowinicz # 123 7 

e ge that I h ve read and understand this memorandum. 

c/z;Jy 
Date 

5000-135 RI0-93 (MW97 vl.O 5/27/98) 
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MARICOPA COUNTY SHERIFF'S OFFICE Memorandum 
To: Det. Sean Pearce #1016 

Special investigations Division 
From: Lt. Brian Jakowinicz #1237 

Special Investigations 
Division 

Subject: Notice oflnvestigation (Principal) 

IA# 2014-0326 
Date: 06-23-14 

Jo M. A aio Sheriff 

This memorandum is to iofonn you that an official Administrative Investigation has been initiated in 
which you have been named as a Principal. This iovestigation stems from allegations of violation of 
Sheri:lrs Office Policy GE-3, Property Management. This is an official Administrative Investigation as 
defioed in Office Policy, GH-2, Internal Investigations. 

The alleged facts/allegations of misconduct that are the basis of the iovestigation are: On 06-19-14 
Captain Fred Aldorasi observed many items of evidence from multiple cases in a room connected 
only throngh Sgt. Hamill'• office. These items were obtained by your nnit over a month prior and 
still had not been properly processed and entered into Property and Evidence. Three of the cases 
list you as the case agent. 

Copies of the complaiot( s) that contain the alleged facts ( except in matters pursuant to Federal EEOC 
laws) are available for your review. 

This investigation is not to be discussed by you with any person other than the assigned iovestigator(s), 
your attorney, your clergy, or your spouse (so long as he or she is not a witness, iovestigative lead, or 
principal io this investigation), or a licensed mental health professional or physician during professional 
consultation, treatment, or evaluation. Failure to comply with this order will result in disciplinary 
action. 

If this investigation could result io major discipline, you have the right to have an employee observer 
present. At the conclusion of the interview, you are entitled to a period of time to consult with your 
employee observer, or take time to yourself and may make a statement not to exceed five minutes 
addressing specific facts or policies that are related to the interview. 

The assigned iovestigator is: Lt. Brian Jakowinicz #1237 

I have read and understand this memorandum . 

Signature and Serial Number 

5000-135 Rl0-93 (MW97 vl.O 5/27/98) 
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MARICOPA COUNTY SHERIFF'S OFFICE Memorandum 
To: Det. GregoryHonea#l336 

Special investigations Division 
From: Lt. Brian Jakowinicz #1237 

Special Investigations 
Division 

Subject: Notice oflnvestigation (Principal) 

IA# 2014-0326 
Date: 06-23-14 

Jo M. am. Sheriff 

This memorandum is to inform you that an official Administrative Investigation has been initiated ia 
which you have been named as a Principal. This investigation stems from allegations of violation of 
Sheriff's Office Policy GE-3, Property Management. This is an official Administrative Investigation as 
defined ia Office Policy, GH-2, Internal Investigations. 

The alleged facts/allegations ofmisconductthat are the basis of the investigation are: On 06-19-14 
Captain Fred Aldorasi observed many items of evidence from multiple cases in a room connected 
only through Sgt. Hamill's office. These items were obtained by your unit over a month prior and 
still had not been property processed and entered into Property and Evidence. Two of the cases list 
yon as the case agent. 

Copies of the complaint(s) that contaia the alleged facts ( except in matters pursllllDt to Federal EEOC 
laws) are available for your review. 

This iavestigation is not to be discussed by you with any person other than the assigned investigator(s), 
your attorney, your clergy, or your spouse (so long as he or she is not a witness, investigative lead, or 
priacipal in this investigation), or a licensed mental health professional or physician during professional 
consultation, treatment, or evaluation. Failure to comply with this onler will result in disciplinary 
action. 

If this investigation could result in major discipline, you have the right to have an employee observer 
present. At the conclusion of the interview, you are entitled to a period of time to consult with your 
employee observer, or take time to yourself and may make a statement not to exceed five minutes 
addres~ing specific facts or policies that are related to the interview. 

The assigned investigator is: Lt. Brian Jakowinicz #1237 

I acknowledge that I have read and understand this memorandum. 

~W,4& .:/Ji§£ 
Signaand Serial Number Date 

5000-135 R!0-93 (MW97 vl.O 5127198) 
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MARICOPA COUNTY SHERIFF'S OFFICE Memorandum 
To: Det. David Parra #1188 

Special investigations Division 
From: Lt. Brian Jak:owinicz #1237 

Special Investigations 
Division 

Subject: Notice of Investigation (Principal) 

IA# 2014-0326 
Date: 06-23-14 

This memorandum is to inform you that an official Administrative Investigation has been initiated in 
which you have been named as a Principal. This investigation stems from allegations of violation of 
Sheriff's Office Policy GE-3, Property Management. This is an official Administrative Investigation as 
defined in Office Policy, GH-2, Internal Investigations. 

The alleged facts/allegations ofmisconductthat are the basis of the investigation are: On 06-19-14 
Captain Fred Aldorasi observed many items of evidence from multiple cases in a room connected 
only through Sgt. Hamill's office. These items were obtained by your unit over a month prior and 
still had not been properly processed and entered into Property and Evidence. One of the cases list 
you as the case agent. 

Copies of the complaint(s) that contain the alleged facts (except in matters pursuant to Federal EEOC 
laws) are available for your review. 

This investigation is not to be discussed by you with any person other than the assigned investigator(s), 
your attorney, your clergy, or your spouse (so long as he or she is not a witness, investigative lead, or 
principal in this investigation), or a licensed mental health professional or physician during professional 
consultation, treatment, or evaluation. Failure to comply with this order will result in disciplinary 
action. 

If this investigation could result in major discipline, you have the right to have an employee observer 
present. At the conclusion of the interview, yon are entitled to a period of time to consult with your 
employee observer, or take time to yourself and may make a statement not to exceed five minutes 
addressing specific facts or policies that are related to the interview. 

The assigned investigator is: Lt. Brian Jakowinicz # 1237 

I acknowledge that I have read and understand this memorandum. 

~---:5--~----:Q o& 1z> Ii 
Signature an~al Number Oat{: / 

5000-135 RI0-93 (MW97 vl.0 5127/98) 
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MARICOPA COUNTY SHERIFF'S OFFICE Memorandum 
To: Det. Connie Davison #1198 

Special Investigations Division 

Subject: Notice oflnvestigation 
IA #2014-0326 

From: Lt. Brian Jakowinicz #1237 
Special Investigations 
Division 

Date: 06-23-14 

This memorandwn is to inform you that an official Administrative Investigation has been 
initiated in which you have been named as an Investigative Lead. 

This investigation stems from allegations of violation of Sheriff's Office Policy GE-3, Property 
Management and GB-2, Command Responsibility and has been authorized by the 
Sheriff/Chief Deputy. This is an official Internal Affairs Administrative Investigation as defined 
in Office Policy, GH-2, Internal Investigations. 

This investigation is not to be discussed by you with any person other than the assigned 
investiP-atnr{s,)_ vo11r ~ttornP.v vonr l".lP:rov nr vnnr c;!nnncp. (en lnno ~c hP nr chp. ic nnt u.Tltn,:,.cc 

investigative lead, or principal in this investigation), or a licensed mental health professional or 
physician during professional consultation, treatment, or evaluation. Failure to comply with 
this order will result in disciplinary action. 

The assigned investigator is: Lt. Brian Jakowinicz #1237 

I acknowledge that I have read and understand this memorandwn. 

Signature and Serial Nwnber Date 

5000-135 RI0-93 (MW97 vLO 5/27/98) 
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MARICOPA COUNTY SHERIFF'S OFFICE Memorandum 
To: Det. Chris Osborn #1232 From: Lt. Brian Jakowinicz #1237 

Subject: Notice of Investigation 
IA #2014-0326 

Date: 06-30-14 

This memorandum is to inform you that an official Administrative Investigation has been 
initiated in which you have been named as an Investigative Lead. 

This investigation stems from allegations of violation of Sheriff's Office Policy GE-3, Property 
Management and GB-2, Command Responsibility and has been authorized by the 
Sheriff/Chief Deputy. This is an official Internal Affairs Administrative Investigation as defined 
in Office Policy, GH-2, Internal Investigations. 

This investigation is not to be discussed by you with any person other than the assigned 
inve:~im=itnrf-.:) vm1T ~ttnrnP:v vnnr C"IProv "r vm1r <:.nml<:.f>. /ie:n lnno ~"- hf': nr ,;;;:hP: i<:. nnt witnP.-.:-.: 

investigative lead, or principal in this investigation), or a licensed mental health professional or 
physician during professional consultation, treatment, or evaluation. Failure to comply with 
this order wlll result in disciplinary action. 

The assigned investigator is: Lt. Brian Jakowinicz #1237 

I acknowledge that I have read and understand this memorandum. 

Signature and Serial Number Date,, 

5000-135 RI0-93 (MW97 vl.O 5117198) 
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MARICOPA COUNTY SHERIFF'S OFFICE Memorandum 
To: Lt. Kim Seagraves #1018 From: Lt. Brian Jakowinicz #1237 

Subject: Notice of Investigation 
IA #2014-0326 

Date: 06-25-14 

lbis memorandum is to inform you that an official Administrative lnvestigation has been 
initiated in which you have been named as an Investigative Lead. 

lbis investigation stems from allegations of violation of Sheriffs Office Policy GE-3, Property 
Management and GB-2, Command Responsibility and has been authorized by the 
Sheriff/Chief Deputy. This is an official lnternal Affairs Administrative lnvestigation as defined 
in Office Policy, GH-2, Internal Investigations. 

lbis investigation is not to be discussed by you with any person other than the assigned 
investigator(s). vour attorney, vour clern:v. or vour snouse (so lon11 as he or she is not a witness. 

investigative lead, or principal in this investigation), or a licensed mental health professional or 
physician during professional consultation, treatment, or evaluation. Failure to comply with 
this order will result in disciplinary action. 

The assigned investigator is: Lt. Brian Jakowinicz #1237 

J acknowledge that I have read and understand this memorandum. 

'/CvV.!4- IOr If 
umber 

5000-135 R!0-93 (MW97 vl.O 5127/98) 
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MARICOPA COUNTY SHERIFF'S OFFICE Memorandum 
To: Sgt. Barry Hamill #1372 From: Lt. Brian Jakowinicz # 123 7 

S11bject: Garrity Warning Date: 7-7-14 

M io Sheriff 

This is an Administrative Investigation being conducted on 7-7-14 at 1630 hours, by Lt. Brian 
Jakowinicz #!237at the MCSO undercover Roeser building. This investigation stems from 
allegations of violations of Sheriff's Office Policy: GE-3, Property Management; GB-2, 
Command Responsibility; CP-2, Code of Conduct. 

By Office Policy you are to make full, complete and truthful statements during this interview. 
The Sheriff's Office is committed to a strict standard of truthfulness as established in Office 
Policy. Failure to be absolutely truthful during this investigation will result in your 
termination. 

Lompelled statements cannot be used to incriminate you in any criminal proceedings 
regarding this subject matter. 

This interview is being recorded for administrative purposes. You are to speak clearly and 
enunciate so the recording is as clear as possible. 

Do you understand the content of this memorandum? iiJ__}if 
Do you have any questions regarding the content of this memorandum? d~ 
Employee:~ /3'7~ 

Signature and Serial Number 

Investigator: ______________ _ 

Signature and Serial Number 

5000-135 RI0-93 (MW97 vl.0 5127/98) 
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MARICOPA COUNTY SHERIFF'S OFFICE Memorandum 
To: Greg Honea #1336 From: Brian Jakowinicz #1237 

Subject: Garrity Warning Date: 06-30-14 

lbis is an Administrative Investigation being conducted on 06-30-14 at 1030hours, by Lt. Brian 
Jakowinicz at the MCSO Roeser Undercover building. lbis investigation stems from allegations 
of violations of Sheriffs Office Policy: GE-3, Property Management and GB-2, Command 
Responsibility. 

By Office Policy you are to make full, complete and truthful statements during this interview. 
The Sheriff's Office is commltted to a strict standard of truthfulness as established in Office 
Policy. Failure to be absolutely truthful during this investigation will result in your 
termination. 

Compelled statements cannot be used to incriminate you in any criminal proceedings 
regarding this subject matter. 

lbis interview is being recorded for administrative purposes. You are to speak clearly and 
enunciate so the recording is as clear as possible. 

Do you understand the content of this memorandum? yc;.s C ...,II 1~ 

Do you have any questions regarding the content of this memorandum? No t:'..;f J,SZi& 

Employee: -'~,____-,,.:,,c...__,t../.::..=.__,L}='-'-----#-/J,_'3:_, __ 

Investigator: ~0,_::::;j~"'-?L __ :::::::::;~~:=- O b-Jt.> 1 <-( 
Signat 

Investigator: ______________ _ 

Signature and Serial Number 

5000-135 Rl0-93 (MW97 vl.0 5/27/98) 
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MARICOPA COUNTY SHERIFF'S OFFICE Memorandum 
To: Det. Sean Pearce #1016 From: Lt. Brian Jakowinicz #1237 

Subject: Garrity Warning Date: 06-30- I 4 

This is an Administrative Investigation being conducted on 06-30-14 at 1215 hours, by Lt. Brian 
Jakowinicz #1237 at the MCSO Roeser undercover building. This investigation stems from 
allegations of violations of Sheriff's Office Policy: GE-3, Property Management and GB-2, 
Command Responsibility. 

By Office Policy you are to make full, complete and truthful statements during this interview. 
The Sheriff's Office is committed to a strict standard of truthfulness as established in Office 
Policy. Failure to be absolutely tmthful during this investigation will result in your 
termination. 

Compelled statements cannot be used to incriminate you in any criminal proceedings 
regarding this subject matter. 

This interview is being recorded for administrative purposes. You are to speak clearly and 
enunciate so the recording is as clear as possible. 

Do you understand the content ofthis memorandum? _j£_ '{fi5 

Do you have any questions regarding the content of this memorandum? KNO 
Employee: m-.. \ o\ \o 

Investigator: 

Investigator: ______________ _ 

Signature and Serial Number 

5000-135 RI0-93 (MW97 vl.0 5fl.7/98) 
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MARICOPA COUNTY SHERIFF'S OFFICE Memorandum 
To: Det. Dave Parra # 1188 From: Lt. Brian Jakowinicz #1237 

Subject: Garrity Warning Date: 7-1-14 

Jos h M o. Sheriff 

This is an Administrative Investigation being conducted on 7-1-14 at 1500 hours, by Lt. Brian 
Jakowinicz at the MCSO Roeser undercover building. This investigation stems from allegations 
of violations of Sheriff's Office Policy: GE-3, Property Management and GB-2, Command 
Responsibility, 

By Office Policy you are to make full, complete and truthful statements during this interview. 
The Sheriff's Office is committed to a strict standard of truthfulness as established in Office 
Policy. Failure to be absolutely truthful during this investigation will result in your 
termination. 

Compelled statements cannot be used to incriminate you in any criminal proceedings 
regarding this subject matter. 

This interview is being recorded for administrative purposes. You are to speak clearly and 
enunciate so the recording is as clear as possible. 

Do you understand the content of this memorandum? -Y~ oQ 

Do you have any questions regarding the content of this memorandum? 

Employee~=° ~\\86 
S:~andSeri 

Investigator: 

Investigator: ______________ _ 

Signature and Serial Number 

5000-135 RI0-93 (MW97 vl.O 5/27198) 
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MARICOPA COUNTY SHERIFF'S OFFICE Memorandum 
To: Det. Connie Davison # I 198 From: Lt. Brian Jakowinicz #1237 

Subject: Garrity Warning Date: 06-27-14 

i Sheriff 

This is an Administrative Investigation being conducted on 06-27-14 at 1300 hours, by Lt. Brian 
Jakowinicz #1237at the Roeser undercover building. This investigation stems from allegations 
of violations of Sheriffs Office Policy: GE-3, Property Management and GB-2, Command 
Responsibility. 

By Office Policy you are to make full, complete and truthful statements during this interview. 
The Sheriffs Office is committed to a strict standard of truthfulness as established in Office 
Policy. Failure to be absolutely truthful during this investigation will result in your 
termination. 

Compelled statements cannot be used to incriminate you in any criminal proceedings 
regarding this subject matter. 

This interview is being recorded for administrative purposes. You are to speak clearly and 
enunciate so the recording is as clear as possible. 

Do you understand the content of this memorandum? A 
Do you have any questions regarding the content of this memorandum? ___tL 
Employee: ,,,f/,f~ 

Signature and Serial Numb 

Investigator: ______________ _ 

Signature and Serial Number 

5000-135 RI0-93 (MW97 vL0 5127/98) 
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MARICOPA COUNTY SHERIFF'S OFFICE Memorandum 
To: Det. Chris Osborn #1232 From: Lt. Brian Jakowinicz #1237 

Subject: Garrity Warning Date: 06-30-14 

Jo M. aio Sheriff 

This is an Administrative Investigation being conducted on 06-27-14 at 1300 hours, by Lt. Brian 
Jakowinicz #1237at the Roeser undercover building. Tiris investigation stems from allegations 
of violations of Sheriff's Office Policy: GE-3, Property Management and GB-2, Command 
Responsibility. 

By Office Policy you are to make full, complete and truthful statements during this interview. 
The Sheriff's Office is committed to a strict standard of truthfulness as established in Office 
Policy. Failure to be absolutely truthful during this investigation will result in your 
termination. 

Compelled statements cannot be used to incriminate you in any criminal proceedings 
regarding this subject matter. 

This interview is being recorded for administrative purposes. You are to speak clearly and 
enunciate so the recording is as clear as possible. 

Do you understand the content of this memorandum? 4 
Do you have any questions regarding the content of this memorandum? ,vf) t} 
Employee: __ {Z~,____,~._o<..>....,----=c.......---'-/.-"':.l'-"'Ll=-----

Signature and Serial Number 

I=_,,,q'?~ SignatureandSerir 

Investigator: --------------~ 
Signature and Serial Number 

5000-135 RI0-93 (MW97 vl.0 S/27/98) 
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MARICOPA COUNTY SHERIFF'S OFFICE Memorandwn 
To: Lt. Kim Seagraves #1018 From: Lt. Brian Jakowinicz #1237 

Subject: Garrity Warning Date: 0625-14 

This is an Adntinistrative Investigation being conducted on 6-25-14at 1045 hours, by Lt. Brian 
Jakowinicz #1237at Roeser undercover building. This investigation stems from allegations of 
violations of Sheriff's Office Policy: GE-3, Property Evidence and GB-2, Command 
Responsibility, 

By Office Policy you are to make full, complete and truthful statements during this interview. 
The Sheriff's Office is committed to a strict standard of truthfulness as established in Office 
Policy. Failure to be absolutely truthful during this investigation will result in your 
termination. 

Compelled statements cannot be used to incriminate you in any criminal proceedings 
regarding this subject matter. 

This interview is being recorded for administrative purposes. Yon are to speak clearly and 
enunciate so the recording is as clear as possible. 

Do you understand the content of this memorandum? $ 

Do you have any questions regarding the content of this memorandum? -::jC::, 

Investigator: ______________ _ 

Signature and Serial Number 

5000-135 RI0-93 (MW97 vi .0 5fl7/98) 



MARICOPA COUNTY SHERIFF'S OFFICE Memorandum 

I have voluntarily chosen to proceed with this Internal Affairs interview on 06-25-14, without the 

presence of an employee observer. 

I acknowledge that I have read and understand this memorandum. 

varev 

• 
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MARICOPA COUNTY SHERIFF'S OFFICE Memorandum 
To: From: Sgt. Barry Hamill # 1372 

Capt. Fred Aldorasi #875 

Subject: Employee's choice to proceed with 
Internal interview without employee 
observer 

IA# 2014-0326 

Date: 7-7-14 

I have voluntarily chosen to proceed with this Internal Affairs interview on (date), without the 

presence of an employee observer. 

I acknowledge that I have read and understand this memorandum. 

~;/- #• 
.LJi:lU; 
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MARICOPA COUNTY SHERIFF'S OFFICE Memorandum 
To: From: Det. Sean Pearce #1016 

Fred Aldorasi #875 

Subject: Employee's choice to proceed with 
Internal interview without employee 
observer 

IA# 2014-0326 

Date: 06-30-14 

I have voluntarily chosen to proceed with this Internal Affairs interview on 06-30-14, without the 

presence of an employee observer. 

I acknowledge that I have read and understand this memorandum. 

JD......,._ \ o\ \o 

U AE,AH-1-Lu.l. ,._. u..1.1-U. .._,,._,.__._.......,_ .i 'I ....,_.l..l.U._,~ 
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MARICOPA COUNTY SHERIFF'S OFFICE Memorandum 
To: From: Det. Dave Parra #1188 

Jose M . o. Sheriff 

Fred Aldorasi #875 

Subject: Employee's choice to proceed with 
Internal interview without employee 
observer 

IA# 2014-0326 

Date: 7-1-14 

I have voluntarily chosen to proceed with this Internal Affairs interview on (date), without the 

presence of an employee observer. 

I acknowledge that I have read and understand this memorandum. 

~~~Be> -..::::::;:: Ot· 0 I- l..Of'/ 
Cl!~-~._, __ ~-,.J 0--!~1 1'.T .. -L--

..-:)lgJ.li:llWt:: GUJU ..-:)t::Hi:11 l'IIUlHUt:r Ui:1.U;; 



• 

• 

MARICOPA COUNTY SHERIFF'S OFFICE Memorandum 
To: From: Det. Greg Honea #1336 

Jo Ii M. A aio, Sheriff 

Fred Aldorasi #875 

Subject: Employee's choice to proceed with 
Internal interview withont employee 
observer 

IA# 2014-0326 

Date: 06-30-14 

I have voluntarily chosen to proceed with this Internal Affairs interview on 06-30-14, without the 

presence of an employee observer. 

I acknowledge that I have read and understand this memorandum. 

>J.lc,1101,..UJ.'l;;, a.uu IJl;,JJal l"IUJ.HUli;a .LJi::llC 



• 

• 

MARICOPA COUNTY SHERIFF'S OFFICE Memorandum 
To: From: Det. Chris Osborn #1232 

Fred Aldorasi #875 

Subject: Employee's choice to proceed with 
Internal interview without employee 
observer 

IA# 201-0326 

Date: 06-30-14 

I have voluntarily chosen to proceed with this Internal Affairs interview on (date), without the 

presence of an employee observer. 

I acknowledge that I have read and understand this memorandum. 

IJJC)UUI.UJ.'-' nuu LA;J.ja.J. .l 'IUJ.11Ul;,J .1.JQ.u;; 



• 

• 

MARICOPA COUNTY SHERIFF'S OFFICE Memorandum 
To: Sgt. John Davison # I 038 From: Lt. Brian Jakowinicz #1237 

Joseph M. Arpaio, Sherill" 

Subject: Employee Observer Admonition 
IA # 2014-0326 

Date: 06-27-14 

You have been selected by, Det. Connie Davison # 1198 and have voluntarily agreed to act as 

employee observer during the course of this official Internal Investigation as defined in Office 

Policy, GH-2. 

As the employee observer, you are to participate in this interview as an observer only. At no time 

shall you interrupt the interview in any manner, including but not limited to: engaging in any 

form of verbal or non-verbal communication, making distracting noises, or hindering the flow or 

direction of the interview. 

You are not to take any written notes or make any electronic recordings of this interview. At the 

conclusion of this interview, you are further ordered not to discuss this investigation with 

anyone, including other than the assigned investigator/s. 

Failure to comply with the orders contained in this admonition shall result in disciplinary action 

as well as your immediate removal from the interview room. You may then be permitted to 

observe the remainder of the interview from a separate monitoring room. 

The assigned investigators are: Lt. Brian Jakowinicz #1237 

I acknowledge that I have read and understand this memorandum. 

Date 



Maricopa County Sheriff's Office 

e Transfer Receipt 
TRANSACTION TYPE: Transfer 

00193882 

Remarks: 

Signature: 

• 

TO LOCATION: '.YIA!N Wl!SE RCVCi 

ASSIGNEE: ORR, MF!.ISS,\ (JW198) 

USER: OKR, MEcLJSS,\ (Bl90~) 

DATE/Time: 6'1'!'2014 1:04:35 PM 

14-014109 

Received from Pearce-SI O 16 

Garbage barrel containing 
marijuana 

000001 



1111011 .... vpa VVUI 11.y ~111,1:1111 .::» ...,. 1,..,1; 

Transfer Receipt 
TRANSACTION TYPE: Transfer • 

Barcode 

00193881 

Remarks: 

Signature: -

• 

TO LOCATION: MAIN WHSE RCVG 

ASSIGNEE: ORR, MELISSA (81998) 

USER: ORR, MELISSA (Bl 998) 

DATEffime: 6/19/2014 1:04:35 PM 

DR# !tern Deta1: Hern# 

14-010878 Heroine, paraphernalia, 9mm 000100 
round 

Received from Pe£1rce S1016 

~l'1~9 
~\.(l\"o 

6/19/2014 1 :O,t:35 PM 

Date Received Rocei1;ed By 

4 of4 
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ill 
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Transfer Receipt 
TRANSACflON TYPE: Transfer • 

B:v·ce-de 

00192144 

00192129 

00192145 

00192126 

00192141 

Ol\192146 

00192143 

00192142 

00192138 

00192139 

00192137 

00192135 

00192134 

00192133 

00192132 

00192130 

r 12127 

TO LOCATION: MAIN WHSE RCVG 

ASSIGNEE: ORR, MELISSA (81998) 

USER: ORR, MELJSSA (Bl 998) 

DATEfI'ime: 6/19/2014 12:08:15 PM 

DH# item Detail 

14-010564 Search Warrant Logs 

14-010564 Documents, ledgers, notes 

14-010564 CD ROM of audio interview 
of Joseph Urbani 

14-010564 Bag wi numerous unused 
seals 

14-010564 Ruger .38 Special 

14-010564 (6) rounds of .38 caliber 
,.,,..,.......,,1nitinn 

C:Hl><ll'-11"""''' 

14-010564 Black Cricket 4G L TE 

14-010564 Black Cricket cell phone 

14-010564 Box of Fiocchi .38 
ammunition 

14-010564 Compact mirror w/ crystal 
residue 

14-010564 Post card io 
"Steve" (Hockaday) 

14-010564 Chase Bank withdraw! slips 

14-010564 (2) Jail post cards 

14-010564 Misc. Debit/Credit cards 

14-010564 Syringe w/ liquid substance 

14-010564 Clear seal w/ crystal 
substance (Field Tetsed 
Positive) 

14-010564 Green metal pipe w/ burnt 
residue 

6/19/2014 12:08;15 PM 

itf:m# 

000218 

000203 

000219 

000200 

000215 

00215A 

000217 

000216 

000212 

000213 

000211 

000209 

000208 

000207 

000206 

000204 

000201 

Date Received Rec€1VfJ-d By 

1 ol 2 



IYICll l\.,VfJ'Cl vVUIILY ~llt:::1111 VI 11\.,IC 

Transfer Receipt 
TRANSACTION TYPE: Transfer 

• 
t3arcode 

00193879 

Remarks: 

aature: 

• 

TO LOCATION: MAIN WHSE RCVG 

ASSIGNEE: ORR, MELISSA (B 1998) 

USER: ORR, MELISSA (B 1998) 

DATE/Time: 6/19/2014 1:04:35 PM 

Hern# 

14-006471 Numerous documents which 000100 
were taken from Arias cell as 
well as confiscated by 
Detention staff 

Received from Pearce S 1016 

B.~9 

€,/19/20141:04:35 PM 

Date Received Re<X~ived Hy 

2 of 4 



ll'IQI l\,V..,a vvu111.y ~IIIC'l 111;:, Vlll\,IC' 

Transfer Receipt 
TRANSACTION TYPE: Transfer • 

821rcode 

00193882 

Remarks: 

Signature: 

• 

TO LOCATION: MAIN WHSE RCVG 

ASSIGNEE: ORR, MELISSA (Bl 998) 

USER: ORR, MELISSA (B1998) 

DATEfTime: 6/19/2014 1:04:35 PM 

DR# 

14-014109 

Received from Pearce S 1016 

!tern Deta!1 

Garbage barrel containing 
marijuana 

B.~9 

~\Of\o 

6119/20141:04:35 PM 

item# 

000001 

Date Received Ht':ceived By 

1 of 4 



·-·-· ·- .......... - --~· .... , ....... ...,.. 11•• .......... ..., ...... 
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Transfer Receipt 
TRANSACTION TYPE: Transfer • 

Bore.ode 

00189752 

00189869 

00189751 

00190001 ... 
-9750 

00189745 

00190013 

00189746 

00189754 

00189753 

00190015 

00190007 

00190004 

00190005 

00189999 

6014 

TO LOCATION: MAIN WHSE RCVG 

ASSIGNEE: ORR, MEL!SSA (B1998) 

USER: ORR, MELISSA (Bl998) 

DATE/Time: 6/19/201411:44:09 AM 

CH# Item Detail 

14-011117 (2) I.D.s for Keith 
McCollough & white powde,y 
substance/residue. The 
substance/residue feild 
tested positive for meth. 

14--011117 Clear c,ystal substance & 
Green Pill 

14--011117 Black notepad with 
misc.handwritten notes. 

14-011117 Electronic Samsung tablet 

14-011117 Letter addressing Keith 
McCollough's dedication to 
the Hells Angels. 

14--011117 Hells Angels indicia 

14--011117 Hand written note 

14-011117 Phone lists 

14-011117 Search Warrant logs for 
SW2014--004338. 

14-011117 Letter and MCSO inmate 
post card 

14-011117 !Phone 

14-011117 Wooden case with marijuana 

14-011117 Glass bong 

14--011117 Glass bong 

14-011117 Black notebook/ledger 

14-011117 Brown notebook 

6tl9/20i 4 11:44:09 AM 

ttern# 

000107 

000222 

000106 

000207 

000105 

000100 

000219 

000101 

000109 

000108 

000221 

0002'3 

000210 

000211 

000205 

000220 

Dala Recei'led Rec-eived By 

1 "'' 



------ - - - .- -- - - --- --., -- .. _ .... - -···--
Transfer Receipt 

TRANSACTION TYPE: Transfer 

• 
Barcode 

00189998 

00189997 

00190011 

00190012 

-0008 

• 00190002 

00190003 

00190006 

00190010 

00190000 

00190009 

00189995 

00189996 

00189994 

00189747 • 

TO LOCATION: MAINWHSERCVG 

ASSIGNEE: ORR, MELISSA (B1998) 

USER: ORR, MELISSA (B1998) 

DATEffime: 6il9/2014 11:44:09 AM 

DF':il !tern DeL:-'iii 

14-011117 Jail letters and post card 
picture 

14-011117 Manilla envelop containing 
jail letters from 
"Michael/Keith" removed 
from black plastic file box 

14-011117 Deposit slip for "Michael 
Johnson" 

14-011117 Green notebook 

14-011117 Grey digital scale 

14-011117 Pplastic bag with yellow pills 
and green pills (  and 

 

14-011117 Plastic bag with mushrooms 

14-011117 Metal crusher with green 
leafy residue 

14-011117 Partial marijuana cigarette 

14-011117 Black Samsung flip 
phone/cell phone 

14-011117 Glass jar with marijuana 

14-011117 Black Gateway laptop 
computer 

14-011117 Pink/white Dell laptop 
computer 

14-011117 Black Dell laptop computer 

14-011117 Motorcycle helmet with 
"Mesa" and Hells Angels 
Death Head logo on it. 

6/19/2014 11:44:09 AM 

1tern# 

000204 

000203 

000217 

000218 

000214 

000208 

000209 

000212 

000216 

000206 

000215 

000201 

000202 

000200 

000102 

Date Received Received By 

2 of 3 
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Transfer Receipt 
TRANSACTION TYPE: Transfer • 

B2rcode 

00189748 

00189749 

Remarks: 

Signature: 

• 

TO LOCATION: MAIN WHSE RCVG 

ASSIGNEE: ORR, MELISSA (B 1998) 

USER: ORR, MELISSA (B 1998) 

DATE!fime: 6/19/2014 11:44:09 AM 

DR# lteir1 Del3!! 

14-011117 cardboard tube container 
containing a law enforement 
restricted Hells Angles 
roster/poster 

14-011117 Black shirt with Hells Angels 
and Hells Angels death head 
logos. 

Received from Honea S 1336 

~~'isl q~ . 

rC;,t.t. .,~ 

6/19/2014 11:44:09 AM 

Hern# 

000103 

000104 

Date Received Received By 

3 of 3 



ivIancopa l,Ounty :::»nernrs un1ce 
Transfer Receipt 

TRANSACTION TYPE: Transfer • 
Sarcode 

00189812 

00189813 

00189816 

00189815 -.. 
00189814 

Remarks: 

Signature: 

• 

TOLOCATION: MAINWHSERCVG 

ASSIGNEE: ORR, MELISSA (B1998) 

USER: ORR, MELISSA (B1998) 

DATEffime: 6il9/2014 11:32:56 AM 

DR.# !tem Detail 

14-011132 Springfield Champion 45 
ACP handgun, serial 

 

14-011132 (2) 45 cal. magazines each 
were loaded with (7) 45 cal. 
rounds each. 

14-011132 (10) 45 cal. rounds and (1) 
45 cal. magazine 

14-011132 small plastic bag with white 
colored granular substance. 
The substance field tested 

positive for meth . 

14-011132 Arizona Commercial Driver 
License for Janice Louise 
Rudy-Martinez  

Received from Honea S 1336 

~Sl~<i! 
r,;:;,,,4c..,'W1~ 

6/19/201411:32:56 AM 

ilern# lJ,?te f~ecei 1.1ed 

000300 

000301 

00300A 

000303 

000302 

Received By 

1 of 1 



1v1anc;opa vouncy ~nenrrs urr1ce 

Transfer Receipt 
TRANSACTION TYPE: Transfer • TO LOCATION: MAINWHSERCVG 

ASSIGNEE: ORR, MELISSA (B1998) 

USER: ORR, MELISSA (Bl 998) 

DATE/Time: 6/1912014 11:27:21 AM 

Bclrcode DR# Item Detail Hom# Date Received Received By 

00189988 

Remarks: 

Signature: 

• 

14-011646 Marijuana cigarette-partial 

Received from Pearce S 1016 

~r'f"Tf 

~Q(. 

6/19/2014 11:27:21 AM 

000001 

1 of 1 



IYIQI l\,Vf.JO \JVUIILY ..;Jllt::1111 :::, VI lll,;t:: 

Transfer Receipt 
TRANSACTION TYPE: Transfer • 

00193880 

Remarks: 

Signature: -.., 

• 

TO LOCATION: MAINWHSERCVG 

ASSIGNEE: ORR, MELISSA (B1998) 

USER: ORR, MELISSA (B1998) 

DATE/Time: 6/1912014 1:04:35 PM 

DR# item Detaii 

14-014108 Marijuana cigarette and 000001 
plastic container containing 
green plant material. 

Received from Pearce S1016 

~t;? 

J:0-.,w\;; 

6119/20141:04:36 PM 

Date Received Ft_ecelved 

3 of4 



Maricopa County Sheriff's Office 

• Transfer Receipt 
TRANSACTION TYPE: Tramfn 

00189752 

00189869 

A59751 

00190001 

00189750 

00189745 

00190013 

00189746 

00189754 

00189753 

00190015 

00190007 

00190004 

.0005 

00189999 

00190014 

TO LOCATION: MAIN Wl!SE RCVli 

ASSIGNEE: ORR. MU ISS.\ (819981 

USER: ORR, MF! ISS;\ (I\1993) 

DA TE/Time: 611'J•20 I 4 11 :44 09 A \1 

'[)ct:: 

14-011117 (2) I0.s for Keith 
McCollough & white powdery 
substance/residue. The 
substance/residue feild 
tested positive for meth. 

14-011117 Clear crystal substance & 
Green Pill 

14-011117 Black notepad with 

misc.handwritten notes. 

14-011117 Electronic Samsung tablet 

14-011117 Letter addressing Keith 
McCollough's dedication to 
the Hells Angels. 

14-011117 Hells Angels indicia 

14-011117 Hand written note 

14-011117 Phone lists 

14-011117 Search Warrant logs for 
SW2014-004338. 

14-011117 Letter and MCSO inmate 
post card 

14-011117 iPhone 

14-011117 Wooden case with marijuana 

14-011117 Glass bong 

14-011117 Glass bong 

14-011117 Black notebook/ledger 

14-011117 Brown notebook 

FJH1i?fl1tl 11 44·(10 AM 

000107 

000222 

000106 

000207 

000105 

000100 

000219 

000101 

000109 

000108 

000221 

000213 

000210 

000211 

000205 

000220 



Maricopa County Sheriff's Office 

e Transfer Receipt 
TRANSACTIO:\' TYPE: T,nnsfer 

00189998 

00189997 

00190011 -
'!'190012 

00190008 

00190002 

00190003 

00190006 

00190010 

00190000 

00190009 

00189995 

00189996 

.9994 

00189747 

TO LOCATION: :v!Al:\ \Vl!SE RC\'G 

ASSIGNEE: ORR, \lELISS,\ (BJ99XJ 

USER: ORR, \!ELISS,\ (819981 

DATE/Time: 6/ 19/20 I 4 I 1.44:IJ9 ,\:Vl 

'i-)ff 

14-011117 Jail letters and post card 
picture 

14-011117 Manilla envelop containing 
jail letters from 
"Michael/Keith" removed 
from black plastic file box 

14-011117 Deposit slip for "Michael 
Johnson" 

14-011117 Green notebook 

14-011117 Grey digital scale 

14-011117 Pplastic bag with yellow pills 
and green pills  

) 

14-011117 Plastic bag with mushrooms 

14-011117 Metal crusher with green 
leafy residue 

14-011117 Partial marijuana cigarette 

14-011117 Black Samsung flip 
phone/cell phone 

14-011117 Glass Jar with marijuana 

14-011117 Black Gateway laptop 
computer 

14-011117 Pink/white Dell laptop 
computer 

14-011117 Black Dell laptop computer 

14-011117 Motorcycle helmet with 
"Mesa" and Hells Angels 
Death Head logo on it 

6t1g12011- ; 1 .111:()g AM 

000204 

000203 

000217 

000218 

000214 

000208 

000209 

000212 

000216 

000206 

000215 

000201 

000202 

000200 

000102 



Maricopa County Sheriff's Office 

e Transfer Receipt 
TRANSACTION TYPE: Irnn.,fer 

00189748 

00189749 

Remarks: 

Signature: 

• 

TO LOCATION: MA!'.'l WIISI: RCVC, 

ASSIGNEE: ORR, \tHISSA (B1998) 

USER: ORR, \!ELISSA (rll99Si 

DATE/Time: 6.'19.'2014 1144:09 A\1 

14-011117 cardboard tube container 
containing a law enforement 
restricted Hells Angles 
roster/poster 

000103 

14-011117 Black shirt with Hells Angels 000104 
and Hells Angels death head 
logos. 

Received rrum Honea S 1336 

j'(Y~~-z:9v., '81 Cf"1'S,, 

~.:;; a 



Maricopa County Sheriff's Office 

• Transfer Receipt 
TRA'I/SACTIO'I/ TYPE: Tnrnfer 

00189812 

00189813 

00189816 -
-89815 

00189814 

Remarks: 

Signature: 

• 

TO LOCATION: M.'\JN WllS!- RCVCi 

ASSIG'I/EE: ORR. MHISSA (lJFl9X) 

USER: ORR. MELISSA (Bl9%i 

DATE/Time: 6!19C21114 I !:32:5h AM 

14-011132 Springfield Champion 45 
ACP handgun, serial 

 

14-011132 (2) 45 cal. magazines each 
were loaded with (7) 45 cal. 
rounds each. 

14-011132 (10) 45 cal. rounds and (1) 
45 cal. magazine 

14-011132 small plastic bag with white 
colored granular substance. 
The substance field tested 
positive for meth. 

14-011132 Arizona Commercial Driver 
License for Janice Louise 
Rudy-Martinez  

Received from Honea S !3}6 

vi1"/k.,...-0....- g l'°t,15 
~-,,.r ,,--~ 11' 

000300 

000301 

00300A 

000303 

000302 



• 
Case '<um her, 14-006471 

Crime/Charge: FELO?\JY 

Case/IR Date, 02/26'2014 

Persons Involved: 

Person Type Pcnon l\amc 
Suspect Jody Arfos 

Items Involved: 

O"'ner Barcode 

00193879 

Serial# Amount 

0,00 
Item detail 

Maricopa County Sheriffs Office 
Property and Evidence Report 

Person Ad<lrcss 

Item# Color 

0001110 
,_ 

Weight CatCi?"Of:!' 

DOCUMCNT(S) 

p,;nt D,re, 6/19/2014 12 0149PM 

Investigator, DAVISON, CO'-IST ANCE (SI I 98J 

se;rn,e Officer, HONEA, <iRcGORY W (SI 336) 

Entered Hy, flOJ\E,\, G!{FGORY W (SIJ36) 

! Person Phone 

Hold A_s I l\lake 
' EVIIJlcNCE ' 
i 

Spei.:ific Arca of Recover)'/Seizurc j Model 

I 
i\otes 

Numerous documents which were taken from 
Arias ...:di ilS \'vdl as confi:icated by Detention 

• 



• 
Maricopa County Sheriff's Office 

Transfer Receipt 
TRANSACTION TYPE: fo111sfer 

00193879 

Remarks: 

Signature: 

• 

TO LOCATION: MMN WllSE RC'v(" 

ASSIGNEE: ORR, MEI ISSA (Ri998) 

USER: ORR, MFLISSA (Dl998) 

DATE/Time: oil'J'2IJ14 1:04:35 PM 

14-006471 

R.ec.:ived from Pearce S 1 (l1 O 

Numerous documents which 000100 
were taken from Arias cell as 
well as confiscated by 
Detention staff 

11 

fi/1 Cll'Jri1.J.. 1-nA·'J.ic; 1,J~A 



• 
Case Number: J.'.\-014109 

Cdme/Charge: cOUJ'\fl 

Case/IR Date: 05-'12/2014 

Per:-;ons lw,rolvcd: 

Pe.rso11 Type Person ~ame 

Items lnvoh·cd: 
Owner Barcode 

00193882 

Serial# Amount 

I)_()() 

Item detail 

Uarhage harr..::I containing marijuana 

• 

Maricopa County Sheriffs Office 
Property and Evidence Report 

Person Address 

Item# Color 

00000! 
Weight Categor}' 

1\:A~'.'v!J\Rl)UANA 

p,-;nt Date: 6/1912014 12:54:36PM 

Investigator: HO'il".A. GREGORY W (S i336) 

Seizure Officer: PEA.RCE. S[AN tv1 (SI O I 6) 

Entered By: J'b\RCF. SEAN M (SI0l6) 

P~nmn Phone 

Hold As Make 

DE.STRlJC JJON 

Specific Area of Recovery/Seizure Model 

t\·lilk\'1-eed Loop/Pacey Rd .. Phoeni:-.:. 
Notes 



• Maricopa County Sheriffs Office 
Property and Evidence Report 

CaseNumber: 1-1-011117 

Crime/Charge: f'CLONY 

Case/IR Date: 05,..J5:'?.014 

Persons 1nvolved· 

Person Type Person Name 
Suspcc1 Keith \:lcCnllough 

Su:-,pcrt Staci Hamilton 

Items Involved: 
Owner Barcode Item# 

";tad Hr11nil1on 001R9994 000200 
Serial# Amount Weight 

0,00 
Item detail 

Rlack Dell taptop cmnpmcr --Owner Darcode Item# 

Staci limnilron 00l8999:'i 000201 

Serial# Amount Weight 

0,00 
Item detail 

Blai..:k (l'al...:1.\a) laptop l.'.l.lntpukr 

Owner Barcode Item# 

Staci Ifornilton 0018999t, 000202 

Serial# Amount \Veight 

O.OU 
Item detail 

Pink.,\vbitr: D,-'i! io_ptor con1nu11:r 

Owner Barcode Item# 

Staci llarnilton /J0)89G97 0002('11 
Serial# Amount Weight 

\J.fJ(,1 

ltem detail 

t1illa e11\clop comai11ing j:iil icl ILT'> 1·ri:1m 
i\rfic·had-·K.::ith'' r.:ni,::,\•Cd from hiack pi1Hil.' Ilic 

ho\ 

Person Acldress 

Pdnt Date: 5/21/2014 10:22:25AM 

Investigator: f'[ARCF-. SEAN\! !S1016'; 

Seizure Officer: PEA8Cf, SEA~ \'I (SlfJl6) 

Entered By: PFARCL SEAN \I iS1016) 

Person Phone 

 _ Jllwrni;.,. .AZ 

. Phlh:nix A/

Color Hold As Make 

13LACK 1-Vl!JICNCT 

Category Specific Aree of Recovery/Seizure Model 

corv11>trJVR F<JlJ  Phoenix 
Notes 

Color Hold As Make 

BLACK LVID~-~CI-
Category Specific Area ot' Recovery/Seizure Model 

CUMPl' TER EQU  1--lhlx:nix 

Notes 

Color Hold As Make 

Pf"!\!( l·Vl!JI NCr, 

Category Specific Area of Recovery/Seizure Model 

CO!v1Pl '.TER [QT. I Pho..:nix 

Notes 

Color Hold As Make 

EV![)F'\JCfC 

Category Specific Area of Recovery/Seizure Model 

00(_·1 i\1 ~:J\. l (S) Phoofr,.-
Notes 



0'9\'ner Darcodc Item# Color lloldA/j ,\fake 

Staci liarnill1m 00189998 ()()(120-1- FVJOF,<T 

Serial# Amount Weight Category Specific Area of Rcconry/Seizure Model 

1JOu DU CUM U\T( '1 J  Plweni.\. 
Item detail '.'lotes 

.Jaii lt:Her:> and po:;t card picture 

Owner Barcode Item# Color Hold As !\take 

Slau I fami!tun 00189999 000205 r·vmFNCl 

Serial# Amount Weight Cutcgory Specific Area of Rcco,1Cr)"·/Seizure Model 

0,()0 Doc··1 _i\,fFl\Tf:'l} PhoL'l1ix 
Item detail ~otes 

Bl<lck notl.'.hook1k:dg;_-r 

O't\·ner Barcode Item# Color Hold As Make 

Staci 1--!arnilrnn 00190000 00020(\ BINK LVIDCNCE 
Serial# Amount Weight Category Specific Area of Reconry/Sei.:rnrc Model 

()()() cr:1 IX!L,1\R PHO  Phoenix 
Item detail Notes 

Black Samsung flip phone/cell phone 

Owner Barcodc Item# Color Hold As Make 

Staci llarnih.011 0019fJ001 000207 BLACI--: f.VfDE:'JCF 
rial# Amount Weight Category Snccific Arca of Recoverv/Seizure Model 

' . - 0.00 IIHTRONICS  Phoc:nix 
ltem detail ~otes 

Ekdroni<..: Smmun!:! t;:ih\et 

' Owner Barcodc Item# Color Hold As ~take 

Staci I Ianiilton 00190002 {]()()208 l· .. Vll)T,:NCE 

Serial# Amount \Veight Category Specific Area of Recovery/Seizure !\:lodcl 

0.00 ,A-PKl:,CRIP Phoeni:~ 
Item detail N"otes 

.. Ppla~tic bag with yi:\lm, rllb and green pill5 found in ~uk 
(Xam .. , and Viwdin) 

' Owner Rarcode Item# Color Hold As Make 

Staci T lamil1on (JI_!! 90003 OOLJ209 [\illl:NCE 
Serial# Amount Weight Category Specific Arca of Recovery/Seizure Model 

0.110 1-.;A-\ll, 'SHROUM  Pbo;;>ni·, 
Item detail Notes 

PIT;lic h1g ,,,.ilh rnu~hru( 1 1'1::; F1xmd in :.::afr: 

jwner Barcode Item# Color Hold As Make 

dCi ! [arr:ihOJ' tlUl91Hl(i4 01)(:2 J (j L\.-lDU\CL 

Serial# Amount Weight Category Specific Arca of Reco,·ery/Seizure Model 

()_(1(; rnn ·c; ;:• .. -\R \PHE P:h 1<:.11i,. 

ltPm rlf'tllil ,\,",it, • ., 



I r I 

o~•ner Barcode Item# Color Hold As Make 

Slac1 f himiltur 0(.1]()()()()5 nuo211 E\l!lENCF 
. 

_.,ial# Amount Weight Cutegor)' Specific Area of Rec01"ery/Seizure Model 

(1/i() DRLZi PAR..c\}'! ll'. Phun1:-. 
Item detail Notes 

(ilu:,;s r;ong 

Owner Barcodc Item# Color Hold As Make 

Sl:.H..:i Hamilton 0019()01)6 000212 L\'!D[\:CF 

Serial# Amount Weight Categot")· Specific Area of Recovery/Seizure Model 

0.0(; URl-(J PAl-L\PH!. Phocui\. 

Item detail "'.'[otes 

~fotal cmsh...::r with green kul\ residL;t 

Owner Barcode Item # Color Hold As Make 

Slaci Hamilton 001911U(l7 000213 FVJl)l·:'.'\C[ 

Serial# Amount Weight Category Specific Arca of Recovery/Seizure Model 

0.00 >lA-tvtA.RLI UA.~ _,..,_ Phoenix 

Item detail Notes 

\\inoden csse with mmijuana 

Owner Barcodc Item# Color Hold As !\take 

.,a_c-i Hamilton 00190008 000214 FV!f)t .. :\Ct: 

rial# Amount Weight Category Specific Area of Recovery/Seizure I Model 
. 

n.oo JJRUCi_ PAlZ.APHL Plmcni>. 
Item detail Notes 

Circy digital scale 

Owner Barcode Item# Color Uold As Make 

Stud l lamilton 00190009 000215 EVlllE~Cl 

Serial# Amount Weight Category Specific Area of Rernnry/Seizure Model 

U.00 ~,\-M.\RIJ\ 'A'.'ii\ Phrn.:nix 
Item detail Notes 

Glass _jar ,vil!1 rnariju,lna 

0~'DCr Barcode Item# Color Hold As Make 

Sfaci H,uni!lrn·! OfJ 1 ()1/\l l 0 O()l)216 I \IDl.'ICI 
Serial# Amount Weight Category Specific Area ofRernvery/Sei.t.ure Model 

U.OU :'sA-~:1.-\RIJl 'A'>!.-\ Piwcni:x 
Item detail ~otes 

i-'and rnarijumm c1gareLL(' 

• 



Owner Barcode Item# Color Hold As .Make 

\taci Hamilton \l()]9fi(Jl l 000217 LVIDF'.',iCL 

Serial# Amount Weight Category Specific Area of Rec°'1 ery/Seizure :\todel 

0.00 !)( )( ·1 J ML_'-:T( S) Phol~ni'\ 

Item detail .[",iotes 

lkpo,it slip for ''Midmd .lulrnson" 

Owner Barcode Item# Color Hold As l\lake 

Staci l \arndt.on OO!Y0/J12 0007 18 LVID~-.:\CE 

Serial# Amount Weight Category Specific Area of Recovery/Seizure Model 

o.ou l)Ot 'l.:\.u_;:r-, rrs-i Phoi:nix 

Item detail Notes 
. 

Green nolebook 

Owner Darcode Hem#- Color Ilold As Make 

Slaci Hamilton 00190013 000219 F.VllJE~CE 

Serial# Amount \\'eight Category Specific Area of Recovery/Seizure Model 

ll.00 l)OCLMLNT(S) Phoeni.\ 

Item detail Notes 

l I-and \Vl'inen note 

Owner Barcode Item# Color Hold As Make 

Srnci IIamilton 00190014 000220 FVIUl.:"NCE 
___ ,_,.u .. ----- , .... 1-!-LL 

,, _ _. _____ - ... -- - - -- ---- n, __ ,_ ---·- "'"~ ... -• 

• .rlalff- I amoun1 I ne1g1u Ll:ILt:gu.-y j ~pecmc Area or .tte1.·over,,·1:,e1Lun:: I .YIDUl::I 

0.00 DOCl_Hvll-.N l'(S) Phoenix 
Item detail l\'otes 

Brown notebook. 

Owner Barcod~ Item# Color Hold As Mak• 

)tad I Iarnilton 00190015 000221 l1l,,-\CK E\'lD!-<.NCl: 

Serial# Amount Weight Category Specific Area of Recovery/Seizure Model 

0.00 CELL\ LAR PHU  Phoenix 

Item detail Notes 

lPboni: 

. 

• 



Maricopa County Sheriff's Office 
Property and Evidence Report 

•l--------------------------------'P.::n.::·n.::t.:..D.:..•.:..te_:__.:cSl:..:1:::91:::2:::0.:_14.:_.:..1:::2::...:4:..:1.:.::3:::2::...P.:.:M::... 
Case Number: 14-010878 Investigator: PEARCE, SEAN M(Sl016) 

Crime/Charge: FOUND 

Date: 03/21/2014 

Persons Involved: 
Person Type Person Name 

Items Involved: 
Owner Barcode 

00193881 
Serial# Amount 

0.00 
Item detail 

Heroine, paraphernalia, 9mm round 

• 

• 

Person Address 

Item# Color 

000100 
Weight Category 

NA-HEROIN 

Seizure Officer: PEARCE, SEAN M (SIOl 6) 

Entered By: PEARCE, SEAN M (S1016) 

Person Phone 

Hold As Make 

DESTRlTTlON 
Specific Arca of Recovery/Seizure Model 

Phoenix 
Notes 



• Case Number: 14-010564 

Crime/Charge: FELONY 

Case/IR Date: 05/06/2014 

Persons Involved: 
Person Type PenonName 

Maricopa County Sheriff's Office 
Property and Evidence Report 

Person Address 

Print Dale: 6/1912014 11:33:04AM 

Investigator: HANSEN, JOHN A (A7307) 

Seizure Officer: PEARCE, SEAN M (S 1016) 

Entered By: PEARCE, SEAN M (S 1016) 

Person Phone 

Suspect Steven Hockaday  Phoenix AZ 

Suspect Joseph Urbani Phoenix AZ 

Suspect Tanya Urbani  Phoenix AZ 

Items Involved: 
Owner Barcode Item# Color Hold As Make 

Joseph Urbani 00192126 000200 EVIDENCE 
Serial# Amount Weight Category Speeific Area of Recovery/Seizure Model 

0.00 DRUG NIE bedrrom table next to bed 
Item detail Notes 

Bag w/ numerous unused seals 

. 
tt;:ner Barr:ode Item# Color Hold As Make 

Joseph Urbani 00192127 000201 EVIDENCE 
Serial# Amount Weight Category Specific Area of Recovery/Seizure Model 

0.00 DRUG N/E bedrrom table next to bed 
Item detail Notes 

Green metal pipe w/ burnt residue 

Owner Barcode Item# Color Hold As Make 

Joseph Urbani 00192128 000202 BLACK EVIDENCE Marlin 
Serial# Amount Weight Category Specific Area of Ruovery/Seizure Model 

0.00 FA-RIFLE NIE bedroom under bed 
Item detail Notes 

.22 caliber Marlin rifle 

Owner Barcode Item# Color Hold As Make 

Joseph Urbani 00192129 000203 EVIDENCE 
Serial# Amount Weight Category Specific Area of Recovery/Seizure Model 

0.00 DOCUMENT(S) First Alert safe in N/E bedroom closet 
Item detail Notes 

.cuments, ledgers, notes 



Owner Barcode Item# Color Hold As Make 

Joseph Urbani 00192130 000204 EVIDENCE 
Serial# Amount Weight Category Specific Area of Recovery/Seizure Model 

0.00 NA-METH NIE bedroom top drawer of dresser 
Item detail Notes 

~f- seal wr crystal substance (F1e1d Tetsed 
1tive) 

Owner Barcode Item# Color Hold As Make 

Joseph Urbani 00192131 000205 EVIDENCE 
Serial# Amount Weight Category Specific Area of Recovery/Seizure Model 

0.00 DRUG NIE bedroom top drawer of dresser 
Item deta;J Notes 

Glass pipe w/ seal w/ crystal substance 

Owner Barcode Item# Color Hold As Make 

Tanya Urbani 00192132 000206 EVIDENCE 
;,erial # Amount Weight Category Specific Area of Recovery/Seizure Model 

0.00 NA-METH NIE bedroom purse on top of bed 
Item detail Notes 

Syringe w/ liquid substance 

Owner Barcode Item# Color Hold As Make 

Tanya Urbani 00192133 000207 EVIDENCE 
Serial# Amount Weight Category SpedfK Area of Re<overy/Seizure Model 

' • 0.00 CREDIT CARDS NIE bedroom purse on top of bed 
Item detail Notes 

Misc. Debit/Credit cards 

Owner Barcode Item# Color Hold As Make 

Tanya Urbani 00192134 000208 EVIDENCE 
Serial# Amount Weight Category Sperific Area of Re<overy/Seizure Model 

0.00 DOCUMENT(S) N/E bedroom purse on top of bed 
Item detail Notes 

(2) Jail post cards 

Owner Barcode Item# Color Hold As Make 

Tanya Urbani 00192135 000209 EVIDENCE 
Serial# Amount Weight Category Specific Area of Re<overy/Seiznre Model 

0.00 DOCUMENT(S) NIE bedroom purse on top of bed 
Item detail Notes 

Chase Bank withdrawl slips 

Owner Barrode Item# Color Hold As Make 

00192136 000210 EVIDENCE 

'rial# Amount Weight Category Specific Area of Recovery/Seizure Model 

0.00 NA-PRESCRIP NIE bedroom top of dresser 
I Item detail Notes 


